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بعد از هفت سال

نفس تنگی بافت فرسوده بندرعباس

 ویژه برنامه های حوزه هنری هرمزگان 
به مناسبت روز جهانی قدس

 مدیرکل ثبت احوال  هرمزگان اعلام کرد 
 زنگ خطر کاهش جمعیت

روزنامه منطقه جنوب کشور

  فرماندار بندرعباس بازدید مستمر از این محلات و برگزاری جلسات با نمایندگان 
و معتمدین برخی از محلات را در برنامه کاری خود قرار داد و اعلام کرد تلاش می 
کنیم زمینه مشارکت ساکنان این مناطق را در احیا وبازسازی املاک شان و اخذ 
سند مالکیت با اصلاح و بازگشایی معابر فراهم نمایید تا خدمات رسانی به این مناطق 

ارتقا یابد و لاین بندی کوچه ها نیز میسر شود.
کناری از ساکنان محله آیت ا... غفاری )شهناز( خواست به دفتر تسهیلگری محله 
جهت ثبت نام پروانه ساختمانی و سند مراجعه کنند و ساکنان هر کوچه ای که 

زودتر مراجعه کنند ومشارکت بیشتری داشته باشند، در اولویت بازگشایی معبر و 
خدمات رسانی قرار می گیرند و برای عمران و آبادانی محلات می طلبد مشارکت 
گسترده ای صورت گیرد و معتمدین محلات، دفاتر تسهیلگری و رسانه ها با اطلاع 
رسانی گسترده، زمینه مشارکت ساکنان محلات را در اجرای طرح های بازگشایی 
و ترمیم و اصلاح و بازسازی املاک فرسوده فراهم نمایند تا ارتقای خدماترسانی را 

در این محلات شاهد باشیم.

 بافت های فرسوده و حاشیه ای بندرعباس نونوار می شوند؟ 

قطار محلات بر ریل فرمانداری
 به ایستگاه دوم رسید

مسائل و مشکلات محلات را با جدیت دنبال خواهیم کرد
 daryanews_bnd @ yahoo :پست الکترونیکی

چهارشنبه31 اردیبهشت 1399  26 رمضان 1441
  سال نوزدهم     شماره 3322  
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رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان 

خبر داد

کمبود شدید پزشک
 و پرستاردر هرمزگان

  مدیرکل آموزش و پرورش هرمزگان  تاکید کرد

ضرورت بستر سازی برای 
تدریس فضای مجازی
 در مدارس هرمزگان

استاندار یزد هشدار داد
عادی پنداری تهدیدی  

3برای مدیریت کرونا  در یزد
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توزیع 1500 تن کود شیمیایی 
توسط شبکه تعاون روستایی بندرعباس

گروه خبــر// مدیرکل امورمالیاتي 
هرمزگان شــرط معافیت مالیاتی 
خیرین و موسســه های خیریه را 

اعلام کرد.
به گزارش خبرنگار دریا ،شــاکررضا 
مریــدی افزود: براســاس حکم بند1 
تبصره 17 ماده واحــده قانون بودجه 
سال99 کل کشور، آن بخش از هزینه 
های موسســات خیریه خصوصی که 
به اشــخاص پرداخت می شود، صرفا 
درصورت ثبت در سامانه وزارت تعاون، 
کار و رفاه اجتماعی )به تفکیک کدملی 
فرد دریافت کننده حمایت(  از معافیت 

های مالیاتی برخوردار خواهد شد.
مریدی افزود: در راستای تکریم ارباب 
رجوع، حفظ حقوق مودیان و جلوگیری 
از بروز مشــکلات احتمالی آتی برای 
موسسات مذکور، علاوه برابلاغ موضوع 
به نظار موضوع بند ط ماده 139 قانون 
مالیات های مستقیم، از طریق مکاتبات 
اداری و رسانه ها به موسسات خیریه 

اطلاع رسانی می شود. 
مدیرکل امــور مالیاتی هرمزگان گفت: 
شورای عالی اقتصادی با تصویب ستاد 

ملی مدیریت کرونــا، موعدهای مقرر 
درقانون مالیات های مستقیم و قانون 
مالیات برارزش افزوده نسبت به تسلیم 
اظهارنامه های مالیاتی و رسیدگی های 
مالیاتی به مدت دو ماه و حداکثر تا پایان 

شهریورماه 1399 تمدید شد.
شاکررضا مریدی با اشاره به مصوبات 
هفدهمین جلسه ســتاد ملی مدیریت 
کرونــا که بــه تایید ریاســت محترم 
جمهوری رسیده و برای اجرا ابلاغ شده 
است، گفت: طبق این مصوبه موعدهای 
مقرر در قانون مالیات های مســتقیم و 
مالیات برارزش افزوده نسبت به تسلیم 
اظهارنامه های مالیاتی و رسیدگی های 
مالیاتی که مهلت انقضای آن از 99/2/1 
لغایت 99/4/31 بوده است، به مدت دو 
ماه و حداکثر تا پایان شهریورماه سال 
1399 تمدید می شــود و کلیه احکام 
قانون مرتبط، بر این تمدید مترتب می 
باشد. مریدی افزود: به این ترتیب برای 
تسلیم اظهارنامه عملکرد موضوع ماده 
100 قانون مالیاتهای مستقیم، اشخاص 
حقیقی یا صاحبان مشاغل تا 31 مرداد 
ماه ســال جاری و اشخاص حقوقی و 
صاحبان املاک اجاری جهت تســلیم 
اظهارنامه مالیاتــی موضوع ماده 110 
قانون مالیاتهای مستقیم تا 31 شهریور 

سال 99 مهلت خواهند داشت.
مریــدی با بیان این کــه طبق مصوبه 

ستاد ملی مدیریت کرونا، مهلت تسلیم 
اظهارنامه مالیــات بر ارزش افزوده نیز 
تمدید شد، اظهارداشت: باتوجه به اینکه 
برارزش  مالیات  اظهارنامه  ارائه  موعد 
افزوده دوره بهــار 1399 تا 15 تیرماه 
است، این دســته از مودیان محترم نیز 
تا 15 شــهریورماه 1399 مهلت دارند 
اظهارنامه مالیات بر ارزش افزوده این 

دوره خود را تسلیم نمایند.
وی تصریح کرد: رســیدگی اظهارنامه 
های مالیاتی مربوط به عملکرد ســال 
1397 و 1398 نیــز بــه مدت دو ماه 

تمدید خواهد شد.
مدیــرکل امــور مالیاتــی هرمزگان 
خاطرنشــان کرد: مهلت تعیین شده در 
قوانین و مقررات ناظر بر تشکیل مجمع 
عمومی شرکت های سهامی عام که تا 
پایان تیرماه 1399 باید مجامع خود را 
برگزار نمایند نیز به مدت 2 ماه تمدید 
می شود. وی با بیان اینکه سقف مهلت 
تا 31 شهریور ماه می باشد، لذا مهلت 
های مقــرر برای آن گــروه ازمودیان 
مالیاتــی که مهلت تســلیم اظهارنامه 
مالیاتی آنها 99/6/31باشد، با عنایت 
به اینکه سقف مهلت تا پایان شهریورماه 
سال جاری می باشــد از مهلت تمدید 
مقرر این مصوبه برخوردار نخواهد بود.

مدیرکل امور مالیاتی هرمزگان گفت:تا 
پایان اردیبهشــت ماه صــدور گواهی 

مالیات نقل و انتقال املاک مسکونی در 
مراکز استان های کشور از طریق دفاتر 

اسناد رسمی صورت می گیرد.
مریدی گفت: سامانه برون سپاری اخذ 
مالیات نقل و انتقال املاک به دفاتر اسناد 
رسمی )موضوع تبصره )4( ماده 187 
قانون مالیات های مستقیم( با همکاری 
سازمان ثبت اســناد و املاک کشور، 
طراحی و پس از طی مراحل تســت 
پایلوت، پیاده ســازی آن از اسفند ماه 
1398 به کلیه دفاتر اسناد رسمی مستقر 
در مناطق بیست و دو گانه شهر تهران 
توســعه یافته و مورد بهره برداری قرار 

گرفته است.
وی افزود: شرایط حســاس ناشی از 
شیوع ویروس کرونا سبب شد به منظور 
کاهش مراجعات حضــوری مردم در 
جهت حفظ سلامت عمومی جامعه از 
طریق توسعه اهداف دولت الکترونیک، 
با هماهنگی سازمان ثبت اسناد و املاک 
کشور این طرح تا پایان اردیبهشت ماه 
در مراکز اســتان ها اجرایی شود و بعد 
از اجرا در مراکز اســتان  به سرعت در 
سراسر شهرهای استان ها عملیاتی می 
این  طبق  اظهارداشــت:  گردد.مریدی 
طرح ، صدور گواهی مالیاتی برای نقل 
و انتقال قطعــی و قطعی رهنی املاک 
مسکونی از طریق دفاتر اسناد رسمی 

صورت خواهد گرفت.

توسط مدیرکل امورمالياتي هرمزگان؛
 شرط معافیت مالیاتی خیرین اعلام شد

 آگهی تجدید مناقصه عمومی شماره  99-03
اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان هرمزگان در نظر دارد مناقصه عمومی فوق را با مشخصات 

و شرایط کلی ذیل از طریق برگزاری مناقصه  ، به شرکت های واجد شرایط واگذار نماید.
الف ( شرح مختصر کارها :

ب( محل تامًین اعتبار : از محل اعتبارات ملی
ج( شرایط متقاضی :  1 - داشتن شخصیت حقوقی  2-  داشتن توانایی ارائه ضمانت نامه بانکی شرکت 
در فرآیند ارجاع کار و ضمانت نامه انجام تعهدات . لذا متقاضیانی که دارای شــرایط مذکور در بند » 
ج « فوق بوده و آمادگی اجرای پروژه را دارند می توانند جهت اخذ اســناد فراخوان از ساعت15:00 
مورخ99/02/31   لغایت ساعت 19:00 مورخ 99/03/07 به پایگاه اینترنتی سامانه تدارکات الترونیکی 
دولت به آدرس www.setadiran.ir مراجعه نمایند، آخرین مهلت تحویل اسناد فراخوان، ساعت 19:00  
مورخ 99/03/18 و بازگشایی پاکاتفراخوان ساعت 09:00 مورخ 99/03/19بود. جهت کسب اطلاعات 
بیشــتر به آدرس اینترنتی www.iets.mporg.ir مراجعه نمایید. ضمنا هزینه درج آگهی به عهده برنده 

مناقصه خواهد بود .                                                                                 شناسه آگهی : 853077
      

  اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای هرمزگان

موضوع پروژه
خرید، نصب و راه اندازی ویدئو وال

مدت  پیمان )ماه(

101 10 روز
 شهرستان
بندرعباس

مبلغ برآورد)ریال( 

قه6.000.000.000    
مبلغ تضمین شركت در فرآیند ارجاع كار )ریال(

300.000.000

گروه خبر// جلسه شورای حفاظت منابع آب شهرستان بندرعباس 
به ریاست  مهندس رضایی معاون عمرانی فرماندار  در محل سالن 

کنفرانس فرمانداری تشکیل شد.
بــه گزارش خبرنگار دریا ، معاون عمرانــی فرماندار بندرعباس در این 
جلسه ضمن تبریک ماه مبارک رمضان و قبولی طاعات و عبادات  بیان 
کرد: مدیریت صحیح منابع آب بعنوان یکی از زیرساخت های مهم توسعه 
اقتصادی و کشــاورزی ضروری می باشد که در این راستا تعیین تکلیف 
چاههای فرم یک و فرم پنج ، نصب کنتور هوشمند ، برخورد با متخلفین 

بخش آب و جلوگیری از برداشت های بی رویه و همچنین تغییر الگوی 
کشت و نوین سازی کشــاورزی باید در دستور کار اصلی دستگاههای 
مرتبط قرار گیرد.وی در ادامه گفت : علیرغم بارندگی های اخیر ، همچون 
گذشته نیاز به صرفه جویی آب به دلیل فرارسیدن فصل گرما وجود دارد و 

از مردم می خواهیم تا نهایت دقت را در مصرف آب داشته باشند.
در این جلســه نیز گزارشــی از آخرین وضعیت منابع آب شهرســتان 

بندرعباس توسط مدیر منابع آب شهرستان ارائه گردید.

معاون عمرانی فرماندار بندرعباس تاکيد کرد
 ضرورت مدیریت صحیح منابع آب

 بعنوان زیر ساخت های توسعه اقتصادی و کشاورزی

گروه خبر// مدیرکل بنیاد شهید و امور ایثارگران هرمزگان 
گفت: در راستای تکریم از ایثارگران 400 بسته حمایتی به 

جانبازان زیر 25 درصد فاقد شغل اهدا شد.
  به گزارش خبرنگار دریا، عطا ناوکی مدیر کل بنیاد شــهید 
و امور ایثارگران هرمزگان ضمن گرامیداشــت یاد و خاطره 
شهدا گفت: طی چند روز متوالی بسته های حمایتی در همه 
شهرســتان های هرمزگان بین جانبازان زیر 25 درصد فاقد 

شغل و یا درآمد توزیع شد.
وی افزود: از روزهای نخســت شیوع ویروس کرونا علاوه 
بــر راهنمایی های لازم برای پیشــگیری از این بیماری که 
توسط بهداشت و درمان، روابط عمومی و سایر حوزه ها از 
طریق فضای مجازی، ارسال پیامک، تراکت، چاپ بنر و ... 

انجام شد، بسته های بهداشتی بین جانبازان 70 درصد، ضایعه 
نخاعی، شیمیایی و ایثارگرانی که دارای بیماری صعب العلاج 
بودند، توزیع شــد.ناوکی با اشاره به اینکه رؤسای شهرستان 
های تابعه نیز همزمان با مرکز استان، در یک دیدار صمیمی 
با جانبا-زان زیر 25 درصد، بسته های حمایتی به آنها اهدا 
کردنــد، ادامه داد: تمامی دیدارها بــا رعایت کامل پروتکل 
های بهداشــتی و در راستای تکریم از ایثارگران بوده است.

مدیرکل بنیاد شــهید و امور ایثارگران هرمزگان با بیان اینکه 
ارائه خدمت بهتر و بیشــتر به جامعه ایثارگری نیازمند همت 
و مشــارکت خیرین اســت، تصریح کرد: بــرای خدمت به 
ایثارگران باید ابتدا با خدا و شــهدا پیمان خالصانه بست و 

سپس با تدبیر و انگیزه کافی در این زمینه تلاش کرد.

عطا ناوکی ضمن بیان اینکه شیوع ویروس کرونا در اقتصاد 
و معیشت ایثارگران بی تاثیر نبوده است، گفت: تلاش کردیم 
با مشــارکت نهادهایی نظیر بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی، 
اداره کل اوقــاف هرمزگان و اعتبارات بنیاد شــهید و امور 
ایثارگران بســته های حمایتی را بین قشر آسیب پذیر توزیع 

کنیم که ان شاءالله این روند ادامه دارد.
وی بــر ضرورت توجه مضاعف به ایثارگــران تاکید کرد و 
افزود: در راســتای تکریم از ایثارگران 400 بسته حمایتی 
به جانبازان زیر 25 درصد فاقد شغل و یا درآمد توزیع شد.

گفتنی است؛ استان  هرمزگان بیش از یک هزار و 500 شهید، 
دو هزار و 861 جانبــاز و 341 آزاده تقدیم نظام جمهوری 

اسلامی ایران کرده است. 

در راستای تکریم ایثارگران صورت گرفت 

توزیع 400 بسته حمایتی به جانبازان زیر 25 درصد
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پشت پرده سیاست 

انعکاس
مثلث آنلاین مدعی شد : برخی محافل نزدیک به علی لاریجانی قصد دارند وی را به 
عنوان گزینه دبیری شورای عالی امنیت ملی مطرح کنند. حال باید دید لاریجانی ریاست 
کدام یک از نهاد ها را برعهده خواهد گرفت و پس از ریاست 12 ساله اش در مجلس بر 

مسند آن تکیه می زند.
عصرایران نوشت : علی مطهری با نگارش نامه ای سرگشاده به روند ردصلاحیت ها از 
سوی شورای نگهبان در انتخابات مجلس اعتراض کرد و خواستار تشکیل هیئتی برای 

بررسی عملکرد شورای نگهبان در بررسی صلاحیت نامزدهای مجلس یازدهم شد.
نامه نيوز نوشت : یک شنبه شــب روزنامه گاردین اعلام کرد که وزارت امورخارجه 
انگلیس با درخواست نازنین زاغری برای دیدار با سفیر انگلیس در تهران مخالفت کرده 
است.درخواست زاغری توســط وکلای وی برای »دومینیک راب« وزیر امورخارجه 

انگلیس ارسال شده بود.
همشهری آنلاین نوشت: کی-لیگ نخستین لیگ حرفه ای در جهان فوتبال است که 
در دوران دنیاگیری بحران و ویروس کرونا آغاز به کار کرد. باشگاه فوتبال اف سی سئول 
هم برای آن که ورزشگاه خالی از تماشاگر توی ذوق بینندگان تلویزیونی نزند، در اقدامی 
نوآورانه ده ها مانکن ســفارش داد تا از آن ها به جای تماشاگران واقعی روی صندلی ها 

استفاده کند.
 بولتن نيوز مدعی شــد : تیم تروریستی موسوم به هه لوکانی زاگروس )عقاب های 
زاگرس( وابســته به گروهک تروریستی و تجزیه طلب حزب دموکرات کردستان ایران، 
به پاسگاه زیوه در آذربایجان غربی حمله تروریستی کرد اما مقاومت جسورانه نیروهای 
پاسگاه زیوه، باعث عقب نشینی آن ها شد و ضد انقلاب موفق نشد آسیب جدی به فرمانده 

پاسگاه و نیروهای ناجا برساند.
جان بولتون: چین و ایران در حال همکاری برای برای شرمسار کردن آمریکا هستند 

مشاور امنیت ملی ســابق آمریکا در توئیتر نوشته چین و ایران در حال همکاری برای 
شرمسار کردن آمریکا هستند. به گزارش گروه بین الملل خبرگزاری فارس، جان بولتون، 
مشاور امنیت ملی اسبق آمریکا در توئیتر نوشته چین و ایران برای شرمسار کردن آمریکا 
همکاری می کنند. بولتون این اظهارات را در توئیتر در واکنش به گزارش هایی مطرح کرده 
که ادعا می کنند چین و ایران در حال همکاری برای تعمیر پالایشگاه های آسیب دیده دولت 
»نیکلاس مادورو«، رئیس جمهور ونزوئلا هستند.او در توئیتر نوشت: »رژیم غیرقانونی 
مادور از چین و ایران برای تعمیر پالایشــگاه های آسیب دیده نفتی خود کمک دریافت 
می کنند. اشتباه نکنید. چین و ایران در حال همکاری برای تقویت مادورو و شرمسار کردن 

ایالات متحده هستند.« 
دستور رئیسی برای رعایت حقوق ایرانیان خارج از کشور

رئیس قوه قضاییه در بخشنامه روزهای اخیر خود خطاب به مسئولان قضایی، با اشاره 
به وصول گزارش هایی مبنی بر این که برخی مراجع قضایی برای دســتیابی به اشخاص 
تحت تعقیب در خارج از کشور، اقدام به صدور محرومیت آن ها از خدمات کنسولی می 
کنند، متذکر شــده این خدمات از جمله حقوق مدتی هر فرد است که مطابق فصل سوم 
قانون اساســی برای اتباع ایرانی تضمین شده است و نمی تواند به عنوان مجازات تعیین 
شــود بنابراین مسئولان قضایی باید ضمن خودداری از این کار، دستورات سابق در این 

زمینه را نیز لغو کنند.

موسوی: بعید می دانم ایران بخواهد در سطح دولتی با آمریکا تماس داشته باشد 
 ســخنگوی وزارت امور خارجه درباره طرح صلح کرونا بین ایران و آمریکا که از 
سوی سناتور دموکرات کالیفرنیا مطرح شده و موضع ایران در این زمینه گفت: خیلی 
صحبت کردن و حرف زدن برای ما مهم نیســت. سابقه بدعهدی و پایبند نبودن به 
توافقات را از آمریکا داریم. بعید می دانم ایران بخواهد در سطح دولتی تماس هایی 
را با مقامات آمریکایی داشته باشــد و این در دستور کار ایران نیست. به گزارش 
خراسان، سید عباس موسوی که با خبرنگاران سخن می گفت، در پاسخ به سوال 
خراســان مبنی بر این که برخی کشورهای نزدیک با آمریکا از همراهی با آمریکا 
ناامید شده اند و آیا این کشــورها پالس هایی برای ایران فرستاده اند؟ بدون این که 
پاســخ صریحی به این پرسش بدهد، گفت: امیدواریم تغییر رویکرد رخ دهد چون 
کشورهای منطقه اگر اراده کنند دوستی بهتر از ایران در منطقه نخواهند داشت. همواره 
تاکید کردیم این جا منطقه مشترک ماست و سرنوشت مشترک ما در این منطقه است 
و مایل نیستیم این سوء تفاهمات مزمن شده و ادامه یابد و هر چه زودتر در هر قالبی 
که طرفین تشخیص دهند، آماده هستیم این گفت وگوها را برای رفع سوء تفاهمات 
برگزار کنیم. وی گفت: هیچ خیری در رابطه با آمریکا برای کشورها نبوده، جز تنش 
آفرینی و بی ثبات سازی و فروختن اجناس بنجل و دوشیدن این کشورها. منطقه ما 
نیازمند آرامش است و آرامش هم توسط اعضای منطقه به دست می آید و امیدواریم 
چنین اتفاقی رخ دهد. موســوی همچنین با تاکید براین که روی اروپا نمی توانیم 
حساب کنیم، با اشاره به موضع اروپا درباره تمدید تحریم تسلیحاتی علیه ایران و 
اظهارات اخیر جوزپ بورل مسئول سیاست خارجی اتحادیه اروپا مبنی بر این که 
باید در این زمینه فکر کنیم، گفت: ما مزاحم فکر کردن آن ها نمی شــویم. دو سال 
است دارند فکر می کنند که چگونه با یک جانبه گرایی آمریکا برخورد کنند! استرو 

مُردخای در سلامت کامل! 
نماینده کلیمیان در مجلس یازدهم اعلام کرد که کوچک ترین مشــکل و خسارتی 
برای زیارتگاه »اسِتر و مُردخای« به وجود نیامده است. پنج شنبه هفته گذشته شایع 
شد که یکی از زیارتگاه های یهودیان در شهر همدان به نام »اسِتر و مُردخای« دچار 
حریق شده است. علی مالمیر مدیرکل میراث فرهنگی همدان در این باره گفته بود:» 
این آتش ســوزی بسیار محدود بوده و تنها باعث آسیب به سیم های برق و موکت 
کف ساختمان جانبی مقبره  استر و مردخای شده که البته علت آن در دست بررسی 
است.« همزمان حسن خانجانی دادستان همدان اظهار کرد : »جزئیات این پرونده 
هنوز مشخص نیست.« شایعه به آتش کشیده شــدن زیارتگاه یهودیان در رسانه 
های آن سوی مرز ها نیز بازتاب داشت. »همایون سامه یح« نماینده کلیمیان برای 
پایان دادن به این شایعات خبرنگاران را در بازدید از این زیارتگاه باخود همراه کرد 
و گفت:» برخلاف شــایعات منتشر شده در برخی رسانه ها کوچک ترین مشکل و 
خســارتی برای زیارتگاه »اسِتر و مُردخای« به وجود نیامده است.« رئیس انجمن 
کلیمیان تهران تصریح کرد:»زیارتگاه اســتر و مردخای به  طور کامل سالم است و 
تنها در گوشه  مختصری دود مشاهده شده که خارج از این مجموعه بوده و آن هم 
در حال بررسی است. این موضوع از سوی دشمنان نظام جمهوری اسلامی بزرگ 

نمایی شده و اقدام به تبلیغ منفی علیه این کشور کردند.«

تازه های مطبوعات
 روزنامــه آفتاب یزد  با توجه به شــیوع ویروس کرونــا ، احتمال نامزدی 
یک پزشــک در 1400 را بررســی و از  علی اکبر ولایتی،کامران لنکرانی، 
مسعود پزشکیان، قاضی زاده هاشمی، مصطفی معین و سعید نمکی به عنوان 
نامزدهای بالقوه یاد کرد. روز گذشــته بیشتر روزنامه ها این جمله از رهبر 
انقــلاب خطاب به جوانان را تیتر کردند که » پرچــم مطالبه گری و آرمان 

خواهی را زمین نگذارید...در جبهه انقلاب یارگیری کنید و حذف نکنید.«
همشــهری- این روزنامه در شــماره قبل خود به دستاوردهای دیده نشده 
مجلس دهم پرداخت. در بخشــی از این گزارش آمده است: »مهم ترین گام 
های مجلس دهم تلاش برای خارج کردن نقش محدود نمایندگان در حوزه 
نظارتی از مســائل پروژه محور و منطقه مثل جاده سازی ، دیوارکشی و... به 
موضوعات و مطالبات سیاســی،  فرهنگی و مدنــی جامعه و پیگیری آن در 
قالب تذکرات قانون اساســی به وزیران و مسئولان، تشکیل فراکسیون های 
حقوق شهروندی، شفافیت و محیط زیست برای پیگیری منسجم موضوعات 
مهم و مرتبط اجتماعی و سیاســی و مدنی، شورای نظارت بر روند انتخابات 

پنجمین دوره تأیید و تصاحب مدیریت شهری و...بود.«
کيهــان- روزنامه کیهان در بخش اخبار ویژه خود به یادداشــت حســین 
مرعشی در روزنامه ایران پرداخت و نوشت: » آقای مرعشی! اصلاح طلبان 

را مردم از مجلس اخراج کردند.« 
چندی پیش مرعشــی در یادداشــتی در روزنامه ایران نوشته بود: »مجلس 
یکدســت و تک جناحی نه تنها پدیده عجیب و جدیدی در ایران نیســت که 

اتفاقا در دو دهه اخیر، پدیده غالب و معمول در کشور همین بوده است.«
آرمان ملی- اســماعیل گرامی مقدم در گفت وگو با این روزنامه به دعوای 
این روزها بیــن کارگزارانی ها و اصلاح طلبــان پرداخت و گفت: »معتقدم 
کارگــزاران برخلاف این کــه برخی بیان می کنند، به دنبــال رهبری جریان 

اصلاحات یا چنین مسائلی نیست.
 برنامه ها و جهت گیری این حزب همواره در راســتای رویکرد اصلاح طلبی 
بوده اســت. به همین دلیل اگر نقدی از سوی این حزب یا دبیرکل این حزب 
مطرح می شود از سر دلسوزی و راهگشــایی برای موانع پیش روی جریان 

اصلاحات است.« 
کامیون های پلاک قرمز پیر شدند

یک مقام مســئول در کابینه با ارسال گزارشی برای تعدادی از مدیران ارشد 
اجرایی، با اشــاره به این که طبق الزامات قانون هوای پاک، سن فرسودگی 
کامیون ها و کامیونت ها، 22 سال تعیین شده و دستگاه های اجرایی موظف 
اند خودروهای فرسوده خود را در زمان مقرر از رده خارج کنند، اعلام کرده 
هم اکنون تعدادی از کامیون های مورد استفاده در ناوگان برخی سازمان های 
دولتی به دلیل قرار گرفتن در ســن فرسودگی، باید از رده خارج شوند ولی 
با توجه به برخی محدودیت های اعتباری و فنی موجود، نوسازی این تعداد 
کامیون مقدور نیست و باید فکری به حال تغییر در الزامات قانونی فوق کرد.

 بهره برداری از 2500 واحد مسکن مهر تا پایان امسال 
در هرمزگان

 گروه خبر // جلســه ستاد بازآفرینی شــهری و شورای مسکن استان 
هرمزگان به ریاست استاندار و مدیران سازمانهای مرتبط برگزار شد.به گزارش 
خبرنگار دریا ، مدیرکل راه و شهرسازی استان هرمزگان در ستاد بازآفرینی 
و شورای مسکن استان گفت: چهار هزار و 454 واحد مسکن مهر در استان 
در حال ساخت است که بیش از 50 درصد از این واحد ها در ماه های پایانی 
سال آماده بهره برداری است.وی ادامه داد: هزار و 884 واحد مربوط به تعاونی 
های مســکن مهر در هرمزگان نیز دارای پرونده حقوقی در دادگستری می 
باشند که برای رفع مشکل این تعاونی ها، جلسه ای با رئیس کل دادگستری و 
دستگاه های مربوطه برگزار می شود تا به سرعت به پرونده های آنها رسیدگی و 
مشکلات این واحدها رفع شود.مدیرکل راه و شهرسازی استان هرمزگان بیان 
نمود: در مقوله اعطای تسهیلات مسکن مهر طرف قرارداد بانک صادرات، با 
توجه به عدم تایید و پرداخت تسهیلات تا سقف 450 میلیون ریال مقرر گردید 
بانک عامل نسبت به پیگیری موضوع و اخذ مجوز افزایش تسهیلات اقدام 
نماید.آرش رضایی در ادامه به آغاز عملیات اجرایی ورزشگاه 6 هزار نفری نیز 
اشاره کرد و افزود: در این جلسه همچنین مقرر شد، با توجه به برنامه احداث 
سالن 6 هزار نفری در محدوده ورزشگاه خلیج فارس در قبال هزینه اجرای 
پروژه، 10 هکتار از اراضی بلوار امام حسین )ع( شناسایی و به مجری واگذار 
گردد.شایان ذکر است، در این نشست در راستای موضوعات مهم مرتبط با 
بازآفرینی شهری از جمله مشکلات موجود در محله چاهستانی ها، اسلام آباد 

و گل کنی تبادل نظر و تصمیم گیری شد.

توزیع ١0 هزار ماسک بین پاکبانان شهرداری 
منطقه دو بندرعباس

 گروه خبر //شهردار منطقه دو بندرعباس گفت: به منظور رعایت نکات 
بهداشــتی در پیشگیری از بیماری ویروسی کرونا، تاکنون بیش از 10 هزار 
ماســک بین پاکبانان این منطقه توزیع شده است.به گزارش خبرنگار دریا 
، مجتبی ســلیمی در این ارتباط اظهار کرد: با همکاری جمعی از خیرین و 
شــهرداری این منطقه بیش از 10 هزار عدد ماسک، در بین پاکبانان حوزه 
خدمات شــهری توزیع شده است.وی افزود: شیوع بیماری ویروسی کرونا 
موجب تعطیلی بخش قابل توجهی از کسب و کارها برای مدت زیادی شد 
و علاوه بر آن، ساعات کاری ادارات و حضور کارکنان با کاهش روبرو شد، 
با این وجود شاهد فعالیت بی وقفه نارنجی پوشان شهر، مانند روزهای عادی 
هستیم.شهردار منطقه دو بندرعباس با اشاره به برگزاری کارگاههای آموزشی 
ویژه کرونا جهت آگاه سازی کارگران تنظیف و فضای سبز این منطقه، ادامه داد: 
از شهروندان درخواست داریم در این ایام بیش از پیش یاری گر پاکبانان بوده 
و در حفظ پاکیزگی شهر کوشا باشند.سلیمی ادامه داد: توزیع مواد ضدعفونی 
کننده، دستکش و ماسک در بین تمامی پاکبانان و نیروهای تنظیف و ضدعفونی 

وسائل و ابزارآلات مورد نیاز آنان در دستور کار قرار دارد.

توزیع 24 هزار تن آرد در شبکه تعاون
 روستایی بندرعباس

 گروه خبر// محمدرضا درویش زاده ، درجلســه کمیته بازرگانی تعاون 
روستایی این شهرستان گفت: با هماهنگی های صورت گرفته با مراکز فروش 
آرد در راستای تنظیم بازار در بین روستائیان تحت پوشش این شبکه توزیع 
شده اســت. به گزارش خبرنگار دریا، وی عنوان کرد: درراستای خدمات 
رسانی به روستائیان واعضاء شرکت های روستایی از مهم ترین فعالیت های 
شبکه تعاون روستایی شهرستان محسوب می شود وبراساس وظایف محوله 
این اداره،شبکه تعاون درسطح روستاها اقدام به توزیع آرد و کالاهای اساسی 
می کند. درویش زاده با بیان اینکه میزان 24 هزار و 180 تن آرد در روستاهای 
شهرستان بندرعباس توزیع شده است، تصریح کرد: مجموعآرد توزیع شده 

بیش از223میلیارد و670میلیون ریال ارزش گذاری شده است. 
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سرمقاله
نفس تنگی بافت فرسوده بندرعباس

 حال و روز بافت فرسوده شهر بندرعباس روزبه روز به وخامت نزدیک 
شــده و به کما رفته که در این ســال ها اقدامات صورت گرفته نتوانسته 
اســت گره های کور احیای بافت های فرسوده را بازکند. در حالی برخی 
مسئولان از پیشگامی هرمزگان در بازآفرینی بافت های فرسوده می گویند 
که مشخص نیست بر چه اساسی چنین ادعایی مطرح می شود. اگر اینگونه 
باشــد و هرمزگان پیشگام باشد، پس استان های دیگر چه وضعیتی را در 
کشور دارند؟ آن چه که در محلات حاشیه ای و بافت های فرسوده حتی 
در مرکز اســتان و شهر بندرعباس در یکی دو دهه اخیر می بینیم، چندان 
تغییر مثبتی نداشته و روزبه روز بر میزان بافت های فرسوده و خانه هایی 
که عمرمفیدشان به اتمام رسیده است، افزوده می شود. خانه هایی که ترک 
در دیوار و سقف شان هولناک است و خوابیدن در زیرشان بسیار خطرناک 
اســت؛ اما ساکنان به ناچاری مجبورند در این خانه ها بمانند وخطرات را 
به جان بخرند. روند بازگشــایی معابر نیزبه کنــدی صورت می گیرد. در 
بندرعباس حتی اجرای یک طرح پایلوت کشوری در محله چاهستانی ها 
برای بازگشایی چهار بلوار آغاز شد که فقط یک بلوار 24 متری اجرایی شد 
و بعد از گذشت دوسال هنوز بطور کامل اجرا نشده و به بهره برداری نرسیده 
است و مشکلاتی دارد که ساکنان گلایه مندند.برای سه بلوار باقی مانده این 
محله هم چند خانه تملک و تحریب شد و نخاله هایش همچنان به پاتوق 
معتادان، مشروب خوران، سارقان و... تبدیل شده و بارها تقاضای ساکنان 
برای جمع آوری نخاله ها بی پاســخ مانده است و بخشی از کوچه ها هم 
پر از خاک است که در بارندگی، دانش آموزان بایستی از میان گل و لای 
به مدارسی مانند مدرسه بلال و... بروند و بخشي دیگر هم که محل تجمع 
فاضلاب شده است و نارضایتی ساکنان این محله از عدم اجرای بلوارها و 
مشکلاتی که ایجاد شده و عدم پاسخگویی مسئولان ادامه دارد. استاندار 
هرمزگان در دوسال اخیر بارها از افتتاح بلوارها و بخصوص بلوار24 متری 
در این محله گفته بود واواخر سال97 هم رئیس جمهور از این پروژه بازدید 
داشت؛ اما چندین ماه اجرای بلوار24 متری متوقف شد. اواخر سال گذشته 
دوباره اجرای بلوار ادامه یافت؛ اماهنوز بطور 100درصدی این بلوار تکمیل 
نشــده است وبه بهره برداری نرسیده است. احداث تقاطع در این بلوار هم 
خواسته اهالی بوده که نبود تقاطع باعث شده خودروها خلاف بروند. ساکنان 
هم از مشــکلات شان برای دریافت سند املاک شان و گران شدن صدور 
سند علی رغم وعده صدور رایگان سند گلایه مندند. اگر که هر چهار بلوار 
در این محله بازگشایی می شد، خدمات رسانی ارتقا می یافت و پاتوق ها، 
خانه های تیمی، آســیب های اجتماعی و... کاهش می یافت و رضایت 
عمومی افزایش می یافت. البته سایر مناطق شهر هم وضعیت بهتری ندارد. 
محله آیت ا... غفاری بندرعباس که در چندسال اخیر بارها در خصوص 
بازگشایی معابر، حمایت مسئولان برای نوسازی املاک فرسوده و صدور 
سند املاکش گفته شده است، اما همچنان حتی یک گام گره گشا در این 
سال ها در این محله برداشته نشده است و مشکلات موجود در این محله نیز 
بارها در رسانه ها منتشر شده است، اما گویا مسئولان این محله را ندیدند 
و اقدامی هم انجام ندادند. وضعیت محله روزبه روز بدتر شد، سقف و دیوار 
خانه ها در حال تخریب شدن هستند و هرسال تعدادی فرو می ریزند ودر 
بارندگی ها تعدادتخریب خانه ها بیشــتر می شود و گویا مسئولان استان 
منتظرند تا خانه ها بر سر ساکنان فقیر و محرومش تخریب شوند و مدفون 
شوند و آنگاه برایشان مجلس ختم بگیرند ودر آنجا تصمیم بگیرند که چه 
کاری را باید برای این محله انجام دهند. شــورای شهر هم که مصوبه گره 
گشــایی برای این محله نداشت و با مصوبه اش، گره را کورتر کرد. کوچه 
هایی که تبدیل به پاتوق معتادان شده اند وسرنگ های آلوده که در برخی 
کوچه ها ریخته شده اند را هیچ مسئولی ندید. شب های بارانی که تا صبح، 
ساکنان از ترس تخریب خانه های فرسوده نخوابیدند را هیچ مسئولی ندید 
و حال از پیشگامی استان در  بازآفرینی بافت های فرسوده در کشور می 
گویند. شهناز که بازآفرینی را تجربه نکرد و بدن ترک خورده اش در حال 
متلاشــی شدن است. قرار بوداز کوچه بعثت4 تا بلوار مادر، بلواری غربی 
شــرقی در این محله احداث شود تا امنیت محله و خدمات رسانی در این 
محله افزایش یابد که متاســفانه در حد وعده باقی ماند.محله سنگ کن را 
که خارج از محدوده شــهری قرار داده اند و این موضوع جای تامل است، 
چگونه محله ای در داخل شــهر باشد وبگویند خارج از محدوده شهری 
است ودر این چندسال چه اقدامی شده است؟ مشکلات محلاتی مانند تپه 
ا... اکبر، کمربندی، شیراول، درخت سبز، دوهزار و... همچنان پابرجاست و 
حتی بازگشایی برخی از معابری که از یک دهه قبل به آنها وعده داده شده 
بود و ساخت اماکن ورزشی و.... ، همچنان ابتر مانده اند. ساکنان در بدترین 
شرایط ممکن در محلات حاشیه ای زندگی می کنند و از کمترین امکانات 
محرومند. کودکان این محلات بایستی در کنار فاضلاب های روان بازی کنند 
و کودکی شان را پشت سر بگذارند. آقایان مسئول لطفا به دل این محلات 
بیایید و با مردم صحبت کنید وحداقل شنونده خوبی باشید و قول ندهید و 
اگر دادید، عمل کنید. کاندیداها هم پس از رای آوردن به این محلات بروند 
و وعده هایی که برای پیگیری رفع مشکلات شان داده اند را اجرایی کنند. 
اگر  واقعا هرمزگان پیشگام در بازآفرینی بافت های فرسوده  است، پس اگر 
پسگام بودیم، چه وضعیتی را داشتیم؟ واقعا چه مشکلاتی را داشتیم که الان 
در این محلات نداریم؟ در این محلات بنظر مسئولان چه مشکلات دیگری 
باید وجود داشته باشد تا کلکسیون تکمیل شود؟ البته برای رفع چالش های 
موجود در این محلات یک دستگاه به تنهایی نمی تواند با موفقیت کامل 
عمل کند. دستگاه های مختلف بایســتی وارد شوند و از جزیره ای عمل 
کردن در این محلات خودداری کنند. در برخی از این محلات گاهی بدلیل 
اختلافات بین برخی دســتگاه ها، مردم با مشکل مواجه می شوند. ترمیم 
حفاری ها که توسط دســتگاه های خدمات رسان در بافت های فرسوده 
و حاشــیه ای صورت می گیرد، اما برای ترمیم آن بین این دســتگاه ها و 
شهرداری گاهی اختلاف نظرهایی وجود دارد وباعث می شود ترمیم حفاری 
زمان بر شده و ساکنان با مشکل مواجه شوند. بازآفرینی بافت های فرسوده 
بدون مشارکت دستگاه های مختلف و مدیریت قوی و توانمند برای پیشبرد 
اهداف این طرح میسر نیست و با قول و وعده و وعید نمی توان مشکلات 
را برطرف کرد. ساکنان برخی از محلات همچنان برای اخذ سند املاک شان 
مشکل دارند و نتوانسته اند از تسهیلات نوسازی بهره مند شوند و خانه های 
شان همچنان قدیمی، فرسوده، غیراستاندارد، ناایمن باقی مانده اند که احتمال 
تخریب بر اثر بارندگی، زمین لرزه ویا حتی خودبه خود وجود دارد. البته 
در روزهای اخیر فرماندار بندرعباس موضوع محلات را در برنامه کاری 
شان قرار داده است وبازدیدها از این محلات، گفتگوبا ساکنان ومعتمدین را 
باجدیت در دستور کار قرار داده است و برنامه ای ویژه را برای نوسازی این 
بافت و بازگشایی همزمان معابر اعلام کرده اند و امید می رود با مشارکت 
وهمراهی سایر دستگاه ها، زمینه مشارکت ساکنان این بافت های حاشیه ای 
و فرسوده فراهم شود و در آینده نزدیک بخشی از مشکلات این محلات با 

بازسازی املاک وبازگشایی معابر برطرف شود.

گروه خبر // مدیرکل آموزش و پرورش 
هرمزگان گفت: با توجه به تجربه برنامه 
شاد، مدارسی که در آینده ساخته می 
شوند باید بستر مناسب برای تدریس 
محتوای  تولید  و  مجــازی  فضای  در 

الکترونیکی در آنها دیده شود.
به گزارش خبرنگار دریا ، موســی دادی 
زاده ســرخائی در جلسه ویدئو کنفرانس 
اعضای مجمع خیرین مدرسه ساز استان 
نوسازی،  مقامات ســازمان  با  هرمزگان 
توســعه و تجهیز مدارس وزارت آموزش 
و پرورش گفت: بیماری کرونا فرصتی را 

بوجود آورد تا نــگاه به تعلیم وتربیت از 
روش های سنتی و محصور در چهارچوب 
کلاس درس به روش هــای نوین تغییر 
یابد.وی افزود: برای ایجاد جهش در نظام 
آموزشــی و تربیتی و استفاده از فرصت 
فضای مجازی برای بهتر شــدن فعالیت 
های آموزشی لازم است که بستر این کار 

در اختیار مدارس و معلمان قرار گیرد.
دادی زاده تصریح کرد: سازمان نوسازی 
مــدارس وزارت باید همگام با ایجاد این 
تحول، مدارســی که در آینده می سازد، 
امکانات و فضای مناســب بــرای تولید 
محتــوا و تدریس در فضــای مجازی را 

داشته باشد.

مدیــرکل آموزش و پــرورش هرمزگان 
تامین وســایل سرمایشــی  اضافه کرد: 
متناســب با شرایط اقلیمی استان از دیگر 
ضروریات مدارس استان است و جا دارد 
از پیگیریهای ســازمان نوسازی مدارس 
در اخذ معافیت های انشــعاب آب و برق  

مدارس خیر ساز تقدیر کرد.

  مدیرکل آموزش و پرورش هرمزگان  تاکید کرد

ضرورت بستر سازی برای تدریس فضای مجازی
 در مدارس هرمزگان

 علی زارعی

گروه خبر // انوشــیروان پیش دار 
برنامه  هرمزگان  هنری  حوزه  رییس 
های حوزه هنری استان به مناسبت 
را  قدس  جهانی  روز  گرامیداشــت 
با تاکید براســتفاده از بستر فضای 

مجازی اعلام نمود .
به گزارش خبرنگار دریا  ، انوشــیروان 
انقلاب  پیش دار رییس حــوزه هنری 
اسلامی اســتان در خصوص برنامه های 
مهم گرامی داشت روز جهانی قدس طی 
سخنانی اظهار داشت:  اجرای برنامه های 
فرهنگی هنری و همچنین روشنگری در 
فضای مجازی و گروه های اجتماعی از 
برنامه های ویژه حوزه هنری استان در 

روز جهانی قدس امسال خواهد بود.
وی با بیان اینکه امســال به دلیل شیوع 
ویروس کرونا و ضرورت حفظ سلامتی 
مردم ، هیچ تجمع و راهپیمایی در سطح 
شهرها در جمعه آخر ماه مبارک رمضان 
برگزار نخواهد نشــد، افزود: هماهنگی 
لازم با هنرمندان استان برای انجام برنامه 
های فرهنگی هنری در فضای مجازی 
انجام گرفته است . رییس حوزه هنری 
هرمزگان به ضرورت زنده نگه داشــتن 
روز جهانی قدس و مســاله فلسطین به 
عنوان مهمترین اولویت جهان اسلام نیز 
اشاره کرد و از همه رسانه ها، هنرمندان 
و فعالان فرهنگی هنــری دعوت نمود 

فلسطین_آزاد   # به پویش  پیوســتن  با 
از طریق فضای مجــازی ، اهمیت روز 
جهانی قــدس را برای جهانیان و افکار 

عمومی تبیین کنند.
انوشیروان پیش دار برگزاری شب شعر 
مجازی  همصدا بــا قدس  ، خوانش و 
معرفــی کتاب  آخرین زمســتان  ویژه 
گروه سنی کودک و نوجوان ، برگزاری 
نمایشــگاه مجازی خوشنویسی  مشق 
وحدت   ، تولید پوستر  گامهای استوار  
با محوریت شهید حاج قاسم سلیمانی ، 
تولید نماهنگ  خاک مقدس  ، برگزاری 
ویــژه برنامه با تو هســتیم  با موضوع 
با  هرمزگان  اســتان  رزمندگان  همدلی 

مردم مظلوم فلســطین ، برگزاری برنامه  
سینما فلسطین   با موضوع نقد و بررسی 
ســینمای مقاومت ، اجرای ســرود با 
موضوع روز قدس ، نمایشــنامه خوانی 
با موضوع مقاومت را از برنامه های مهم 
حوزه هنری اســتان هرمزگان در روز 
جهانی قدس برشمرد که از طریق رسانه 
هــای جمعی و فضای مجــازی حوزه 
هنری هرمزگان قابل مشاهده و دسترسی 

می باشد .
وی در پایان افزود : در شــرایط فعلی 
که بیشتر کشــورهای جهان با ویروس 
کرونا دســت بــه گریبان هســتند کار 
فرهنگــی و تبلیغی می تواند نقش مهمی 

در بیان حقایق و مظلومیت ملت فلسطین 
و افشــای جنایت هــای رژیــم جعلی 

وکودک کش صهیونیستی داشته باشد.

 ویژه برنامه های حوزه هنری هرمزگان به مناسبت روز جهانی قدس

گروه خبر //داوید صادقی مدیرکل ثبت احوال 
اســتان هرمزگان طی نشســتی همزمان با 
فرارسیدن روز ملی جمعیت نسبت به کاهش  

جمعیت ابراز نگرانی کرد.
به گزارش خبرنگار دریا ، داوید صادقی مدیرکل ثبت 
احوال استان طی نشستی همزمان با روز ملی جمعیت 
، ضمن ابراز نگرانی از کاهش جمعیت طی سالهای 
اخیر اذعان داشت :در ســال های اخیر با توجه به 
فراز و نشــیب هایی که در تحولات جمعیتی کشور 
پدید آمده، رویکردهایی خاصی را در پی داشته است 
و بعضا در مقاطعی نیز مورد غفلت واقع گردیده که 
برآیند آن نشان دهنده تحولات اخیر در کاهش میزان 

باروری و زاد و ولد می باشد.
 مدیرکل ثبت احوال استان هرمزگان در ادامه اظهار 
داشت: در ســال 1398،  34714 مورد ولادت در 
استان ثبت شده است. در این مدت به طور متوسط در 
هرماه 2893، در هر شبانه روز 96 و در هر ساعت 4 
نوزاد در استان چشم به جهان گشوده اند. آمار ولادت 
ثبت شــده در مدت مشابه سال 97 ، 37934 نوزاد 
بوده و نشــان می دهد در سال 98 آمار ولادت 8.5 
درصد کاهش داشته است. روند کاهشی ثبت ولادت 

از سال 95 آغاز شده است و درصد کاهش به شدت 
در حال افزایش است 

وی در ادامه خاطر نشــان کرد:بــا عنایت به روند 
کاهشی ولادتها در سال های اخیر،  جهت جلوگیری 
از پیری جمعیت،  اجرای همه جانبه سیاســت های 
کلی جمعیت جهت ارتقاء پویایی، بالندگی و جوانی 
جمعیت در کشور و همچنین استان را طلب می کند. 
این مقام مسئول در ادامه اعلام نمود: مبحث جمعیت، 
جزو اساسي ترین مباحث مدیریت هر کشور و نظام 
برنامه ریزي شمرده مي شود. به همین خاطر، حفظ 
تعادل و پویایي ساختار جمعیت، همواره مورد توجه 
حکومت هــا و دولت ها در اعصار گوناگون بوده و 

هست. 
وی خاطرنشان کرد: دولت ها با توجه به روند توسعه 
اي خود، سیاست هاي جمعیتي مختلفي را در  برابر 
رشــد و یا کاهش جمعیت در پیــش مي گیرند. از 
جمله این سیاست ها مي توان به سیاست جمعیت 

مستقیم مانند تشــویق ولادت، سیاست غیرمستقیم 
سریع مانند مهاجرپذیري، سیاست ضمني مانند تنظیم 
خانواده،سیاست مداخله اي مانند تغییر سن ازدواج یا 
سیاست تک فرزندي و همچنین سیاست داخلي و 

جهاني اشاره کرد. 
مدیرکل ثبت احوال استان اظهار داشت : در کشور ما 
نیز این موضوع اساسي در ادوار مختلف مورد بحث 
بوده و اقدام و سیاســتگذاری هایی صورت گرفته 
است؛ که در قبل از انقلاب در دهه 41 به یک شکل 
و بعد از انقلاب نیز سیاست هاي جمعیتي، 2بار در 
دهه شصت و سال های اخیر به شکل دیگر در دست 

بازنگري و تجدید نظر قرار گرفته است. 
مدیرکل ثبت احوال استان در ادامه خاطر نشان کرد: 
ســازمان ثبت احوال کشــور در خرداد ماه 1393 
ضرورت نام گذاری 30  اردیبهشــت ماه به عنوان 
روز ملی جمعیت را به شورای فرهنگ عمومی کشور 
اعلام نمود. با پیگیری های انجام شده و مساعدت 

شورای عالی انقلاب فرهنگی نام گذاری این روز به 
تصویب رسید.وی یادآور شد: در همین راستا سازمان 
ثبت احوال، با هدف ایجاد بستر مناسب جهت تحقق 
اهداف و مهم شمردن نقش محوریت مباحث جمعیتی 
در کشــور، هر ساله مصادف با این روز برنامه هایی 
در راستای تبیین و توجیه محورهای حوزه جمعیت، 
همراســتا با مراکز علمی و پژوهشی، سازمان ها و 
نهادهای تاثیرگذار برگــزار می نماید. لذا روز ملی 
جمعیت فرصتی مغتنم برای هم گرایی، هم اندیشی 

و هم افزایی ما در تمامی این ابعاد است.
مدیرکل ثبت احوال استان هرمزگان با اشاره برنامه 
های این اداره کل به مناسبت روز ملی جمعیت اظهار 
داشت: هر ساله اداره کل ثبت احوال استان با همکاری 
دستگاههای عضو شورای راهبردی جمعیت اقدام به 
برگزاری نشســت ها و همایش روز ملی جمعیت 
می نمود که امســال با توجه به شیوع بیماری کرونا 
این امکان میسر نگردید ولیکن در امسال برگزاری 
وســمینارهای تخصصی با دعوت از متخصصین و 
استفاده از ظرفیت های فضای مجازی در دستور کار 
این شورا قرار گرفته است و امید داریم برنامه های 

متنوع با بازخورد مناسب در این زمینه اجرا نماییم.

مدیرکل ثبت احوال  هرمزگان اعلام کرد 

 زنگ خطر کاهش جمعیت
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امیرحسین حائری زاده سرویس استان 
ها //اســتاندار یزد نســبت به عادی 
پنداری شــرایط در یزد هشدار داد و 
ضمن ابراز نگرانی از شیوع مجدد کرونا 
در استان گفت: با توجه به امکان تاثیر 

پذیری از سایر استان ها، اهتمام مردم 
بهداشتی  موازین  رعایت  به  نســبت 

ضروری است. 
به گــزارش خبرنگار دریــا ؛ محمدعلی 
طالبی ، ضمن هشدار جدی به مردم نسبت 
به عادی پنداری شــرایط در استان، اظهار 
کرد: مردم پس از ســپری دوره اوج کرونا 
در یزد و رعایت جدی موازین بهداشتی و 
فاصله گذاری، در حال حاضر بیش از حد 

معمول شرایط را عادی پنداشته اند که این 
مســئله می تواند موجب تسریع و تشدید 

بازگشت خطر کرونا و رشد آن باشد.
وی با اشــاره به ثبات وضعیت کرونا در 
استان، تصریح کرد: وضعیت کرونا در یزد 
پس از گذشتن پیک اول کرونا با افزایش 
تعداد مبتلایان و بســتری های این بیماری 
در یزد، شــیب نزولی را سپری می کند به 
طوری که تعداد بستری های استان در حال 

حاضــر از 499 نفر به کمتــر از 100 نفر 
تنزل یافته است اما همچنان نگران شیوع 

مجدد کرونا در استان هستیم.
استاندار به تاثیر مراودات یزد با استان های 
مجــاور و دیگر نقاط کشــور اشــاره و 
خاطرنشــان کرد: در برخی از نقاط کشور 
شاهد رشــد ابتلای بیماری کرونا هستیم 
و بــه علت مراوداتی که با این اســتان ها 
وجود دارد، ریســک امکان رشد بیماری 

در یزد زیاد اســت لذا مهمترین انتظار از 
مردم تــداوم و پایند بودن به اجرای طرح 
فاصله گذاری اجتماعی و رعایت موازین 

بهداشتی است.
وی با بیان این که پنج شهرســتان یزد در 
امیدوار  دارند، گفت:  قرار  شرایط ســفید 
به بهبود شــرایط سایر شهرستان ها هستیم 
اما با توجه به امکان تاثیر پذیری از سایر 
اســتان ها، عنایت مردم نسبت به رعایت 

موازین بهداشتی ضروری است.
طالبــی در پایان، توجه بــه توصیه های 
از سوی  و مسئولان  کارشناسان  بهداشتی 
مردم را لازمه کمک به مدیریت مناســب 
وضعیت کرونا دانست و از مردم خواستار 
حضور کمتر و مدیریت شــده در ســطح 
جامعه و اجتماعات و کنترل وضعیت فعلی 
حداقل تا سه هفته آینده به منظور خروج 
کامل استان از وضعیت بحرانی اعلام کرد.

استاندار یزد هشدار داد

عادی پنداری تهدیدی برای مدیریت کرونا در یزد

آرزو توکلی ســرویس استان ها // مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان 
کرمان گفت: به مناســبت فرا رسیدن روز جهانی موزه و آغاز هفته میراث فرهنگی این استان 

میزبان برنامه های متنوعی خواهد بود. 
بــه گزارش خبرنگار دریا ؛ فریدون فعالــی ضمن تبریک روز جهانی موزه و آغاز هفته میراث فرهنگی 
اظهار کرد: آغاز گمانه زنی بنای تاریخی قبه ســبز، رونمایی از لوح های ثبت ملی آثاری همچون حمام 
احمدآباد دیلمقانی، بقایای جاده ســنگفرش فهرج، خانه انصاف و قرآن قرآختایی و همچنین برگزاری 
نمایشــگاه عکس های تاریخی اقدامات مرمتی این اداره کل از برنامه های شاخص هفته میراث فرهنگی 
استان کرمان اســت.وی به دیدار با اساتید کاشی تراش این استان در هفته میراث فرهنگی اشاره کرد و 
افزود: بازدید از روند مرمت پروژه های شــتر گلو ماهان و یخدان لنگر، کاروانســرای وکیل و مسجد 
تاریخــی ملک و همچنین کارگاه های مرمتی خانه های تاریخی کــه از طریق قانون ماده 27 به بخش 
خصوصی واگذار شــده اند از دیگر اقداماتی است که در هفته مذکور انجام می شود.فعالی تصریح کرد: 
پخش فیلم های معرفی در دوزبان )فارســی و انگلیســی( بناهای ثبت جهانی چون ارگ بم، روستای 
میمند، باغ شــاهزاده ماهان، کویر شهداد، قنوات اکبرآباد و قاسم آباد بم و گوهر ریز جوپار در فضاهای 
مجازی از دیگر فعالیت هایی اســت که در دســتور کار قرار گرفته است.وی به معرفی موزه های استان 
کرمان توسط کارشناسان معاونت میراث فرهنگی اشاره کرد و افزود: فیلم این فعالیت فرهنگی در سایت 
های اطلاع رسانی و فضاهای مجازی پخش می شود.فعالی به اجرای ویژه برنامه هایی به مناسبت هفته 
میراث فرهنگی در شهرستان های استان کرمان اشاره و خاطرنشان کرد: معاونت میراث فرهنگی در کنار 
انجمن های فعال این حوزه برنامه هایی متنوع دیگری برگزار خواهد کرد که این فعالیت ها در راســتای 

گرامیداشت هفته میراث فرهنگی خواهد بود.

 مدیر کل میراث فرهنگی کرمان:
در هفته ميراث فرهنگی، کرمان ميزبان برنامه های 

متنوعی خواهد بود

آرزو توکلی ســرویس استان ها // ســخنگوی دانشگاه 
علوم پزشــکی کرمان درباره  صحت و سقم ماجرای ابتلای 
معلمان و پرسنل یکی از دبستان های شهر کرمان که پیش 
از بازگشایی مدارس، در محل مدرسه حضور یافته و مبتلا 
شده اند گفت: متاســفانه این اتفاق افتاده و صرف مدرسه 
بودن مطرح نیســت. مدارس به صــورت آنلاین و مجازی 
آموزش می دهنــد ولی معلمان و کادر اداری مدارس بعد از 
تعطیلات نوروز روزانه یکی، دو ساعت البته با حفظ نکات 
بهداشــتی در مدرسه حضور داشــتند. این اتفاق در پی 
بی مبالاتی در آن مدرســه اتفاق افتاده و شرایط بهداشتی 

را کامل رعایت نکردند. 
»به گــزارش خبرنگار دریا ؛ مهدی شــفیعی« عصر امروز 29 
اردیبهشت  در نشست خبری با محوریت کروناویروس گفت: در 
گام دوم مدیریت کرونا، پروتکل های بهداشتی با هدف بازگشت 
تدریجی جامعه به روال عادی و براســاس اینکه خطر انتقال در 
کدام یک از مشــاغل بالاتر است، تعریف می شوند لذا مشاغل به 
گروه های با خطر بالا، متوســط و پایین تقسیم بندی شده و بعد 

به صورت پلکانی بازگشایی می شوند.  
وی با اشــاره به بازگشــایی های صنوف ادامــه داد: در مرحله 
نخســت، مشــاعل کم خطر با شــرط حفظ رعایت پروتکل ها 
بهداشــتی بازگشایی شدند، سپس مشاغل با خطر متوسط و بعد 
هم مشاغل پرخطر و اماکن تجمعی مثل تالارها که ممکن است 
این گروه هم بازگشایی شوند ولی در همه ی شهرها اعم از سفید و 
زرد و قرمز، پروتکل های الحاقی باید اجرا شود و صاحب صنف، 

موظف به رعایت آن است.
ســخنگوی دانشــگاه علوم پزشــکی کرمان بر لــزوم رعایت 
پروتکل های بهداشتی توسط صاحبان اصناف تاکید کرد و افزود: 
ناظران بهداشــتی و بازرسان استانداری و سازمان صنعت، معدن 
و تجارت، اصناف و تعزیرات باید دســت به دست هم بدهند تا 
پروتکل ها به نحو احسنت اجرا شوند و با خاطیان برخورد شدید 
صورت گیرد و حتی تعطیل شــوند ضمن آنکه تعطیلی آنها هم 
طولانی مدت باشد و جریمه های ســنگین نیز برای آن لحاظ و 
حتی موضوع آن رســانه ای هم شود؛ این موضوع، شامل ادارات 

نیز می شود.
وی با ابراز تاســف از اینکه  پروتکل ها کمرنگ اجرا می شوند، 
تصریح کرد: در جلســه ی ستاد مقابله با کروناویروس استان این 
موضوع را مطرح کردم و از این موضوع نگران هســتیم. وزارت 
بهداشت هم همواره هشدار داده که بازگشایی و سفید اعلام کردن 
به معنی این نیست که اپیدمی به پایان رسیده است. اگر پروتکل ها 
با جدیت رعایت نشود احتمال بازگشت موج های بعدی اپیدمی 

وجود دارد.
شــفیعی در مورد آمار کلی پرســنل مبتلا به کرونا در استان نیز 
گفت: درست است پرسنل درگیر می شــوند ولی خیلی از آنان 
در بیمارستان و به واسطه ی شغل شان نبوده که مبتلا شده اند بلکه 
ممکن است در محیط بیرون از محل کار آلوده شده باشند و چون 
تفکیک این موارد کار ســختی است، از طرفی، ارائه ی این آمار، 
بار حقوقی هم دارد بنابراین سعی کردیم وسواس بیش تری برای 
ارائه ی آمار در این گروه داشته باشیم و تنها روزهایی که مطمئن 
هستیم فرد در محل کار مبتلا شده آن را اعلام می کنیم.وی افزود: 
در زیرمجموعه ی دانشگاه علوم پزشــکی کرمان، تعداد پرسنل 
درمانی مبتلا به کووید 19 کمتر از  50 نفر اســت و خوشبختانه، 
مورد فوت و بیمار شدید در میان این قشر نداشتیم و اکثر موارد 
ســرپایی درمان شــدند و بهبود یافتند و زیر پنج نفر هم بودند 
که یکی، دو روز در بیمارستان بستری شدند.سخنگوی دانشگاه 
علوم پزشکی کرمان درباره  صحت و سقم ماجرای ابتلای معلمان 
و پرســنل یکی از دبستان های شهر کرمان که پیش از بازگشایی 
مدارس، در محل مدرســه حضور یافته و مبتلا شــده اند گفت: 
متاســفانه این اتفاق افتاده و صرف مدرسه بودن مطرح نیست. 
مدارس به صورت آنلایــن و مجازی آموزش می دهند ولی کادر 
معلمــان و اداری مدارس بعد از تعطیلات نوروز روزانه یکی، دو 
ســاعت البته با حفظ نکات بهداشتی در مدرسه حضور داشتند. 
این اتفاق در پی بی مبالاتی در آن مدرســه اتفاق افتاده و شرایط  
بهداشتی را کامل رعایت نکردند.وی ادامه داد: این شرایط، فقط 
مخصوص آموزش وپرورش نیست و در دیگر مکان های اداری 
از جمله بانک ها و یکی، دو محیط کارمندی دیگر نیز مشابه آن 

رخ داده است.

ماجرای ابتلای معلمان و پرسنل یکی از دبستان های کرمان به کرونا 

طرح  :  ساجده مظفری

ساکت می شوم
عمدتن ناچار، ساکت می شوم
از سرِ اجبار، ساکت می شوم

چون که می ترسم مرا بیرون کنند
در محلّ کار،ساکت می شوم

پیش از این ها معترض بودم ولی
لاجرم این بار ساکت می شوم

گرمِ صحبت می شوم با دیگران
منتها با یار ساکت می شوم

بس که قیمت ها عجیبند و غریب
داخل بازار ساکت می شوم

چون که می ترسم ز بابایم شدید
لحظه ی اخبار ساکت می شوم

هرکه در بیماری اش کاری کند
من شوم بیمار ساکت می شوم
آخرِ این شعر اگر دقت کنید

هی شده تکرار » ساکت می شوم «
  امیرحسین خوش حال

*****
کار یعنی ضد حال 

چکه ی دیوار، یعنی ضدحال
پاره شد گیتار، یعنی ضدحال

روزها هرکس که باشی قبلِ ده
گر شوی بیدار یعنی ضدحال

چون که بی پولی و بی دفترچه ای
گر شوی بیمار یعنی ضدحال
گر ببیند داخلِ جیبت زنت

فندک و سیگار، یعنی ضدحال
گر بیاید یک رفیقِ پرخورت
لحظه ی ناهار یعنی ضدحال

باز هم سریال های آبکی
میشود تکرار یعنی ضدحال

وقت تعطیلی اگر راهی شوی
با زنت بازار یعنی ضدحال
پیشِ ما ایرانیان انجامِ کار
در محلِ کار یعنی ضدحال

زندگی با پول یعنی عشق و حال
منتها بی یار یعنی ضدحال

 امیرحسین خوش حال

طنز

 امیرحسین حائری زاده سرویس استان 
ها //امام جمعه یزد با تاکید بر ضرورت 
خودکفایی کشور در حوزه نرم افزاری و 
سخت افزاری ارتباطات گفت: برگزاری 
همایش ها و جلســات به صورت ویدئو 

کنفرانسی به یک فرهنگ تبدیل شود.
به گزارش خبرنگار دریا ؛ آیت الله محمدرضا 
ناصری در دیدار با مدیران شرکت مخابرات 
اســتان یزد که به مناسبت هفته ارتباطات 
برگزار شــد با اشــاره به ضرورت تأمین 
و تکمیل زیرســاخت های ارتباطی اظهار 
داشــت: در ایام شیوع کرونا، مشخص شد 
که تأثیر و ضرورت وجود زیرساخت های 

مناسب ارتباطی چقدر اهمیت دارد.
وی خاطرنشان کرد: در عین حال موضوع 
بسیار مهم این است که ارتباطات دیجیتالی 
و از راه دور از جمله ویدئو کنفرانس ها باید 
قوی و با کیفیت شود چرا که اکنون بسیاری 
از موارد در مسئله کرونا با تحول روبرو شده 
و سبک زندگی ما هم باید با تغییراتی روبرو 

شود.
نماینده ولی فقیه در استان یزد با بیان اینکه 
یکی از مهمترین مســائلی کــه در حوزه 
تغییر ســبک زندگی با آن مواجه هستیم، 
کاهش تشــریفات و خرج های زائد است، 
گفت: در ایــن حوزه دو موضوع از اهمیت 
بالایی برخوردار اســت کــه نکته اول آن 
ضرورت فرهنگ سازی استفاده از ارتباطات 
ویدئوکنفرانســی و کاهش هزینه های زائد 
است.ناصری  برخی جلسات  برگزاری  در 
با بیان اینکه این موضوع مســتلزم افزایش 
کیفیت خطوط اینترنت و زیرســاخت های 
ارتباطی اســت، افزود: در صورتی که این 
اتفاق بیفتد یک مدیر می تواند بسیار راحت 
با دیگر شهرستان ها و استان ها صحبت کنند 
و از ترددهای اضافه و هزینه های بسیاری 
که برای مسافرت های درون استانی و برون 

استانی وجود دارد، بکاهیم.
امام جمعه یزد با بیان اینکه در طول این چند 
ماهه در استان یزد نشست های ائمه جمعه 

و برخی نشست های اســتانی به صورت 
ویدئو کنفرانســی برگزار شده است، اظهار 
داشــت: در گذشته برای برخی از جلسات 
باید چندین بلیط هواپیما و هزینه های بسیار 
سنگین مسافرت و کرایه ها پرداخت شود و 
شاید برخی همایش ها و کنفرانس ها تا یک 
میلیارد همین هزینه ها را پرداخت می کردند 
ولی اکنون کرونا سبب شد به فکر این مسائل 

بیفتیم و خیلی از این هزینه ها را کم کنیم.
وی عنوان کرد: البته در این حوزه بحث جنبه 
امنیتی موضوع از اهمیت بسیار زیادی روبرو 
اســت و باید در حوزه امنیتی و حفاظتی 
کارهای لازم صورت پذیــرد تا واهمه ای 
نسبت به مسائل امنیتی در آن وجود نداشته 

باشد.
نماینده ولی فقیه در استان یزد گفت: موضوع 
بسیار مهم دیگر در ارتباط با فرهنگ سازی 
اســتفاده از ایــن امکانــات، ضــرورت 
بومی سازی برنامه هایی است که قرار است 
ارتباطات مجازی از جمله ویدئوکنفرانس ها 

در بستر آن شکل بگیرد.
ناصری بر ضرورت ورود نخبگان به تولید 
و ساخت نرم افزار تاکید کرد و یادآور شد: 
مخابرات باید در این حوزه سرمایه گذاری 
کنــد و از جوانان و نخبــگان و ظرفیت 
شرکت های دانش بنیان استفاده کرده و نرم 
افزارها و زیرساخت هایی که برای مسائل 
مختلف وجود دارد را بومی ســازی کرده تا 

مردم بتوانند با سهولت از آن استفاده کنند.
امام جمعه یزد خاطرنشان کرد: در کنار نرم 
افزارها باید به تولید برخی سخت افزارهای 
مورد نیاز زیرساخت های ارتباطی هم توجه 
لازم را داشته باشیم تا به خودکفایی به معنای 
مقاوم بودن در برابر فشارها و تحریم های در 

برابر دشمن دست پیدا کنیم.
وی ادامه داد: موضوع بسیار مهم این است 
که دولت و بخــش خصوصی باید پس از 
شیوع کرونا هم به صورت جدی بر تکمیل 
فعالیت  ارتباطی در کشور  زیرساخت های 

کند..

امام جمعه یزد: 

برگزاری جلسات و همایش های ویدئوکنفرانسی به یک فرهنگ تبدیل شود

حسن ســیلاوی سرویس استان ها 
//سرپرست فرمانداری ویژه دزفول 
گفت: باغ ویلاهــای متخلفی که در 
آنها جشن و میهمانی برگزار می شود 
پلمب و آب و برق آنها برای سه ماه 

قطع می شود. 
به گــزارش خبرنگار دریــا ؛ امید بن 
عباس اعلام کــرد: باغ ویلاهای دزفول 
شبانه توســط میراث فرهنگی، نیروی 
انتظامی، بسیج، بهداشــت و دادستانی 

رصد می شوند.

وی با بیان اینکه اکثر افرادی که اقدام به 
برگزاری جشن و میهمانی در باغ ویلاها 
می کنند غیربومی هستند، افزود: پرونده 
باغ ویلاهای متخلف به دستگاه قضایی 
ارجاع و ضمــن پلمب، آب و برق آنها 

قطع می شود.
سرپرســت فرمانداری ویژه دزفول به 
افزایش آمــار مبتلایان به کرونا در این 
شهرستان اشــاره کرد و گفت: افزایش 
آمار نیازمند ریشــه یابی علمی توسط 

دانشگاه علوم پزشکی است.

وی افزود: براساس مصوبه ستاد مبارزه 
با کرونا، طرح فاصله گذاری اجتماعی 
ادارات و اصناف  بانک هــا،  اجــرا و 
غیرضروری از هفته پیش تعطیل شدند.

بن عباس با بیان اینکه همه کســب و 
کارهای ضروری با رعایت پروتکل های 
بهداشتی تا ســاعت 22 اجازه فعالیت 
به صورت  اصناف  اظهارداشت:  دارند، 
مستمر رصد و در صورت تخلف پلمب 
می شوند البته اغلب آنها همکاری لازم 
را داشته اند. سرپرست فرمانداری ویژه 

دزفول با قدردانی از تلاش دانشــگاه 
علوم پزشــکی دزفول گفت: بالا بودن 
حجم نمونه های دانشگاه علوم پزشکی 
دزفول موجب بالارفتن تعداد مبتلایان 
در این شهرستان شده است.  وی افزود: 
طبق تعبیرهای ارائه شده، ویروس کرونا 
تا چند ماه یا چند سال وجود دارد لذا 
از مردم انتظار می رود یاد بگیرند با این 
ویروس زندگی کنند زیرا امکان تعطیلی 
فعالیت های اقتصــادی و تولیدی برای 

این مدت وجود ندارد.

آب و برق باغ ویلاهای متخلف دزفول سه ماه قطع می شود
 آرزو توکلی سرویس استان ها // به گفته رئیس 
ســازمان صنعت، معدن و تجارت استان کرمان 
قیمت خرما در ســال ۹۸ بیش از 22 هزار تومان 
بود که هم اکنون به علت برخی چالش ها از جمله 
عوارض صادراتی به ۱۶ هزار و 500 تومان رسیده 
و این امر نگرانی باغداران استان را در پی داشته 

است . 
به گزارش خبرنگار دریا ؛ مهدی حسینی نژاد  با تاکید 
براینکه در سال جهش تولید باید تمهیدات لازم جهت 
تشویق همه دست اندرکاران عرصه تولید فراهم شود 
اظهار داشــت : اما متاســفانه عوارض صادراتی این 
روزها تولید خرمای کرمان را دچار چالش کرده است .

وی با اشاره به متوسط مصرف خرمای کشور که  80 
هزارتن در ماه مبارک رمضان اســت،  اظهار داشت: 
همچنیــن کرونا موجب کاهــش قیمت محصولات 
خرمای استان کرمان شد و در ماه مبارک رمضان بازار 

داخلی را تامین کردیم.
رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان کرمان 
گفت: برنامه ریزی کنیم که تصمیمات ملی در حوزه 
محصولات کشــاورزی و خرما، استان کرمان را در 
حــوزه تامین نیاز داخلی و صــادرات دچار چالش 
نکند. استان کرمان یکی از قطب های باغداری کشور 
بخصوص در حوزه نخیلات است و خرمای بم شهرت 

جهانی دارد.

کاهش قیمت خرما باغداران کرمانی را نگران کرد

امیرحســین حائــری زاده 
//رئیس  ها  استان  سرویس 
تبلیغات  هماهنگی  شورای 
اشاره  با  یزد  استان  اسلامی 
به ضرورت اجرای طرح فاصله 
نماز  گفت:  اجتماعی  گذاری 
با رعایت  عید ســعید فطر 
بهداشتی  پروتکل های  تمام 
در استان یزد برگزار می شود. 
بــه گــزارش خبرنــگار دریا 
»محمــد  حجت الاســلام  ؛ 
فخرالدینــی«  با بیــان این که 
رعایت پروتکل های بهداشــتی 
در مناسبت های ملی و مذهبی 
ضروری اســت، اظهــار کرد: 

برگزاری هرگونه مراسم عمومی 
در اســتان یزد مستلزم تصویب 
و تأیید ســتاد استانی مبارزه و 

پیشگیری با کرونا است.
اســاس  بــر  افــزود:  وی 
هماهنگی هــای انجام شــده و 
همچنین با تصویب ستاد استانی 
مقابله با شیوع کرونا، نماز عید 
ســعید فطر با رعایــت طرح 
فاصله گذاری اجتماعی و تمام 
دســتورالعمل های بهداشتی، در 
برخــی از محلات و مســاجد 

استان یزد برگزار می شود.
رئیس شورای هماهنگی تبلیغات 
اسلامی استان یزد در خصوص 

راهپیمایی روز جهانی قدس نیز، 
گفت: با توجه به شیوع ویروس 
منحوس کرونا بین اقشار مختلف 
جامعه و همچنین بنا به تصویب 
ستاد اســتانی و ملی پیشگیری 
از شــیوع کرونا، امسال مراسم 
راهپیمایی روز جهانی قدس در 
هیچ یک از شهرستان های استان 

یزد برگزار نمی شود.
فخرالدینــی در ادامه اســتفاده 
از فضای مجــازی را به منظور 
اعلام برائت از مســتکبرین را 
یکی از راهکارهای موثر بجای 
برگزاری راهپیمایی روز جهانی 
قدس دانســت و تصریح کرد: 

امیدواریم با قطع هرچه سریعتر 
چرخه شــیوع کرونا شرایط به 
حالت نرمان برگشــته شــاهد 
حضور پرشور شهروندان ولایت 
مدار یزد در مناسب های ملی و 

مذهبی باشیم.
این مســئول در پایان برگزاری 
تجمع های سیاسی در محل های 
اقامــه نماز جمعــه را از جمله 
برای  راهکارهــای  جایگزین 
راهپیمایــی روز جهانی قدس 
دانست و بیان کرد: این مهم در 
صورت اعلام وضعیت سفید در 
انجام  یزد  استان  شهرستان های 

می شود.

برگزاری نماز عید سعید فطر با رعایت پروتکل بهداشتی 
در یزد

  آغاز بازسازی خطوط ریلی شرکت سیلوی 
یزد پس از نیم قرن

 امیرحسین حائری زاده ســرویس استان ها //مدیرکل 
راه آهن منطقه یزد گفت: شرکت سیلوی گندم استان بوسیله 
یک خط فرعی به شبکه ریلی این خطه متصل شده و پس 
از 50 سال از تاسیس این خط، عملیات بازسازی آن آغاز 
شده است. به گزارش خبرنگار دریا ؛ سید مصطفی داودی 
با بیان اینکه شرکت سیلوی گندم یزد در فاصله هزارو 200 
متری ایستگاه واقع شــده است افزود: طی 50 سال که از 
تأســیس خطوط مورد اشاره می گذرد هیچ گونه عملیات 
بهســازی روی آن صورت نگرفته است که اکنون عملیات 
آن آغاز شــده است.  وی اظهار داشــت: به منظور ارتقاء 
ایمنی، افزایش بهره وری و جلوگیری از صدمات لکوموتیو 
و واگن ها، عملیات بازسازی خطوط سیلوی یزد به طول 
2 هزار متر توسط گروه خط و سازه های فنی راه آهن یزد  
آغاز شده است. داودی خاطر نشان کرد: عملیات روسازی 
خطوط شرکت ســیلوی یزد با مشارکت راه آهن صورت 
می گیرد و از کوبلاژهای با تراروس چوبی استفاده خواهد 
شد. وی اضافه کرد: سالانه بالغ بر 23 هزار تن  محمولات 
بوسیله ناوگان ریلی از مبدا استان های فارس، خوزستان، 
بندرعباس و شهرستان های حومه استان یزد در آن شرکت 
تخلیه می شــود.حدود هزار کیلومتر خط آهن شامل هفت 
درصد مجموع خطوط ریلی کشور در استان یزد قرار دارد 
و بیــش از 30 درصد عملیات معادل چهار برابر بازدهی و 
بهره وری این بخش به نســبت دیگر نواحی کشور مربوط 
به این منطقه اســت.در هر شبانه روز 120 رام قطار از این 
محدوده تردد می کند که 30 مورد آن مســافربری اســت.

راه آهــن یزد با ســهم حدود 40 درصد حمــل  و نقل بار 
ایران در 18 سال گذشــته در جایگاه نخست کشور قرار 
دارد.بیــش از 80 درصد موادمعدنی و افزون بر 70 درصد 

بارهای ترانزیتی کشور از این استان عبور می کند.

5۶۸ گواهینامه انطباق برای خودروسازان 
کرمان صادر شد

 آرزو توکلی سرویس اســتان ها // مدیرکل استاندارد 
اســتان کرمان گفت: گواهینامه انطبــاق این اداره کل برای 
568 مــورد از محموله های وارداتــی قطعات خودرو در 
منطقه ویژه اقتصادی ارگ بم طی ســال 98 صادر شــده 
اســت. به گزارش خبرنگار دریا ؛ اسماعیل عاقلی افزود: 
گواهینامه  انظباق پس از بررســی کیفی و بازرسی اداره کل 
استاندارد اســتان کرمان و با توجه به تائید نوع خودوری 
تولیدی و مدارک و مســتندات ارائه شــده، صادر شد.وی 
اظهار داشــت: با توجه بــه فعالیت واحدهــای تولیدی 
خودروســازی در منطقه ویژه ارگ جدید بــم از ابتدای 
سال 1398 تا پایان اســفندماه در حوزه واردات خودرو 
به صورت )CKD( یا قطعات کاملًا منفصل مورد بررســی 
و بازرســی قرار گرفت.  مدیرکل استاندارد استان کرمان 
ادامه داد: منطقه ویژه اقتصادی ارگ بم هم اکنون در مجموع 
دارای 6 خودرو ســاز فعال اســت که فعالیت آنان توسط 

اداره کل استاندارد رصد و کنترل می شود.

خبر 
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 معاون آموزش متوسطه آموزش و پرورش هرمزگان خبر داد 
تولید اپلیکیشن هنرستان یاب جهت هدایت تحصیلی 

دانش آموزان پایه نهم 
 گروه خبر // معاون آموزش متوســطه آمــوزش و پرورش هرمزگان 
گفت: با توجه به شــیوع ویروس کوید 19، نرم افزار هنرستان یاب جهت 
آشــنایی دانش آموزان پایه نهم با رشته های هنرستان، فرصت های شغلی و 
هدایت تحصیلی تولید شــده است.به گزارش خبرنگار دریا ؛ محمد قویدل 
در خصوص تولید نرم افزار هنرستان یاب جهت تعیین رشته های هنرستانی 
دانش آموزان پایه نهم گفت: این نرم افزار به آن دســته از دانش آموزان که 
قصد انتخاب رشــته در شــاخه فنی و حرفه ای و کاردانش را دارند کمک 
خواهد کرد تا رشته مورد علاقه خود را متناسب با استعداد ،علاقه مندی و 
نمرات دریافت شده در متوسطه اول انتخاب کنند.وی افزود: با توجه به عدم 
امکان حضور دانش آموزان در زمان شــیوع ویروس کوید 19 و همچنین 
استفاده حداکثری از فناوری اطلاعات در دوران بحران، متقاضیان رشته های 
هنرستانی قادر خواهند بود از طریق نرم افزار هنرستان یاب، ضمن آشنایی 
با مجموعه رشته های تحصیلی و فرصت های شغلی مرتبط با رشته انتخابی، 
محل دقیق هنرستان های استان و رشته های تحصیلی ارائه شده توسط آنها 
را مشاهده نمایند.قویدل ادامه داد: این نرم افزار قابلیت نصب بر روی انواع 
سیستم عامل های ویندوز و اندروید را دارا می باشد. معاون آموزش متوسطه 
هرمزگان تصریح کرد: این برنامه علاوه بر آشنایی دانش آموزان با رشته های 
تحصیلی شاخه های فنی و حرفه ای و کاردانش ،امکان جستجوی هنرستان 
های فنی و حرفه ای و کاردانش استان  بر روی نقشه با توجه به فیلترهای 
)منطقه/شاخه/جنسیت/ نوع /رشته ( و معرفی مشخصات ،آدرس و تلفن آنها 
نیز فراهم گردیده است.قویدل گفت: طراحی این نرم افزار با همکاری جامعه 
یــاوری فرهنگی با هدف تکریم ارباب رجوع و حذف مکتوبات کاغذی با 
استفاده از تکنولوژی جهت انتخاب رشته و هدایت صحیح تحصیلی دانش 
آموزان دوره اول متوســطه که متقاضی ادامه تحصیل در هنرستانهای فنی و 
حرفه ای و کاردانش می باشند و همچنین پیشگیری و ارتقاء سلامت طراحی 

و اجرا گردیده است.
مدیر کل ميراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی هرمزگان:

پیگیر تخصیص اعتبار برای بازارچه صنایع دستی 
معبدهندوها  هستیم

 ســرویس فرهنگی // مدیر کل میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع 
دســتی هرمزگان گفت: »پیگیر تخصیص اعتبار جبران خسارت بازارچه 
معبدهندوها هستیم.«به گزارش خبرنگار دریا ، رضا برومند با بیان این مطلب 
گفت: »هم از طریق اســتانداری و هم معاونت صنایع دستی وزارت میراث 
فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی پیگیر تخصیص اعتبار جبران خسارت 
برای صنعتگران بازارچه صنایع دســتی معبدهندوها هستیم. «او با اشاره به 
اینکه در گام نخست باید میزان خسارت به بازارچه صنایع دستی بررسی و 
ارزیابی شود، ادامه داد: »بر همین مبنا مشخص می شود چه مقدار تسهیلات 
به خسارت دیدگان پرداخت خواهد شد.«گفتنی است بازارچه صنایع دستی 
واقع در ضلع شرقی معبدهندوها روز شنبه 27 اردیبهشت دچار حریق شد 
و این حادثه زمانی رخ داده که بازارچه تعطیل بوده و فعالیتی در آن جریان 

نبوده است.

خبری

فرهنگ و هنر

 سرویس فرهنگی //وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی 
در دیدار با اعضای کمیسیون فرهنگی دوره دهم 
مجلس گفت: توجه بــه این حوزه از دغدغه های 
اصلی وزارت فرهنگ و ارشــاد اسلامی در دولت 

تدبیر و امید بوده و خواهد بود.
ســیدعباس صالحی با تاکید بر این مطلب افزود: در این 
دوره تعاملات و ارتباطات مثبت و مناسبی بین کمیسیون و 

وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی ایجاد شد.
وی با اشاره به برخی رئوس اقدامات و کارهای صورت 
گرفتــه این وزارتخانه در ایــن دوره ادامه داد: در ابتدای 

حضور در این وزارتخانه به عنوان وزیر فرهنگ و ارشاد 
اســلامی به انجام 9 کلان پروژه در کمیسیون فرهنگی و 
صحن مجلس شورای اسلامی اشاره کردم که این 9 کلان 
برنامه را به عنوان تعهد قانونی و شــرعی خود می دانم و 
تلاش می کنیم بر اساس آن موضوعات و کارها را پیش 

ببریم.
وی در بخشی با اشاره به اقدامات دینی وزارت فرهنگ 
و ارشاد اســلامی گفت: حوزه دینی یکی از دغدغه های 
اصلی این وزارخانه به شمار می آید. در بخش کانون های 
فرهنگی هنری مساجد کشــور اتفاقات خوبی صورت 
گرفته اســت. اساسنامه این کانون بعد از 25 سال در این 
دوره به تصویب رسید. سامانه ثبت کانون ها فعال است و 
بیش از 2 میلیون اعضای کانون ها در این سامانه به ثبت 
رسیده که بر اساس آن تمام فعالیت های آنها نیز برای ما 
روشن است.وی افزود: طرح »فهما« یکی دیگر از اقدامات 
ستاد هماهنگی کانون های فرهنگی و هنری کشور است که 

مبتنی بر تحولات گسترده در کانون ها است.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در بخش دیگری به اقدامات 
و فعالیت های معاونت قرآن و عترت اشاره کرد و گفت: در 

این معاونت نیز اتفاقات و رویدادهای خوبی صورت گرفته 
است که جشن رمضان در استان ها و تقویت کیفی نمایشگاه 
بین المللی قرآن کریم که امســال به دلیل شیوع ویروس 

کرونا برگزار نشد، از جمله این اقدامات به شمار می رود.
عضو شورای عالی انقلاب فرهنگی گفت: در بخش حج 
و زیارت در 3 سال گذشته اقدامات خوبی صورت گرفته 
و حج با عزت و با امنیتی داشــته ایــم. در حوزه اوقاف 
نیز فعالیت ها و اقدامات خوبی صورت گرفته است.وی به 
اقدامات حوزه فرهنگی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 
هم اشاره کرد و افزود: حوزه کتاب و کتابخوانی که از جمله 
دغدغه های مقام معظم رهبری نیز هست مورد توجه این 
وزارتخانه بــوده و اتفاقات خوبی در این بخش صورت 
گرفته است. جام باشگا های کتابخوانی و پایتخت فرهنگی 

کتاب در کشور از جمله این اتفاقات به شمار می آید.
صالحی در عین حال تصریح کرد: ساخت 365 کتابخانه 
در 3 ســال گذشــته از دیگر اقدامات در حوزه کتاب و 
کتابخوانی است و این بخش یکی دیگر از دغدغه های این 

وزارتخانه محسوب می شود.
ریس شورای هنر به تشکیل این شورا اشاره کرد و گفت: 

این شــورا بعد از سال 88 تشکیل نشد و با پیگیری های 
آقای عاملی و وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی از دو هفته 
گذشته تشکیل شد و مسئولیت آن بر عهده وزارت فرهنگ 
و ارشاد اسلامی است و امیدوارم برخی از کارهای فرهنگ 

و هنری را بتوانیم از طریق این شورا پیش ببریم.
وی به شهرهای خلاق اشاره کرد و گفت: شهرهای خلاق 
ایده مهمی بود که از طریق آن مزیت های فرهنگی و هنری 
هر شهری شناسایی و از کنار هم قرار گرفتن این شهرها 
شبکه شــهرهای خلاق به وجود می آید که ظرفیت های 
عمومی و خصوصی را برای پیشبرد و اعتلای فرهنگ و 
هنر آنها به کمک می طلبد.وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در 
دولت تدبیر و امید به اقدامات سازمان سینمایی اشاره کرد 
و گفت: در این حوزه هم نوزایی سینمایی در بخش های 
مختلف و زیرساختی به وجود آمده که کاملًا محسوس 
است. از جمله ساخت و ساز سینماهای امید در شهرهای 

فاقد سینما که از سال 98 آغاز شد.
وی ادامه داد: در بخش رســانه نیــز اقداماتی صورت 
گرفته که در روزهای شیوع کرونا یکی از قابلیت های آن 
مشخص شد. در معاونت امور مطبوعاتی و اطلاع رسانی 

مانند زمان جنگ که ستاد تبلیغات داشتیم، ستاد خبری 
تشکیل شد که مسیر خبری رسانه ها در روزهای کرونایی 

را تعقیب می کند.
صالحــی ادامه داد: در این روزهــا همانطور که مدافعان 
سلامت در کنار مردم بوده اند ستاد خبری هم تلاش کرده 

آرامش اجتماعی را در کشور حفظ کند.
وی به اقدامات و توجه این وزارتخانه به حوزه استان ها 
اشاره کرد و افزود: علاوه بر سفرهای استانی معمولی که 
داشته ایم، با 18 استاندار استان هم تفاهم نامه فرهنگی، 
هنری، رسانه ای و دینی امضا کرده ایم که برنامه های آنها 

دنبال می شود.
وی در پایان از همکاری و حمایت های کمیسیون فرهنگی 
مجلس شورای اسلامی در دوره دهم تقدیر کرد و گفت: 
در این کمیسیون فرهنگی مجلس نقش حمایتی از وزارت 
فرهنگ و ارشاد اسلامی داشت و در طرح و لوایح مختلف 
به کمک این وزارتخانه آمد که برخی تصویب شد و برخی 
باقی مانده اســت. دیدگاه های نظارتی و پیشنهادی این 
کمیسیون هم همواره برای ما نقش کمک کننده داشته است.

  توجه به حوزه های فرهنگی و دینی دغدغه اصلی وزارت ارشاد است

با استفاده نکردن از ظرف های یک بار مصرف 
از آلودگی محيط زیست جلوگيری کنيم ! واحد آموزش 

سازمان مدیریت پسماند 
شهرداری بندرعباس

       

گروه خبر // مدیرکل آموزش و پرورش هرمزگان 
از راه اندازی اولین مدرسه مجازی کاملا رایگان 
» بیا بیاموزیــم« با کمک جامعه فرهنگی یاوری 

کشور در هرمزگان راه اندازی شد.
به گزارش خبرنگار دریا ، موسی دادی زاده سرخائی در 
حاشیه افتتاح اولین مدرسه مجازی کشور گفت: جامعه 
فرهنگی یاوری از سال 76 فعالیت خود را در هرمزگان 
شــروع کرد و تاکنون در ساخت 150 مدرسه در استان 

مشارکت داشته است.
وی افزود: با توجه به شــیوع بیماری کرونا، چشم انداز 

سند تحول بنیادین آموزش و پرورش و نیز برنامه درس 
ملی، جامعه فرهنگی یاوری اولین مدرسه مجازی کشور 

را در هرمزگان راه اندازی کرد. 
دادی زاده تصریح کرد: این مدرسه با هدف ایجاد محیط 
های جدید یاددهی و یادگیری با استفاده از فناوری های 
جدید در فضای مجازی در قالب سامانه بیا بیاموزیم با 
حضور اعضای هیأت امناء، مدیرکل جامعه یاوری در 

دفتر جامعه یاوری واقع در تهران رسماً افتتاح شد. 
مدیرکل آموزش و پرورش هرمزگان با بیان اینکه ارائه 
تمامی خدمات در این ســامانه رایگان می باشد، بیان 

داشت: تلاش در ایجاد عدالت آموزشی و ایجاد فرصت 
های برابر برای همه دانش آموزان در جهت ارتقاء سطح 
آموزشی را از اهداف دیگر راه اندازی این مدرسه مجازی 

می توان نام برد. 
دادی زاده اضافــه کرد:  12 هزار دانــش آموزان پایه 
دوازدهم و 32 هزار دانش آموز پایه های دهم و یازدهم 
رشته های نظری در مرحله اول از امکانات این سامانه 
شامل تدریس معلمان مجرب کشوری، سئوالات کنکور 
سال های گذشته، سئوالات نهائی سالهای گذشته و دیگر 

امکانات موجود آن استفاده می کنند.
این مسئول یادآور شد: ایجاد آزمون های آنلاین مجازی، 
کلیپ های انگیزشی در راستای آماده شدن برای کنکور 
از دیگر امکاناتی اســت که در چند هفته آینده به این 

سامانه اضافه خواهد شد.

مدیرکل آموزش و پرورش هرمزگان خبر داد
راه اندازی اولین مدرسه مجازی در هرمزگان

تجدید آگهي مزایده عمومي یک مرحله ای نوبت دوم
واگذاري پسماند های قابل بازیافت شهر بندرخمیر  به بخش خصوصی

به اســتناد ماده 13و5 آیین نامه مالي شهرداري ها شهرداري بندرخمیر در نظر دارد پسماند زباله قابل بازیافت شهر بندرخمیر 
شــامل جمع آوری پســماندهای قابل بازیافت  ،  اطلاع رســانی ، آموزش و بهره برداری از جایگاه دفن زباله  از طریق مزایده 
عمومی یک مرحله ای به شــرکت صلاحیت دار واگذار نماید  شایسته است پیشنهاد قیمت خود را از روز شنبه مورخ 99/2/27 
تا پایان وقت اداري روز شــنبه  مورخ  99/03/17  همراه با یک فقره رسید سپرده به حساب 72191145857821 شهرداری 
نزد بانک مهر شعبه خمیر ویا ضمانت نامه معتبر بانکي به مبلغ 6.000.0000 ریال ) شش میلیون ریال( در پاکت مهر شده به 
امور پیمانهاي شهرداري بندرخمیر تحویل و رسید دریافت دارید.1- متقاضیان می توانند از روزسه شنبه مورخ 99/2/23 الی تا 
پایان وقت اداري روز سه شنبه  مورخ 99/3/13 جهت اخذ هرگونه اطلاعات وجزئیات مورد نظر ، حجم و میزان کار ، مشخصات 
، شــرایط و مفاد قرارداد ، فرم پیشنهاد قیمت ،  اسناد وشرایط مزایده الزاماً به شهرداري بندرخمیر مراجعه و پس از واریز مبلغ 
1.000.000ریال )یک میلیون ریال( به حساب جاري سیباي شماره 3100001194009 نزد بانک ملي شعبه خمیر اسناد مزایده 
دریافت نمایید.2-ضمانت نامه شرکت در مزایده را طي پاکت )الف( اساسنامه،صورتجلسات هیئت مدیره ،آگهي تاسیس و  ثبت 
،آگهي  معتبرآخرین تغییرات اساســنامه شرکت، فرم تعهدنامه عدم مشمولیت شرکت در قانون منع مداخله کارکنان دولت در 
شرکت ،سوابق کاري شرکت ، رضایت نامه و نمونه قرارداد را طي پاکت )ب( و آنالیز و برآورد و قیمت پیشنهادی را طي پاکت )ج( 
و هر سه پاکت را مجموعاَ در یک پاکت چهارم بنام پاکت )د( و کلیه پاکتها شامل الف ، ب، ج و د  را  لاك و مهر نموده با امضاي 
مقام مجاز و مهر شرکت ارائه وتحویل فرمایید.3- کلیه اسناد تعهد آور شرکت از جمله اساسنامه ، صورتجلسات هئیت مدیره ، 

آگهی تاسیس و ثبت،آگهی آخرین تغییرات اساسنامه حتماٌ برابر اصل گردد.
4- کلیه اســناد مزایده تحویلی از جمله نمونه قرارداد و فرم تعهد نامه عدم مشــمولیت شرکت در قانون منع مداخله کارکنان 
دولت در شرکت به امضاء مقام مجاز و مهر شرکت رسیده و اصل آن طی پاکت ب عودت داده شود .5- ضمانت نامه شرکت در 
مزایده باید حداقل از تاریخ بازگشایي پاکات سه ماه مهلت داشته باشد.6- درهنگام ارائه جواب به شماره وتاریخ آگهي اشاره 
شود.7-چنانچه برندگان اول تا سوم حاضر به انعقاد قرار داد نشوند به ترتیب سپرده آنها به نفع شهرداري ضبط خواهد شد.   
8- به پیشنهاد هاي رسیده فاقد سپرده ترتیب اثر داده   نمي شود.9-  پیشنهادهای اشتباه، مبهم و ناخوانا مردود و ترتیب اثر 
داده نمی شــود.10-مبلغ اولیه پیمان 120.000.000 ریال )یکصدو بیست میلیون ریال( می باشد.11- کلیه هزینه چاپ ونشر 
آگهي با برنده مزایده مي باشد.12- در صورت عدم تجدید مزایده کمیسیون عالي معاملات شهرداري در ساعت 10 صبح  روز 
دوشنبه مورخ 99/3/19  تشکیل وکلیه پیشنهادهاي رسیده مفتوح و قرائت خواهد شد .13- زمان قرارداد به مدت یکسال می 

    شهرداري بندرخمير

آگهي تجدید مناقصه عمومي یك مرحله اي
 مناقصه شماره : 4/عمران/99

موضوع مناقصه : خرید، نصب ، تکمیل و راه اندازي تجهیزات شبکه اعلان حریق  
- مهلت و نحوه دریافت اسناد :   متقاضیان شرکت در مناقصه  مي توانند  از تاریخ 99/2/31 تا پایان وقت اداری مورخ  99/3/10 

ساعت 15:00 با مراجعه به سایت www.setadiran.ir  نسبت به دریافـت)خرید(رایگان اسناد اقدام نمایند. 
 ضمناً دریافت آگهی از سایت های  www.shahidrajaeeport.pmo.ir و  iets.mporg.ir نیز  امکان پذیر و رایگان مي باشد.

مهلت و محل تسلیم پاکات و بارگذاری اسناد:  متقاضیان باید پیشنهـادات خود را  تا ساعت 15:00 مـورخ 99/3/24  در سامانه 
تدارکات الکترونیکی دولت  ) ستاد ایران( به آدرس www.setadiran.ir بارگذاری نمایند . 

تبصره 1 : متقاضیان مکلفند علاوه بر بارگذاری اسناد خود در سایت مذکورنسبت به تحویل فیزیکی صرفاً پاکت الف محتوي ضمانتنامه 
شرکت در مناقصه تا مورخ 99/3/25 ساعت 15:00به دبیـرخانـه مرکزي اداره کل بنادر و دریانوردی استـان هرمزگان- مجتمع بندري 

شهید رجایي- ساختمان مرکزي- طبقه همکف اقدام نمایند. 
تبصره 2 :کلیه ی مراحل برگزاری از دریافت اســناد مناقصه تا ارائه ی پیشنهاد مناقصه گران و گشایش پاکات الکترونیکي از طریق 
درگاه ســامانه تدارکات الکترونیکی دولت ) ســتاد ایران( آدرس www.setadiran.ir  انجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران در 
صورت عدم عضویت قبلی ، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی امضای الکترونیکی را جهت شرکت در مناقصه محقق 
 ســازند بدیهي اســت در صورت عدم انجام فرایند در سامانه ی مذکور پیشنهادات ارائه شــده به صورت فیزیکی مورد قبول واقع 
نمی گردد.- تضمین شــرکت در مناقصه: مناقصه گران مي بایست ضمانتنامه بانکي بدون قید و شــرط و قابل تمدید به دفعات یا 
اصل فیش واریز وجه به حساب شــماره 4101064571214853 بنام تنخواه گردان پرداخت بندر شهید رجایي نزد بانک مرکزي 
 به مبلغ 500ر001ر682 )ششــصد و هشــتاد و دو میلیون و یک هزار و پانصد(ریال ارائه نمایند.   - شــماره اقتصادی کارفرما : 
7986- 1957- 4113  - شناسه ملی : 14000180614  - شماره شــبا : IR 920100004101064571214853 - آدرس 
دستگاه مناقصه گزار: بندرعباس- مجتمع بندري شــهید رجایي - اداره کل بنــادر و دریانوردي استان هرمزگان- واحد مهندسي و 

عمران- امور پیمان و رسیدگي -  تلفن: 07632123606
- برآورد اولیه مناقصه: 000ر030ر640ر13 )سیزده میلیارد و ششصد و چهل میلیون و سي هزار(ریال

-   مدت اجراي کار:5 ماه 
شرایط اختصاصي : 

1-دارا بودن گواهی رتبه بندی حداقل پایه 5 نیرو
2-اعلام وجود ظرفیت کاری آزاد براســاس تعداد کارهای در دســت انجام و ظرفیت مجاز براساس سایت http://sajar.mporg.ir  و 

تکمیل فرم خود اظهاری شرکت 3-کسب حداقل 60 امتیاز ارزیابي کیفي طبق معیارهاي ارزیابي کیفي
زمان و محل بازگشایی پیشنهادات:  تاریخ 99/3/26 روز دو شنبه ساعت 9:00 مجتمع بندری شهید رجایی- ساختمان مرکزی اداره 

کل – طبقه سوم -دفتر مدیرکل. تبصره: دریافت اسناد ، مراحل ثبت نام و بارگذاري کلیه اسناد و مدارك مي بایست از طریق سامانه 
تداراکات الکترونیکي دولت )ستاد( انجام پذیرد .-اسناد باید با کیفیت بالا و خوانا )400 یا dpi 300( اسکن و بارگذاري گردد . در 

صورت ناخوانا بودن، به اسناد مذکور ترتیب اثر داده نخواهد شد .                                                              شناسه اگهی :851485                  

ســرویس فرهنگی  // »محمدامین ذاکری« طی 
حکمی از سوی فرمانده سپاه امام سجاد)ع( استان 
هرمزگان به عنوان مسوول سازمان بسیج رسانه 

استان هرمزگان منصوب شد. 
 »محمدامین ذاکری« طی حکمی از سوی فرمانده سپاه 
امام سجاد)ع( استان هرمزگان به عنوان مسوول سازمان 

بسیج رسانه استان هرمزگان منصوب شد.
ذاکری که ســابقه ای 22 ساله در مسند مسؤولیت بسیج 
رسانه قشم و فعالیت های فرهنگی این شجره طیبه را در 
کارنامه دارد فارس گفت: تاکید بسیج رسانه بر آن است 
که رهنودهای رهبر معظم انقلاب رمز پیروزی در جنگ 
رسانه ای می باشد.وی اظهار داشــت: حساست و اقدام 

هوشمندانه رســانه ها برای حفظ و گسترش ارزش های 
اسلام و انقلاب در جامعه باید تقویت شود که تحقق این 
مهم نیازمند هم فکری و همکاری تمامی رسانه های انقلابی 

هرمزگان است.
مسؤول ســازمان بسیج رسانه اســتان هرمزگان افزود: 
پیگیری مطالبات به حق مردم از مؤلفه های یک رســانه 
انقلابی به شــمار می رود. ذاکری تصریح کرد: اصحاب 
رسانه رسالت اطلاع سانی، روشــنگری، هدایت گری و 
بصریت افزایی را عهده دار هستند و در حل مشکلات باید 
یاری رسان مسوولان و دولتمردان نظام اسلامی باشند.وی 
ادامه داد: در این برهه حساس از زمان باید بیش از پیش 

به تبیین دستاوردهای شگرف انقلاب اسلامی پرداخت و 
دشــمن را در تغییر باورهای دینی و هویت ملی ایرانیان 

ناکام ساخت.
مسؤول سازمان بسیج رسانه استان هرمزگان تحقق اهداف 
این ســازمان را نیازمند یاری رســانی رسانه های استان 
دانســت و خاطرنشان کرد: فعالیت افزون بر 150 رسانه 
مکتوب و برخط در هرمزگان نقطه قوتی است که باید از 

آن بهره  گرفت.
گفتنی است، »محمدامین ذاکری« متولد 1361 در جزیره 
قشــم و از خانواده شهید سرافراز استان هرمزگان سردار 
شــهید »غلامشاه ذاکری« اســت.پیش از این »مرتضی 
پیروی منش« عهده دار مســؤولیت سازمان بسیج رسانه 
استان هرمزگان بود که طی آیینی از خدمات وی تجلیل 

شد.

سرویس فرهنگی//  سخنگوی  مسؤول جدید سازمان »بسیج رسانه«  هرمزگان منصوب شد
گفت:  هرمزگان  اســتانداری 
آتش سوزی در محوطه معبد 
هندوهــا ارتباطــی به بنای 
تنها  و  نداشته  معبد  تاریخی 
بازارچه صنایع دســتی دچار 

حریق شد.
به گزارش خبرنگار دریا ؛فاطمه 
رکن الدینی در مورد حواشــی 
رســانه های  توســط  داده  رخ 
خارجی در مــورد عمدی بودن 
آتش ســوزی معبد هندوها در 
آتش  داشــت:  بیان  بندرعباس 
ســوزی نمایشگاه صنایع دستی 

معبد هندوها محدود به سازه های 
سنتی داخل محوطه معبد هندوها 
بوده و هیچ گونه خســارتی به 

معبد وارد نشده است.
وی عنــوان کرد: در زمان وقوع 
آتش ســوزی، نمایشگاه صنایع 
دستی معبدهندوها تعطیل بوده و 
هیچ یکی از غرفه داران در محل 

حادثه حضور نداشته است.
رکن الدینی در مورد حواشــی 
مطــرح شــده در رســانه های 
خارجــی و اینکــه معبد دچار 
کرد:  تاکید  اســت،  حریق شده 

نمایشگاه صنایع دستی در ضلع 
بود  شده  بنا  معبدهندوها  شرقی 
که در حادثه آتش ســوزی روز 
گذشته به غرفه ها خسارت وارد 
شده است. در این حادثه به بدنه 
اصلی معبد هندوها آسیبی وارد 

نشده است.
استانداری هرمزگان   سخنگوی 
تصریح کرد: بــا توجه به اینکه 
معبــد هندوها از اوایل اســفند 
تعطیل بــود و بازارچه از معبد 
هندوهــا فاصلــه دارد هیــچ 
خسارتی به این معبد وارد نشده 

است.
وی بــا رد هــر گونه شــایعه 
عمدی بودن این آتش ســوزی 
نمایشگاه صنایع  اظهارداشــت: 
دستی در محوطه معبد هندوهای 
بندرعباس طعمه حریق شــد و 
20 غرفــه از جنــس چوب و 
درخت  برگ  و  )شــاخه  سِوِند 
نخل( دچار خســارت شــدند. 
سازه ای که از آن برای نمایشگاه 
صنایع دســتی اســتفاده می شد 
برای جشــنواره نوروزگاه سال 

98 احداث شده بود.

 حادثه آتش سوزی بازارچه صنایع دستی 
ارتباطی به معبد هندوها نداشت

  روابط عمومي  اداره کل بنادر و دریانوردي هرمزگان



روابط عمومی  اداره کل
  ماهی و میگو  هديه ي خداوندي است، آن را از كودكان دريغ ننماييد شیلات هرمزگان

حوادث جهان
سه سال حبس و 200 هزار ریال جریمه 
مجازات افرادی که در قطر ماسک نمی زنند

  قطر از اجرای یکی از سخت ترین مقررات محدودیت های اجتماعی 
در جهان را با هدف مبارزه با شیوع کرونا آغاز کرد.بر این اساس افرادی 
که در اماکن عمومی از ماسک استفاده نکنند، با مجازات تا سه سال حبس 
روبرو خواهند شــد. علاوه بر حبس، برای متخلفان مجازات مالی 200 
هزار ریال قطر نیز در نظر گرفته شــده است.شمار مبتلایان به ویروس 
کرونا در جمعیت حدودا 2 میلیون و 800 هزار نفری این کشور، نزدیک 
به 31 هزار نفر بوده است و تا کنون 15 نفر نیز از بیماری کووید19 جان 
باخته اند.بنا بر اعلام دولت، اجباری شدن استفاده از ماسک در این کشور 
آغاز شــده است و تا »اطلاع ثانوی« ادامه دارد. در حال حاضر استفاده 
از ماسک در حدود 50 کشور جهان اجباری است. در قطر رستوران ها، 
سینماها، مدارس، مساجد و مراکز خرید همچنان تعطیل هستند و تنها کار 
در فعالیت های ساختمانی به ویژه فعالیت های مرتبط با جام جهانی فوتبال 

2022 ضمن رعایت نکات بهداشتی ادامه دارد.

١3 نفر هنگام تیراندازی در لوئیزیانای آمریکا زخمی شدند 
  13 نفر در حین تیراندازی در هنگام یادبود در شهر بوگالوسا واقع 
ایالت لوئیزیانا ایالات متحده زخمی شدند.بر اساس اطلاعات شبکه 
تلویزیون محلی WAFB9، ســیزده نفر در حین تیراندازی در هنگام 
یادبود در ایالت لوئیزیانا ایالات متحده زخمی شدند.گزارش شده است 
که این حادثه در شهر بوگالوســا رخ داده است.براساس گزارش این 
کانال، پلیس تماس های تلفنی حاکی از تیراندازی دریافت کرد.پلیس 
پس از رســیدن به محل حادثه، چندین نفر را با زخم گلوله پیدا کرد. 
درمجموع، براســاس اطلاعات این کانال، 13 نفر زخمی شده اند که 

یکی از آنها در شرایط بحرانی است.

 ١3۸ قربانی مصرف الکل تقلبی در مکزیک
 از آغاز شیوع کرونا

 مصرف الکل تقلبی در مکزیک از آغاز شیوع ویروس کرونا، تاکنون 
138 قربانی بر جا گذاشته است.مسئولان بهداشت ایالت پوئبلا اعلام 
کردند تاکنون دست کم 96 نفر در پی مصرف الکل تقلبی در این ایالت 
مســموم شده اند که در این میان 70 نفر جان شان را از دست داده اند، 
15 نفر در بیمارســتان بستری هســتند و 11 نفر نیز پس از بهبودی 
از بیمارستان مرخص شده اند.مقامات این ایالت گفته اند که حال افراد 
بســتری شده در بیمارستان وخیم است. مراسم خاک سپاری 23 نفر  
دیگر در این ایالت،که در اثر مصرف الکل جان ســپرده بودند برگزار 
شد. این ایالت منبع اصلی مســمومیت در اثر مصرف یک نوشیدنی 
الکلی محلی با نام »رفینو« اســت که دست ساز است.شهردار شهر 
چیکونکوئوتلا در ایالت پوئبلا می گوید که سازندگان این الکل از مواد 
جایگزین تقلبی برای کاهش هزینه های ساخت این نوشیدنی الکلی 

استفاده کرده اند و همین باعث مسمومیت مصرف کنندگان شده است.
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 حوادث

  ســرویس حوادث// کمیســیون اصل ۹0 :شرکت  
آسمان، سازمان هواپیمایی و شرکت فرودگاه ها سهم 

اصلی را در سانحه داشته اند. 
  گزارش کمیســیون اصل 90 مجلس درباره ســقوط 
هواپیمای تهران -یاسوج در جلسه علنی مجلس قرائت 
شد و براســاس این گزارش  بررســی ها نشان می دهد 
زنجیره ای از تخلفات در شــرکت هواپیمایی آســمان، 
سازمان هواپیمایی کشــوری و شرکت فرودگاه ها باعث 
بروز این سانحه شده و سهم کرو پروازی در بروز سانحه 
ناچیز بوده اســت.طبق این گزارش شــرکت هواپیمایی 
آسمان، سازمان هواپیمایی کشوری و شرکت فرودگاه ها 
مقصر سانحه سقوط هواپیمای مســیر تهران - یاسوج 
شناخته شــدند. هواپیمایی از نوع »آی تی آر 72« متعلق 
به شرکت هواپیمایی آسمان بامداد یک شنبه )29 بهمن( 
96 از فرودگاه مهرآباد به سمت یاسوج پرواز کرد و اندکی 
بعد از صفحه رادار ناپدید شــد.  این هواپیما در نزدیکی 

روســتای بیده در استان اصفهان با رشته کوه دنا برخورد 
کرد و تمامی 66 سرنشین آن جان سپردند.  

  این گزارش پس از برشــمردن عوامل مختلف در بروز 
این ســانحه در قســمت نتیجه گیری خود آورده است: 
باتوجه به بررســی های این کمیسیون، علت اصلی بروز 
سانحه هواپیمای ATR شرکت آسمان در اطراف یاسوج، 
پدیده یخ زدگی هواپیما بوده که به دلیل انجام نشدن امریه 
صلاحیت پروازی به شماره AD 2009-0170 ودرنتیجه 
تجهیز نشدن هواپیما به سامانه تشخیص یخ زدگی مبتنی 
بر پایش کارایی )APM(، کروی پروازی به موقع از بروز 
یخ زدگی مطلع نشده و هشداری به آن ها داده نشده است.  
عوامل کمکی مؤثر در بروز این سانحه به ترتیب اهمیت 
به شــرح زیر است: ضعف نظارتی ســازمان هواپیمایی 
کشــوری و صدور گواهینامه های مربوط بدون بررسی 
کارشناســی یا بدون توجه به نظرات کارشناسی و نبود 
برخورد مناســب با متخلفان.عملکرد ناصحیح مراقبت 

پرواز و شرکت فرودگاه ها شامل مکالمات غیراستاندارد و 
غیرضروری مراقبت پرواز در بحرانی ترین شرایط پرواز با 
خلبان، خرابی دستگاه DME و ارائه اطلاعات غیرعلمی 
و ناصحیح در این خصوص به خلبان که از نظر به هم زدن 
تمرکز کروی پــرواز نباید انجام می شــد. نبودگزارش 
پیش بینــی هواشناســی در این فرودگاه و اســتفاده از 
دستگاه های کمک ناوبری قدیمی و طرح پروازی فرودگاه 
یاسوج به رغم نصب دســتگاه های جدید کمک ناوبری 
DVOR در ســال 92 در آن فرودگاه که تا زمان سانحه 
 )A.O.C.( راه اندازی نشده بود. صدور گواهینامه عملیاتی
شرکت آسمان توسط سازمان هواپیمایی کشوری  به رغم 
وجود ســه عدد یافته نوع یک و چندین یافته نوع دو. 
ضعف آموزش کروی پروازی و اشکالات مرکز آموزش 
)ATO( شرکت هواپیمایی آسمان به طوری که گواهینامه 
آن مرکــز چندین مــاه تعلیق بــوده و در زمان تعلیق، 
گواهینامه کلاس زمینی و سمیلاتور کمک خلبان هواپیمای 

سانحه دیده برگزار شده است. عملکرد کروی پروازی در 
تشخیص یخ زدگی که می توان یکی از دلایل اصلی آن را 
ضعف آموزش های آن ها دانست. کارخانه ATR برخلاف 
تعهدات بین المللی مندرج در پیمان شیکاگو و به خصوص 
ضمیمه شــماره 8 آن به بهانه تحریم، تجهیزات مربوط به 
سامانه پایش کارایی )APM( را در اختیار شرکت آسمان 
قرار نداده اســت که این موضوع بایــد از طریق مبادی 
مربوط مورد پیگیری قرار گیرد. شرکت هواپیمایی آسمان 
و سازمان هواپیمایی کشوری از فرصت برجام برای تجهیز 
 )APM( به ســامانه پایــش کارایی ATR هواپیماهــای
استفاده مناسب نکرده اند به طوری که به  رغم ورود چندین 
فروند هواپیمای ATR نو به کشور، متأسفانه این تجهیزات 
از کارخانه ATR دریافت نشده است.  طیف گسترده ای از 
تخلفات عموماً آمرانه و عامدانه جهت کتمان انجام نشدن 
امریه صلاحیت پروازی مربوط به یخ زدگی توسط شرکت 
آسمان انجام شــده است.نظارت های سازمان هواپیمایی 

کشوری بر شرکت آسمان ضعیف بوده و گواهینامه های 
قابلیت پرواز ).C.OF.A( و گواهینامه بازنگری صلاحیت 
پروازی هواپیما بر خلاف مقررات مربوط بدون بررسی 
کارشناسی صادر شده اســت. گزارش های دفتر بررسی 
سانحه ســازمان هواپیمایی کشوری درخصوص سانحه 
یاســوج توسط اعضای گروه های یازده گانه تهیه نشده و 
مورد تأیید آن ها نیست.با توجه به ضعف های هواپیمای 
ATR در مواجهه با یخ زدگی و سوانح متعدد قبلی آن تیم 
فرانسوی تلاش کرده که ضعف این هواپیما را بپوشاند و 
دفتر بررسی سانحه سازمان هواپیمایی کشوری نیز در این 
کار به آن ها کمک کرده و منافع ملی نادیده گرفته شــده 
است. کمیســیون اصل 90 در گزارش خود آورده است 
که یکی از تخلفات ریشه ای که در ارتباط با دلیل سانحه 
یاسوج و نرخ بالای سوانح کشور به آن دست یافته، نبود 
شایسته سالاری و اســتفاده از افرادی با تخصصص های 

غیرمرتبط در پست های کلیدی صنعت هوایی است. 

مقصران سقوط هواپیمای مسیرتهران- یاسوج معرفی شدند

برابر مواد 11 و 12 قانون ثبت و ماده ی 59 آئين نامه ی 
قانون ثبت اسناد و املاک كشور، املاكي كه در سه ماهه 
چهارم سال 98 )دی، بهمن، اسفند( واقع در شهرستان 
بندرعبــاس و توابع پذيرش و قبول درخواســت ثبت 
به عمل آمده به شــرح ذيل جهت اطلاع عموم آگهي 

مي گردد:
بخش یک

1- پلاک 2 فرعی از 5589- اصلی زهرا آساء فرزند قنبر 
ششدانگ يکباب خانه بمساحت 108 مترمربع واقع در 

محله سه زيارتان
2- پلاک 5918- اصلــی عبدالرحمن رحمانی فرزند 
محمد ششــدانگ يکباب خانه به مســاحت 271/80 

مترمربع واقع در محله سيدكامل
3- پلاک 2 فرعی از 6129- اصلی حســن روار فرزند 
مبارک ششــدانگ يکباب خانه به مســاحت 89/83 

مترمربع واقع در محله سه زيارتان
4- پلاک 7694- اصلی رضــا ابول پور همائی فرزند 
محمد ششــدانگ يکباب خانه به مســاحت 120/90 

مترمربع واقع در محله سربالايی كمربندی
5- پلاک 7740- اصلی ابراهيم مرادپور جغدری فرزند 
عباس ششدانگ يکباب خانه بمساحت 161 مترمربع 

واقع در محله نايبندشمالی
6- پلاک 1 فرعی از 7971- اصلی شــهربان شهدادی 
فرزنــد مصطفی ششــدانگ يکباب خانه بمســاحت 

196/23 مترمربع واقع در محله سورو
7- پلاک 8315- اصلی ابراهيم خيری فرزند حســن 
ششدانگ يکباب خانه به مســاحت 148/90 مترمربع 

واقع در محله نخل پيرمرد
8- پلاک 8400- اصلی عليرضا مراديان فرزند اسماعيل 
ششدانگ يکباب خانه بمساحت 106/06 مترمربع واقع 

در محله اوزيها
9- پلاک 10723- اصلی معصومه سالاری فرزند سياه 
ششدانگ يکباب خانه بمساحت 143/27 مترمربع واقع 

در ميدان قدس

10- پلاک 10859- اصلی آقايان سيدحسن و سيد نويد 
و ســيد حسين و خانم ها عاليه و ناديه شهرت همگی 
هاشــمی پور فرزندان سيد محمدامين آقايان به نسبت 
14 سهم مشاع و خانم ها به نسبت 7 سهم مشاع از 64 
سهم و خانم فاطمه هاشمی عباسی فرزند سيداحمد به 
نسبت 8 سهم مشاع از 64 سهم ششدانگ يکقطعه شارع 

متروكه بمساحت 3/87 مترمربع واقع در كوی اوزيها
11- پلاک 10876- اصلی وحيد گريزان يزدی فرزند 
علی اصغر ششدانگ يکباب خانه به مساحت 225/77 

مترمربع واقع در محله چاهستانيها
12- پــلاک 10877- اصلی علی قدســی نژاد بندری 
فرزند اكبر ششدانگ يکباب خانه به مساحت 428/66 

مترمربع واقع در محله شاه حسينی
13- پلاک 10878- اصلی عزيزاله عامری ســياهوئی 
فرزند محمدرضا ششدانگ يکقطعه زمين محل شارع 

متروكه بمساحت 58/62 مترمربع واقع در بلوار امام
14- پــلاک 10879- اصلــی خانم ها آمنــه و حوا و 
پروين و معصومه شهرت همگی نيکوبر فرزندان طالب 
هر كدام به نســبت يک و نيم دانگ مشاع از ششدانگ 
يکقطعه شارع متروكه به مساحت 82/94 مترمربع واقع 

در محله بلوچها
15- پلاک 10881- اصلی غلامرضا هاشمی پور فرزند 
كهندل ششدانگ يکقطعه زمين شارع متروكه بمساحت 

57/70 مترمربع واقع در محله نايبندشمالی
16- پلاک 10882- اصلی حواء كمالی زاده فرزند علی 
ششدانگ يکباب خانه به مســاحت 170/22 مترمربع 

واقع در محله سورو
17- پــلاک 10886- اصلی فرديــن ابراهيمی فرزند 
حبيب اله و محمد عابدزاده فرزند عابدين هر كدام به 
نسبت سه دانگ مشاع از ششدانگ يکقطعه زمين محل 
شارع واگذاری بمساحت 3/27 مترمربع واقع در خور 

حقانی
18- پلاک 10887- اصلی نجات نوشادی فرزند فرج اله 
ششدانگ يکقطعه زمين به مساحت 7/58 مترمربع واقع 

در نايبندشمالی
19- پــلاک 10890- اصلی عبدالخالــق ترغاه فرزند 
صالح ششــدانگ يکقطعه زمين محل شارع متروكه به 

مساحت 24/50 مترمربع واقع در محله سيدكامل
20- پلاک 10891- اصلی دولت جمهوری اســلامی 
ايــران بانمايندگی وزارت دفاع و پشــتيبانی نيروهای 
مســلح )بهره بردار ارتش جمهوری اســلامی ايران( 
ششــدانگ يکقطعه زمين معروف بــه اراضی چمران 

بمساحت 790316/06 مترمربع واقع در نايبندشمالی
21- پلاک 10893- اصلی خانم ها  شــرف و صغری 
و مرضيه و صفورا شــهرت همگی آزاد بخت فرزندان 
ابراهيم هر كدام به ترتيب به نســبت 100 سهم و 100 
ســهم و 80 سهم و 80 ســهم از 360 سهم ششدانگ 
يکقطعه زمين محل شــارع متروكه بمســاحت 2/15 

مترمربع واقع در محله سيدكامل
22- پــلاک 10896- اصلی الهام صالحی جنتی فرزند 
ابراهيم ششدانگ يکقطعه زمين شارع متروكه بمساحت 

33/66 مترمربع واقع در محله سيدكامل
بخش شش قطعه یک

23- پلاک 2503 فرعی از 1- اصلی حسين خورسند 
فرزند غلام ششدانگ يکقطعه زمين مزروعی بمساحت 

75809/74 مترمربع واقع در روستای شهركهنه
24- پلاک 2504 فرعی از 1- اصلی پرويز خورسندی 
فرزند محمد ششدانگ يکقطعه زمين مزروعی بمساحت 

35362/50 مترمربع واقع در روستای شهركهنه
25- پــلاک 2505 فرعی از 1- اصلــی آرش درياپور 
فرزند مصطفی ششــدانگ يکقطعــه زمين محصور 

بمساحت 732/31 مترمربع واقع در روستای پيرچيلی
26- پلاک 2507 فرعی از 1- اصلی پرويز خورسندی 
فرزند محمد ششدانگ يکقطعه زمين مزروعی بمساحت 

44641/50 مترمربع واقع در روستای شهركهنه
27- پلاک 2509 فرعی از 1- اصلی نصرت محمودی 
قلعه قاضــی فرزند احمد ششــدانگ يکبــاب خانه 

بمساحت 317/60 مترمربع واقع در قلعه قاضی

28- پــلاک 625 فرعی از 10- اصلــی غلام ذاكری 
زيارتی فرزند احمد ششدانگ يکباب خانه بمساحت 

341/40 مترمربع واقع در روستای زيارت
29- پلاک 1720 فرعی از 12- اصلی اميرعلی صفرپور 
فرزند علی ششدانگ يکقطعه زمين محصور بمساحت 

270/05 مترمربع واقع در شهر تخت
بخش شش قطعه دو 

30- پلاک 995 فرعی از 20- اصلی ششدانگ عيسی 
محتشــمی فرزنــد درويش يکقطعه زميــن مزروعی 
بمساحت 66746/68 مترمربع واقع در روستای زهوكی 
31- پلاک 586 فرعــی از 22- اصلی زهرا ايزدی راد 
فرزند اسحق ششدانگ يکباب خانه بمساحت 238/07 

مترمربع واقع در روستای شميل
32- پلاک 804 فرعــی از 22- اصلی جعفر محبوبی 
شميلی فرزند يحيی ششدانگ يکقطعه زمين محصور 

بمساحت 54/91 مترمربع واقع در روستای شميل
33- پلاک 805 فرعی از 22- اصلی حسين تنی فرزند 
علی ششدانگ يکباب خانه بمساحت 218/58 مترمربع 

واقع در روستای شميل
34- پلاک 808 فرعی از 22- اصلی مريم رهســپاری 
فرزند علی ششدانگ يکباب خانه بمساحت 125/73 

مترمربع واقع در روستای شميل
35- پــلاک 404 فرعی از 27- اصلی هاشــم پركاس 
فرزند محمد ششدانگ يکباب خانه بمساحت 430/29 

مترمربع واقع در روستای زمين سنگ
36- پلاک 41 فرعی از 29- اصلی سجاد شجاعی پور 
فرزند اسمعيل 50/4 سهم مشاع از 96 سهم ششدانگ 
يکقطعه زمين مزروعی بمساحت 97804/47 مترمربع 

واقع در روستای حسنلنگی
37- پلاک 42 فرعی از 29- اصلی سجاد شجاعی پور 
فرزند اسمعيل 50/4 سهم مشاع از 96 سهم ششدانگ 
يکقطعه زمين مزروعی بمســاحت 2978/44 مترمربع 

واقع در روستای حسنلنگی
38- پلاک 24 فرعــی از 42- اصلی آجی ذولفی زاده 

فرزنــد محمــد ششــدانگ 
يکقطعــه زميــن مزروعــی 
قطعه اول شــرقی بمساحت 
13665/39 مترمربــع واقع در 

روستای سرزه شميل
39- پــلاک 25 فرعی از 42- 

اصلی آجی ذولفی زاده فرزند محمد ششدانگ يکقطعه 
زمين مزروعی قطعه دوم غربی بمســاحت 37082/13 

مترمربع واقع در روستای سرزه شميل
لذا به استناد مواد 16 و 17 قانون ثبت هر كسی نسبت 
به املاک فوق اعتراض دارد يا بين او و مستدعي ثبت 
دعوائی نســبت به املاک مذكور در محاكم قضائی در 
جريان اســت می تواند از تاريخ انتشــار اولين نوبت 
آگهی، به مدت 90 روز اعتراض خود يا گواهی مشعر 
بر طرح دعوی به اين اداره تســليم نمايد و به اســتناد 
مــاده ی 86 آئين نامه ی قانون ثبــت و تبصره 2 ماده 
واحــده ی قانون تعيين تکليف پرونــده های ثبتی كه 
فاقد ســابقه بوده يا اعتراض آن ها در مراجع قضايی از 
بين رفته اســت )مصوب 1373/2/25( از تاريخ تسليم 
اعتــراض به واحد ثبتی ظرف مدت 30 روز با مراجعه 
به مراجع صالح قضايی دادخواســت اعتراض تقديم 
و گواهــی مربوطه به واحد ثبتی ارائــه نمايد. در غير 
اينصورت پس از سپری شــدن مهلت فوق الذكر اين 
 اداره برابر مقررات نسبت به صدور سند مالکيت اقدام

 خواهد كرد.
تاريخ انتشار نوبت اول  : 1399/02/01

تاريخ انتشار  نوبت دوم  : 1399/02/31
شناسه آگهی: 811409

ابوالحسن دستوری
رئيس ثبت اسناد و املاک بندرعباس

منطقه یك

آگهی نوبتی سه ماهه چهارم ) دی، بهمن، اسفند(  سال 1398 اداره ثبت اسناد و املاك ناحیه یک شهرستان بندرعباس و توابع   ) نوبت دوم(

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاك کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاك استان هرمزگان  

   

خاکسترنشينی عشق ماورایی 
  در این روزهای کرونایی که رسانه ها مکرر اعلام می کنند 
جز در موارد ضروری از منزل خارج نشوید دختر ۱5 ساله ام 
که بیماری زمینه ای هم دارد هر روز به بهانه ای از منزل خارج 
می شود و شب دیر هنگام به خانه باز می گردد به طوری که 

من و همسرم به شدت نگران او هستیم و ...
  زن 40 ساله در حالی که دریایی از تشویش و نگرانی در چشمانش 
موج می زد، با بیان این مطلب به مشــاور و کارشــناس اجتماعی 
کلانتری گفت : 40سال پیش در خانواده ای کم بضاعت و پرجمعیت 
در یکی از مناطق حاشــیه ای شهر مشهد متولد شدم پدرم راننده و 
مادرم خانه دار بود. فرزند چهارم از یک خانواده 9 نفره بودم.  13 
سال داشتم که برای اولین بار امیر را دیدم او در حالی که موهایش 
را مدل عجیبی کوتاه کرده بود مقابل مدرسه با یک دستگاه موتور 
سیکلت حرکات نمایشی انجام می داد! این کار هر روزه امیر برای 
جلب توجه دختران مدرســه بود. یک روز که از مدرسه به منزل 
باز می گشتم متوجه شدم که امیر با همان موتورسیکلت همیشگی 
تعقیبم می کند خیلی ترســیده بودم با تمام توانم می دویدم و از او 
فرار می کردم تا این که به خانه رسیدم و با عجله و محکم در خانه 
را زدم ناگهان امیر ایســتاد و گفت:»نتــرس با تو کاری ندارم فقط 
می خواستم بگویم که عاشقت شدم.« او در حالی که این جملات را 
بیان می کــرد نامه ای را داخل کیفم انداخت و رفت .خواهر بزرگ 
ترم وقتی در را باز کرد و من را با آن چهره آشفته دید تعجب کرد و 
علت را جویا شد. من از شدت ترس، عجله برای رفتن به سرویس 
بهداشــتی را بهانه کردم! بعد از گذشت چند ساعت در یک فرصت 
مناسب و دور از چشم خانواده ام نامه را باز کردم .جملات عاشقانه 
ای که امیر درآن نامه نوشــته بود قلبم را تکان داد و احساسی که 
تصور می کردم عشق است تمام روح و روانم را تسخیر کرد از این 
که امیر از بین آن همه دانش آموز دختر به من توجه کرده است به 
خود می بالیدم. از آن روز به بعد من هم برای امیر نامه می نوشتم و 

هر دویمان درآتش عشقی ماورایی می سوختیم. بعد از مدتی امیر به 
خواستگاری ام آمد پدرم وقتی خالکوبی های روی گردن و بازوی 
او را دید به شــدت با ازدواجمان مخالفت کرد البته تحقیق از محل 
سکونت خانواده امیر نیز در این تصمیم بی تاثیر نبود در همین اثنا 
محمود به خواســتگاری ام آمد پدرم بدون این که با من مشورت 
کند به خانواده محمود جواب مثبت داد و قرار عقد و عروســی را 
گذاشــت او می خواست من را در برابر عمل انجام شده قرار بدهد 
تا از ازدواج من و امیر جلوگیری کند. با اصرار و اجبار پدرم من و 
محمود به عقد یکدیگر درآمدیم. من که هنوز دل در گرو عشق امیر 
داشتم نمی توانستم با این ازدواج اجباری کنار بیایم هر چقدر محمود 
به من مهربانی می کرد من با بد رفتاری به او پاسخ می دادم تا جایی 
که محمود راضی شــد که به صورت توافقی از یکدیگر جدا شویم. 
مدتی بعد از این که از محمود جدا شدم امیر دوباره به خواستگاری ام 
آمد این بار پدرم هیچ مخالفتی نکرد و بعد از گذشت پنج سال، عشق 
آتشین من و امیر به ثمر نشست و به وصال یکدیگر رسیدیم. خیلی 
خوشــحال بودم انگار در آسمان ها زندگی می کردم با خود تصور 
می کردم به هر آن چه در زندگی می خواستم دست پیدا کردم اما بعد 
از مدت کوتاهی تمام آن همه عشق و علاقه رنگ باخت و جایش 
را به فحاشــی، درگیری و کتک کاری بخشید. آن روزها من باردار 
بودم و امیر به جای این که بیشتر در کنار من باشد، تمام وقتش را به 
خوشگذرانی با دوستانش سپری می کرد. او حتی سر کار نمی رفت 
و مخارج زندگی مان را تامین نمی کرد تا جایی که من با بچه ای در 
شکم گاهی اوقات شب ها گرسنه می خوابیدم و هزینه های معاینات 
پزشــکی در دوران بارداری ام را از دوســتانم قرض می کردم. از 
طرفی نمی توانستم مشکلاتم را با خانواده ام مطرح کنم و از آن ها 
کمک بخواهم، چون با پافشــاری خودم با امیر ازدواج کرده بودم. 
بــا به دنیا آمدن دخترم امیر همچنان به رفیق بازی هایش ادامه داد 
تا این که به واســطه معاشرت با دوستان ناباب پای منقل نشست و 

استعمال مواد مخدر را آغاز کرد و کمی بعد پایش به خلاف باز شد. 
صوفیا 9ســاله بود که امیر به جرم سرقت به زندان افتاد. من هم در 
ازای بخشیدن مهریه ام حضانت دخترم را گرفتم و از او جدا شدم و 
به این ترتیب عشق آتشین و ماورایی من و امیر به خاکستر نشست. 
چاره ای نداشتم جز این که با رویی شرمسار به منزل پدری بازگردم. 
از این که پدرم مخارج زندگی من و دخترم را تقبل کند معذب بودم. 
به این ترتیب سعی کردم کاری پیدا کنم تا کمک خرج خانواده باشم 
و در یک کارگاه خیاطی مشــغول کار شدم. خلاصه، پنج سال به 
همین منوال سپری شد و در حالی که دخترم 14 سال داشت علی 
به خواستگاری ام آمد. او سال ها پیش همسرش را بر اثر بیماری 

سرطان از دست داده بود...
  علی مرد شریف و مهربانی بود وقتی برای اولین بار با او سخن گفتم، 
زندگی در کنار دخترم را بزرگ ترین شــرط ازدواجم دانستم. او هم 
بی محابا پذیرفت و هیچ گونه مخالفتی نداشــت و به این ترتیب من 
به خواســتگاری علی جواب مثبت دادم تا در ادامه مسیر زندگی در 
کنارم باشد. روزهای خوبی را در کنار او تجربه می کردم. انگار کم کم 
طعم خوشبختی واقعی را می چشیدم تا این که متوجه شدم دخترم با 
افراد نامناسبی معاشرت می کند. چند بار به او تذکر دادم اما او توجهی 
نمی کرد و به شدت تحت تاثیر دوستانش بود. کم کم کشیدن سیگار 
را آغاز کرد و خطوطی را با تیغ روی دستش می کشید و می گفت: 
»بازی جدیدی را با دوســتانش آغاز کرده است! « هر چقدر من و 
ناپدری اش او را نصیحت می کردیم، فایده ای نداشت و با ترشرویی 
و پرخاشگری پاســخمان را می داد. حتی خیلی وقت ها تهدیدمان 
می کرد که از منزل فرار می کند. با خودم گفتم دوران نوجوانی و بلوغ 
را سپری می کند و بهتر است با او مدارا کنم اما اکنون به دنبال شیوع 
ویروس کرونا و تعطیلی مدارس دخترم هر روز به بهانه ای از منزل 
خارج  می شود و شب دیر هنگام به منزل می آید از طرفی او بیماری 

زمینه ای دارد و می ترسم که به بیماری کرونا مبتلا شود و...

در امتداد تاریکی
انتظامی  ماموران  حوادث//  سرویس 
میناب ۳0 هزار لیتر ســوخت قاچاق 

کشف کردند.
  جانشین فرمانده انتظامی میناب گفت: 
این سوخت قاچاق از کاروان نیسان های 
حمل سوخت در نزدیکی خور بندزرک 
بدســت آمد.ســرهنگ نــادر کریمی 
افزود:قاچاقچیان پس از پرتاب فشفشه 
با رها کردن خودرو ها از راه دریا فرار 

کردند.
به گزارش خبرگزاری صداوسیما مرکز 
خلیج فارس؛ وی گفت: در بازرسی از 
محل، 2 مشــک گازوئیل، یک فروند 
شناور، 5 دستگاه خودروی نیسان بدون 
پلاک، به همراه 12 دستگاه موتور پمپ 
توقیف شد.جانشــین فرمانده انتظامی 
میناب افزود:ارزش سوخت کشف شده 

3 میلیارد و 158 میلیون ریال است.

کشف ۳۰ هزار لیتر سوخت قاچاق در میناب 

  ســرویس حوادث// سارق ســیم های فشــار قوی یک زن بود. 
ماموران پلیس کرمان در حالی ســارق سیم های  برق فشار قوی را 
هنگام  دزدی دستگیر کردند،که در پی بروز خاموشی های ناگهانی و 
اعلام چندین فقره سرقت سیم های برق فشار قوی در شهر کرمان، 
 موضوع دستگیری سارق یا سارقان را به صورت ویژه در دستور کار 

قرار دادند.
  درهمین زمینه  ماموران انتظامی پاسگاه »قائم آباد« حین گشت زنی های 
شبانه و هدفمند موفق شدند سارق را که یک زن بود شناسایی کنند.براساس 
این گزارش، متهم به محض  مشــاهده  ماموران  متواری شــد و از دیوار 
ســه متری خودش را به پایین  پرت کرد کــه در ادامه  با تلاش ماموران 
دستگیر شد.   این متهم در  همین حال برای فرار از چنگ ماموران  دست 
به حرکات ناشایســت زد که  با دستورسرهنگ »محمدرضا فداء« فرمانده 
انتظامی شهرستان کرمان، بلافاصله با حضور ماموران زن در صحنه،  متهم 
به مقر پلیس هدایت شــد.این گزارش حاکی اســت با انتقال سارق به مقر 
انتظامی، وی تحت   بازجویی های تخصصی ماموران قرار گرفت که با توجه 
به شواهد و مدارک موجود چاره ای جز بیان حقیقت نداشت و به 10 فقره 

سرقت سیم های برق فشار قوی در شهر کرمان اعتراف کرد.

زن خدمتکار
دزد سیم های برق فشار قوی بود!
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توزیع ١500 تن کود شیمیایی 
توسط شبکه تعاون روستایی بندرعباس

 سعیده دبیری نژاد سرویس شهرستان// رئیس اداره تعاون روستایی 
شهرستان بندرعباس ازتوزیع بیش از 1 هزار و 500 تن کود شیمیایی 
درسال 98 توسط شبکه تعاون روستایی این اداره خبرداد.به گزارش 
خبرنگار روزنامه منطقه جنوب کشور دریا، محمدرضا درویش زاده 
عنوان کرد: در طی سال گذشــته 1505 تن انواع کودهای شیمیایی 
ازنوع اوره به مقدار 1هزارو265 تن، کود فســفاته به مقدار190 تن، 
کود پتاســه به مقدار 50تن، در راستای توسعه بخش کشاورزی در 
شــبکه تعاون روستایی شهرستان توزیع شد.وی بیشترین کود توزیع 
شده را ازته معرفی کرد وگفت: استفاده صحیح از کودشیمیایی باعث 
افزایش محصول وحفظ حاصلخیزی خاک می شود، از طرفی مصرف 
بیش از حد آن موجب آلودگــی آب وتخریب خاک وکاهش تولید 
محصول می شود.درویش زاده گفت: کودهای توزیع شده درمناطق 
ذیل که شامل سرخون، تخت، پارسیان، کهورستان، شمیل، حسنلنگی 
و ســرزه رضوان می باشد که بیشتر برای صیفی جات مورد استفاده 
قرار می گیرد.رئیس اداره تعاون روســتایی شهرســتان بندرعباس 
افزود: از جملــه اهداف تشــکیل تعاونی های روســتایی، تأمین 
نهاده های کشــاورزی با کمترین هزینه بوده به طوری که بیشــترین 
ســود به کشاورزان برسد. درویش زاده با بیان اینکه یکی از نیازهای 
اساسی تشکل های تعاون روســتایی اخذ تسهیلات کم بهره جهت 
تامین نهاده ها هست، تصریح کرد: مجموع کودهای توزیع شده بالغ 
 بر20 میلیارد و 135 میلیون ریال بوده که از منابع داخلی تشــکل ها 

تامین شده است.

رئيس اداره آموزش و پرورش جناح:
  ١5 پروژه در منطقه جناح به بهره برداری می رسد

  ســرویس شهرســتان// رئیس اداره آموزش و پرورش جناح 
شهرستان بســتک گفت: در هفته دولت 15 پروژه در منطقه جناح 
به ارزش 112 میلیارد ریال به بهره برداری خواهد رسید.به گزارش 
خبرنگار روزنامه منطقه جنوب کشور دریا، عبدالله عالیان در حاشیه 
بازدید از پروژه های در حال ساخت منطقه جناح شهرستان بستک 
گفت: 15 پروژه در مراحل پایانی ســاخت و تمکیل است که امید 
است در هفته دولت ســال جاری به بهره برداری برسند. وی افزود: 
این پروژه ها با اعتباری بالغ بر 112 میلیارد ریال از محل اعتبارات 
نوسازی و کمک خیرین منطقه ساخته شده است.عالیان تصریح کرد: 
این 15 پروژه شامل توسعه و ساخت مدرسه، مقاوم سازی و ساخت 
چهار سالن اجتماعات می باشــد که 85 درصد اعتبار لازم توسط 
خیرین نیک اندیش تأمین شده است.رئیس اداره آموزش و پرورش 
منطقه جناح گفت: با حضور قائم مقام اداره کل نوســازی اســتان 
هرمزگان به اتفاق ســرناظر و ناظرین این حوزه از پروژه های قابل 
افتتاح منطقه جناح در هفته دولت بازدید شد و بر اجرای مطلوب برابر 
اســتاندارد های لازم تأکید شد.گفتنی است در این برنامه، مسئولین 
استانی اداره کل نوسازی با خیر نیک اندیش حاج منصور عباسی از 

خیرین مدرسه ساز کشوری منطقه دیدار کردند.

خبری

جلسه  اولین  درساره سرویس شهرســتان//  امین 
شورای آموزش و پرورش در شهرستان در سالجاری، 
با موضوع  بازگشــایی مدارس ، اقدامات آموزش و 
پرورش در راســتای رعایت پروتکل های بهداشتی، 
اقدامات و عملکرد آمــوزش و پرورش در خصوص 
برگزاری دوره های آموزش مجازی و همچنین سهم 
آموزش و پرورش از اعتبارات عمرانی شهرســتان 
باحضور امام جمعه شهرستان و اعضای این شورا به 

ریاست فرماندار بندرخمیر برگزار شد.
  به گــزارش خبرنگار دریا، رییس آموزش و پرورش در 
این جلسه با اشــاره به پروژه های آموزش و پرورش در 
ســال جاری  و سال گذشته گفت: سال گذشته 21 پروژه 
با اعتباری بالغ بر 102میلیارد ریال شامل احداث مدرسه، 
ساخت نمازخانه ،محوطه سازی مدارس و...در شهرستان به 
بهره برداری رسیده است.مدیر آموزش و پرورش بندرخمیر 
ادامه داد: در سال جاری نیز 13 پروژه آموزشی با اعتباری 
بالغ بر 93میلیارد و 550 میلیون ریال با مشارکت خیرین 
در سطح شهرستان در حال احداث می باشد که اغلب این 
پروژه ها در هفته دولت یا دهه فجر امسال به بهره برداری 

خواهد رسید. وی همچنین گفت: تمام پروژه های عمرانی 
آموزش و پرورش در حال تکمیل اســت اما در برخی از 
نقاط  شهرســتان با توجه به تراکم جمعیتی دانش آموزان 

نیازمند احداث کلاس های جدید درس می باشد.
  این مسئول همچنین گفت: اقدامات خوبی در حوزه عمرانی 
و آموزشی در آموزش و پرورش شهرستان بندرخمیر انجام 
شده است اگرچه ویروس کرونا باعث کند شدن روند این 
کار شــده است.محمد فولادی با اشاره به آموزش مجازی 
دانش آمــوزان از زمان تعطیلی مدارس به خاطر شــیوع 
ویروس کرونا عنــوان کرد: یکی از برنامه هایی خوبی که 
توســط آموزش و پرورش اتفاق افتاد آموزش مجازی با 
استفاده از نرم افزارهاي مختلف با محوریت شاد بوده است.

وی اضافه کرد: میزان عضویت مدارس شهرستان درشبکه 
آموزش دانش آموزان )شاد( بیشتر  از 87 درصد می باشد.

وی ادامه داد:بندر خمیر در اســتفاده از نرم افزار شاد رتبه 
چهارم استان را کسب کرده است.

  فــولادی همچنین اذعان کرد:گرچه مشــکلاتی از قبیل 
فراهم نبودن زیرساخت ها ، عدم تمکن مالی دانش آموزان 
در روســتاهای دورافتاده در اســتفاده دانش آموزان  از 

آموزش هاي مجازي داشــت، اما اداره آموزش و پرورش 
شهرستان بندر خمیر با شناسایی این روستاها و با تدوین و 
توزیع درسنامه و تولید محتوای الکترونیکی آموزش های 

لازم را به این دانش آموزان داده است.
  دبیر شــورای آموزش و پرورش ادامه داد: اگرچه پس از 
این مراحل ،دستورالعملی از سوی وزارت خانه ابلاغ شد 
و اجازه تدریس حضوری به معلمان بومی این روستاها با 
رعایت پروتکل های بهداشــتی با کمترین زمان و فواصل 
بــه آنان داده شــد. رئیس آموزش و پــرورش همچنین 
گفت:بالاي 80درصد محتوای کتب درســی قبل از سال 
تدریس شده و 20 درصد باقی مانده از طریق این برنامه ها 

توسط معلمان تدریس شده است.
  وی در ادامه به  بازگشایی مدارس  از 27 اردیبهشت اشاره 
کرد و تصریح نمود:در اولین روز از بازگشایی مدارس، از 
85 درصد مدارس شهرستان بازدید میدانی شد که حدود  
10 درصد دانش آموزان در کلاس های درس حضور یافته 
بودند ضمن اینکه همه معلمان در کلاس درس حاضر شده 
و با رعایت پروتکل های بهداشتی به تدریس پرداخته اند.

  این مسئول در خصوص چگونگی بررسی میزان یادگیری 

دانش آموزان پایــه اول ابتدایی نیز گفت: پایه اول ابتدایی 
شــالوده و زیربنای آموزش و پرورش می باشــد و طبق 
دســتورالعمل ابلاغی آموزش و پــرورش ،ارزیابی میزان 
یادگیری آنان برعهده مدیر و معلمان مدرســه است و اگر 
دانش آموزان مطالب را به خوبی یاد نگرفته باشــند مدیر 
مدرسه پس از اعلان فراخوان، باید راهکاری مناسب  برای 
امر یادگیری داشته باشد و سپس از دانش آموزان امتحان 
به عمل آورد.وی همچنین گفــت:در خصوص برگزاری 
امتحانات بصورت غیر حضوری شائبه ای وجود داشت اما 
لازم است توضیح دهم که فرآیند ارزشیابی تنها امتحانات 
غیرحضوری نیســت بلکــه علاوه بر درصــدی آزمون 
غیرحضوری، مباحثی از قبیــل کنفرانس ها، پژوهش ها، 
خلاقیــت ها ،آزمون های تکمیلی و...که از ابتدای ســال 
تحصیلی در دفتر کار معلمان مربوطه ثبت شده، ارزشیابی 
نهایی صورت می گیرد. فــولادی همچنین در خصوص 
امتحانات پایه نهم و دوازدهم نیز اظهارکرد:با توجه به اینکه 
پایه نهم پایه سرنوشت سازی است امتحانات  به صورت 
حضوری و با رعایت پروتکل های بهداشتی انجام می شود.

وی ادامــه داد: درامتحانات نهایی پایه دوازدهم، امتحانات 

عمومی به شــورای مــدارس تفویض اختیار شــده، اما 
امتحانات نهایی با فاصله دو متــری از 17 خرداد برگزار 
خواهد شــد.وی برگزاری امتحانات نهایی در این پایه را 
منوط به همکاری همه دســتگاه ها و ادارات در شهرستان 
ذکر کرد و گفت:یکــی از چالش های آموزش و پرورش 
در برگزاری امتحانات نهایی، رعایت  تمامی پروتکل های 
بهداشــتی با توجه به کمبود فضا وهمچنین ضد عفونی و 
گندزدایی مداوم محل و زمان برگزاری امتحانات است که 

در این راستا بایستی تمامی دستگاه ها پای کار بیایند.
  دبیر شورای آموزش و پرورش همچنین گفت: بازگشایی 
مدارس در مناطق روســتایی،نیاز به همکاری شوراها و 
دهیاران روستاها می باشد تا بتوانیم وظیفه خود را به نحو 

احسن انجام دهیم.
  وی در خاتمــه گفت: در بحث رعایــت پروتکل های 
بهداشتی نیز آموزش های لازم با همکاری شبکه بهداشت 
به نیروهای خدماتی در زمینه ضد عفونی کردن کلاس ها، 
آزمایشــگاه و  فضاهای مدرســه داده شــده و همچنین 
دوره های ضمن خدمــت برای مدیــران جهت آموزش 

دستورالعمل های  بهداشتی برگزار شده است.

مدیر آموزش و پرورش بندرخمير:

13 پروژه آموزشی در سالجاری به بهره برداری می رسد

آگهی مزایده )نوبت اول(
شعبه اول اجرای احکام حقوقی دادگستری بندرعباس به موجب پرونده اجرايی 9713686 ب درخصوص دعوی علی مکی زاده عليه فاطمه تقی پور بالکانلو كه محکوم به فروش خودرو گرديده است كه در اين 

راستا مشخصات خودرو ايشان به شرح ذيل به مزايده گذاشته می شود. 
 124K 0567878 مدل 1393 رنگ سفيد ، 4 سيلندر سوخت بنزين، تعداد محور 2 ، تعداد چرخ 4، شماره موتور ، IX خلاصه گزارش بازديد:يک دستگاه خودرو سمند به شماره پلاک 384 س 74 ايران 84، سيستم
وضعيت موتور در زمان بازديد روشن بوده است شماره شاسی naac91cw3ef684823  وضعيت شاسی سالم پلاک مشخصات دارد قابل بازسازی و شماره گذاری دارد. وضعيت اتاق و بدنه دارای اثار تصادف 
و پوسيدگی ضعيف می باشد. وضعيت داخلی اتاق سالم و تجهيزات داخلی اتاق سالم و وضعيت لاستيک ها فرسوده و وضعيت سيستم برقی سالم. گيربکس سالم و همچنين وضعيت ديفرانسيل سالم و درصد 

استهلاک خودرو سی درصد می باشد. 
توضيحات: از خودرو فوق در حالی كه در اختيار مالک آن بوده در بلوار جمهوری اسلامی بازديد به عمل آمده است. آثار تصادف به روی درب ها، گلگيرها، سپر جلو و عقب به صورت كشيدگی و خوردگی 

كاملا مشهود می باشد مالک خودرو در سامانه شماره گذاری خانم فاطمه تقی پور بالکانلو فرزند امامعلی و دارای دو ميليون و يکصد و شصت هزار تومان خلافی در سامانه اجراييات می باشد لذا ارزيابی قيمت آن به شرح ذيل اعلام می گردد. 
قيمت پايه: براساس وضعيت خودرو بازديد شده به ريال: قيمت پايه با توجه به شرايط فوق به مبلغ ششصد و هفتاد و پنج ميليون ريال معادل شصت و هفت ميليون و پانصد هزار تومان براورد و اعلام می گردد. 

1- فروش نقدی است و حداكثر مهلت پرداخت بهاء يک ماه می باشد. 2- كليه هزينه های مربوط به معامله از هر قبيل و از هر جهت به عهده خريدار است.
 3- پيشنهاد دهندگان بايد قبل از انجام مزايده در تاريخ روز مزايده با هماهنگی اجرای احکام مبلغ 10 درصد مبلغ ارزيابی شده را بصورت سپرده نقدی بحساب شماره 2171295409008 نزد بانک ملی شعبه دادگستری توديع و قبض سپرده را به 

اين اجرا تحويل نمايند. 
4- اجرای احکام در رد يا قبول پيشنهاد مختار است . 5- مزايده در روز دوشنبه ساعت 12 مورخ 99/03/12 در محل دفتر شعبه اول اجرای احکام مدنی دادگستری بندرعباس واقع در رسالت جنوبی كوچه فتح المبين مجتمع قضايی شهيد بهشتی 
بصورت حضوری بعمل می آيد و برنده كسی است كه بالاترين قيمت را پيشنهاد نمايد.  6- در صورتی كه برنده تا يک ماه از جلسه مزايده و با انقضای مهلت از پرداخت بها مورد مزايده خودداری نمايد مسئول كسر احتمالی قيمت و خساراتی 
كه از تجديد مزايده حاصل شود خواهد بود كه بدواً از سپرده او استيفا می شود و سپرده تا تعيين كسر قيمت و خسارات وارده مسترد نخواهد شد و متقاضيان شركت در مزايده برای كسب اطلاع بيشتر می توانند به شعبه اول اجرای احکام مدنی 

دادگستری بندرعباس مراجعه نمايند.  
 مجتبی عطایی زاده بندری

دادورز شعبه اول اجرای احکام مدنی دادگستری بندرعباس

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

آگهی فقدان سند مالکیت
نظر به اينکه ورثه مرحوم منصور شمسائی مطلق كاشانی به استناد دو فقره استشهاديه محلی بوارده شماره 2/49841 
مورخ 98/12/6 مالک پلاک 12351 فرعی از 3 اصلی واقع در آزادشهر خيابان اميد كوچه اميد 16 بخش دو 
بندرعباس مدعی شده اند كه سند مالکيت ششدانگ يک باب آپارتمان كه ذيل ثبت 51255 دفتر 252 صفحه 60 
ثبت و سند مالکيت با سريال 390453 الف 82 بنام منصور شمسائی مطلق كاشانی صادر و تسليم گرديده و به 
موجب سند رهنی 118085 مورخ 90/04/11 تنظيمی دفترخانه 6  بندرعباس در رهن بانک مسکن شعبه امام 
قرار گرفت كه سند مالکيت فوق به علت جابجايی مفقود گرديده و ورثه مرحوم تقاضای صدور سند مالکيت 
المثنی نموده ، لذا باستناد ماده 120 آيين نامه اصلاحی قانون ثبت و تبصره ذيل آن بدينوسيله اعلام می گردد هر 
كس مدعی انجام معامله نسبت به پلاک مذكور و يا وجود اصل سند مالکيت در نزد خود می باشد بايستی از 

تاريخ انتشار آگهی ظرف مدت 10 روز اعتراض خود را ضمن ارائه سند مالکيت به اين اداره تسليم و رسيد اخذ نمايد بديهی است پس از 
انقضای مهلت قانونی مذكور و عدم وصول اعتراض و ارائه سند مالکيت اصلی نسبت به صدور سند مالکيت المثنی بنام مالک اقدام خواهد 

شد. 99/85 م/الف
تاريخ انتشار : 2/31/ 1399

اسمعيل ربيع نژاد
  رئيس اداره ثبت اسناد و املاک بندرعباس منطقه دو

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاك کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاك هرمزگان

آگهی فقدان سند مالکیت
ابتهاج فرزند محمد بشماره شناسنامه 10715 متولد 1357/9/30، شماره ملی  نظر به اينکه آقای عبدالمنان 
3390473033  به استناد دو فقره استشهاديه محلی بوارده شماره 1/3127 مورخ 1399/2/20 درخصوص پلاک 
ثبتی 3 فرعی از 8134- اصلی، بخش 01 ناحيه يک بندرعباس مدعيست كه سند مالکيت ششدانگ عرصه و 
اعيان يک واحد آپارتمان به مساحت 76.54 مترمربع واقع در خيابان سيد جمال الدين اسدآبادی بشماره چاپی  
184119 سری الف سال 93 كه در صفحه 95 دفتر املاک جلد 455 ذيل شماره 90604  بنام عبدالمنان ابتهاج  
فرزند محمد بشماره شناسنامه 10715 متولد 1357/9/30، شماره  ملی 3390473033 صادره از بندرعباس ثبت 
و سند مالکيت  صادر و تسليم گرديده است و برابر دستور شماره 1396040000379126 مورخ 1396/7/26 
قاضی محترم واحد اجرای احکام مدنی شعبه 2 دادگاه عمومی حقوقی بندرعباس بازداشت دائم می باشد كه به 

علت جابجايی مفقود شده، لذا نامبرده تقاضای صدور سند مالکيت المثنی نموده، لذا باستناد ماده 120 آيين نامه اصلاحی و تبصره ذيل آن 
بدينوسيله اعلام ميشود هر كس مدعی انجام معامله نسبت به پلاک مذكور و وجود اصل سند مالکيت در نزد خود می باشد بايستی از تاريخ 
انتشار آگهی ظرف مدت 10 روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکيت به اين اداره تسليم و رسيد اخذ نمايد در غير اين صورت 

وفق مقررات اقدام می گردد . 99/88 م/الف
تاريخ انتشار : 2/31/ 1399

ابوالحسن دستوری
 رئيس اداره ثبت اسناد و املاک بندرعباس- منطقه یك

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاك کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاك هرمزگان

آگهی فقدان سند مالکیت
نظر به اينکه عبدالمنان ابتهاج فرزند محمد به اســتناد استشهاديه محلی بوارده شماره 2/4018 مورخ 1399/2/20 
درخصوص پلاک 24259 فرعی از 3 اصلی واقع در بخش دو بندرعباس شــهرک نور مدعی شده است كه سند 
مالکيت ششدانگ يک قطعه زمين در دفتر 420 صفحه 97 ذيل ثبت 72698 تحت شماره چاپی 289372- د 91 به 
نام مالک فوق ثبت و سند صادر گرديده سپس برابر نامه شماره 139505823054002756 مورخ 95/11/6 شعبه 
دوم اجرای احکام مدنی و نامه شــماره 139605823054001168 مورخ 96/7/24 اجرای احکام شعبه 2 دادگاه 
عمومی بندرعباس تمامی مورد ثبت بازداشت می باشد كه سند مالکيت به علت جابجايی مفقود گرديده و نامبرده 
تقاضای صدور سند المثنی نموده است. لذا بدينوسيله اعلام می شود چنانچه اصل سند جهت هرگونه اقدامی به آن 

دفترخانه ارائه شود آن را ضبط نموده و جهت اقدام لازم به اين اداره ارسال فرمايند. 99/84/م/الف 
تاريخ انتشار : 2/31/ 1399

اسمعيل ربيعی نژاد
  رئيس ثبت اسناد و املاک  منطقه دو بندرعباس

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاك کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاك هرمزگان

طرح:
 امیر کاربخش 

اولین  شهرســتان//  سرویس  درساره  امین 
جلسه شورای آموزش و پرورش در شهرستان 
در ســالجاری،با موضوع  بازگشایی مدارس، 
اقدامات آموزش و پرورش در راستای رعایت 
پروتکل های بهداشــتی ، اقدامات و عملکرد 
آموزش و پرورش در خصوص برگزاری دوره های 
آموزش مجازی و همچنین ســهم آموزش و 
پرورش از اعتبارات عمرانی شهرستان با حضور 
امام جمعه شهرســتان و اعضای این شورا به 

ریاست فرماندار بندرخمیر برگزار شد.
  به گزارش خبرنگار دریا، فرماندار بندرخمیر در 
این نشست گفت:عملکرد آموزش و پرورش در 
شــرایط حساس کرونا در ارائه آموزش از طریق 
فضای مجازی قابل تقدیر اســت و این مدیریت 
با تلاش و برنامه ریزی توانسته در ارائه آموزش 
از طریق فضای مجازی تا حــدود زیادی وقفه 
تحصیلی ناشی از شیوع کرونا را جبران کند. این 
مسئول ادامه داد: گرچه طبیعی بود که این انقلاب 
آموزشی در ابتدای راه با مشکلاتی مواجه شود اما 
توانست مسائل اصلی را تحت پوشش خود قرار 
دهد  و جایگزین مناسبی برای آموزش حضوری 
باشد.میرهاشم خواستار در ادامه  بر فراهم کردن 
زمینه سلامت و بهداشت دانش آموزان در زمان 
حضور آنان در مدارس پس از بازگشایی مدارس 

تأکید کرد و افزود: پیش نیاز بازگشــایی مدارس 
اهتمام به رعایت اصول و پروتکل های بهداشتی 
و حفظ ســلامتی دانش آموزان و معلمان است.
وی ادامه داد: در این راستا بایستی تأکید مدیران 
مــدارس به رعایت اصول بهداشــتی و همچنین 
ضدعفونی و گندزدایی ســطوح و اشیاء توسط  
نیروهای خدماتی و از همه مهم تر رعایت فاصله 

اجتماعی باشد.
  فرماندار بندرخمیر در ادامه با اشاره به برگزاری 
امتحانات نهایی پایه نهم و دوازدهم که به صورت 
حضوری برگزار می شود، گفت:رعایت پروتکل 
های بهداشــتی در برگــزاری امتحانات امری 
ضروری است.وی افزود: همه دستگاه های اجرایی 
جهت بهتر برگزار شــدن این امتحانات همکاری 

لازم با آموزش و پرورش داشته باشند.
  وی در بخشــی از ســخنان خــود نیز ضمن 
تقدیر از مدیریت آمــوزش و پرورش در جذب 
اعتبارات کمیته برنامه ریزی در ســال گذشــته، 
تصریح کرد:آموزش و پرورش شهرستان در سال  
گذشته عملکرد موفقی در جذب اعتبارات داشته 
و توانسته 100 درصد اعتبارات اختصاص یافته 
به خود را دریافت کنــد و قطعا این موضوع در 
تخصیص اعتبار به دســتگاه ها در سال جاری 

لحاظ خواهد شد.

فرماندار بندرخمير: 

فضای مجازی تا حدود زیادی وقفه تحصیلی 
ناشی از کرونا را جبران کرد

  ســرویس شهرســتان// مدیر جهاد 
کشــاورزی حاجی آباد گفــت: با آغاز 
برداشت گندم در حاجی آباد بیش از ۴۵ 

هزارتن گندم برداشت می شود.
  مهدی عباســپور مدیر جهادکشــاورزی 
حاجی آبــاد در گفتگو با هرمز اظهار کرد: با 
آغاز برداشــت گندم در حاجی آباد بیش از 
45 هزار تن گندم برداشــت شود که نسبت 
به مشابه ســال قبل آن 10 درصد افزایش 
داشته باشــد. مدیر جهادکشاورزی حاجی 
آباد افزود: شهرستان حاجی آباد 80 درصد 
از سطح زیر کشت گندم در استان هرمزگان 
را بــه خود اختصاص داده است.عباســپور 
ادامه داد: رقم های کشــت شده گندم در این 
شهرستان، شامل چمران، چمران2، سیروان، 
مهرگان و شیرودی است که به طور متوسط 

عملکرد این محصول در واحد ســطح 4 تن 
برآورد می شود. وی با اشاره به اینکه 7 مرکز 
خرید تضمینی گندم در شهرستان حاجی آباد 

در نظر گرفته شــده است اضافه کرد: قیمت 
خرید تضمینی گندم در سال جاری از قرار 

هر کیلوگرم 17 هزار ریال تعیین شده است.

  عباس پور با اشــاره به ســطح زیر کشت  
10هــزار هکتار گندم در حاجی آباد تصریح 
کرد:  امسال ما 10 هزار هکتار سطح زیرکشت 
داشتیم که ده درصد نسبت به سال قبل به دلیل 

بارندگی های خوب امسال افزایش داشتیم.  
  به گزارش شــبکه اطلاع رسانی هرمز؛ مدیر 
جهاد کشاورزی حاجی آباد خاطرنشان کرد: 
برداشت گندم هر ساله از اواخر فروردین آغاز 
شــده و تا اواخر خردادماه در مناطق مختلف 
شهرســتان حاجی آباد ادامه دارد.شهرستان 
حاجی آباد 33 هزار هکتار زمین کشاورزی 
دارد و یکــی از قطب  هــای تولید گندم در 
هرمزگان است که سرچاهان، آشکارا، شمیل، 
گَنج، طارم، فارغان، احمدی و شــهدادی از 
مناطق عمده مناطق کشت گندم در حاجی آباد 

محسوب می شوند.

آغاز برداشت ۴۵ هزار تن گندم 
در حاجی آباد

  سرویس شهرســتان// به همت آستان قدس رضوی، 
خیران و بسیجیان مسجد حضرت ابوالفضل)ع( شهرستان 
رودان هزار بسته معیشتی در بین آسیب دیدگان از کرونا 

توزیع شد.
  با شــیوع ویروس کرونا در کشــور و هرمزگان، امروز مردم 
شهرستان رودان شاهد عزم همگانی برای مقابله با این ویروس 
منحوس هستند.این روزها هر شــخص، نهاد و ارگانی اعم از 
نیروهای سپاه، ارتش، گروه های جهادی و مردمی، سازمان های 
مردم نهاد و ادارات و نهادهای دیگر به یاری شبکه بهداشت و 
درمان استان هرمزگان و شهرستان رودان آمده اند تا شعار »همه 

با هم کرونا را شکست می دهیم« به منصه ظهور برسد.
  بسیجیان پایگاه بسیج مسجد حضرت ابوالفضل)ع( رودان هم 
با انتشار خبر شیوع ویروس کرونا ابتدا در راستای ضدعفونی 
مساجد، محلات و مغازه ها تلاش کرده و سپس به یاری مردم 
شتافتند.در قســمتی دیگر بانوان رودانی جهادی وار مشغول 
دوخت ماسک جهت توزیع در بین مناطق محروم هستند و به 

یاری شبکه بهداشت و درمان شهرستان شتافتند.
 حجت الاسلام میرزا حسنعلی عدالت تولیت مسجد حضرت 
ابوالفضل)ع( رودان اظهار کرد: با توجه به شیوع بیماری کرونا 
و آســیب پذیر شدن برخی از خانواده ها به واسطه اینکه شغل 

 خود را از دســت داده اند و از طرف نهاد یا سازمانی حمایت 
نمی شوند، مســجد حضرت ابوالفضل)ع( رودان اقدام به تهیه 

بسته های معیشتی برای آنها کرد.
  به گزارش شــبکه اطلاع رسانی هرمز؛ وی افزود: تاکنون دو 
هزار و 500 بسته معیشتی از محل کمک خیرین و آستان قدس 
رضوی تهیه و بین خانواده های نیازمند شهرستان رودان توزیع 
شد.حجت الاسلام و المسلمین عدالت خاطر نشان کرد: هر بسته 
به ارزش 200 هزار تومان شامل اقلامی از جمله خرما، برنج، 

روغن، حبوبات و مواد شوینده است.

با همت آستان قدس رضوی صورت گرفت؛   توزیع دو هزار بسته معیشتی بین نیازمندان رودانی



یزدیاسوجکرمان شیراززاهدانبوشهر اهواز  بندرعباس 
04:26:29 اذان صبح

05:54:29
12:42:03
19:28:42
19:45:48

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

04:43:00 اذان صبح
06:16:42
13:12:30
20:07:26

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب

04:42:36 اذان صبح
06:12:49
13:03:46
19:53:50
20:11:17

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

04:00:45 اذان صبح
05:31:42
12:23:41
19:14:48
19:32:21

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب

04:33:26 اذان صبح
06:04:36
12:56:56
19:48:23
20:05:58

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

04:13:03 اذان صبح
05:45:10
12:38:51
19:31:40
19:49:24

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

04:33:31 اذان صبح
06:06:17
13:00:51
19:54:33
20:12:24

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

04:17:59 اذان صبح
05:52:37
12:49:39
19:45:50
20:03:57

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب20:25:25 اذان مغرب اذان مغرب
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 سال نوزدهم شماره 3322

سلامت

فروردین :
امروز اتفاقات زیادی در اطراف تان در جریان 
است، به همین دلیل بسیار هیجان زده هستید. 
به نظر می رســد که احساس سرزندگی می کنید و همه چیز 
همــان طور که دل تان می خواهــد پیش می رود. از این که 
می بینید می توانید همه ی کارها را به بهترین شکل به انجام 
برسانید متعجب شــده اید. اما حواس تان باشد که حتی در 
 اوج شــلوغی هم باید کمی استراحت کنید و از زیبایی های

 اطراف تان لذت ببرید. 
اردیبهشت :

امروز ممکن است عصبانی شوید، زیرا متوجه 
خواهید شد که قبل از شروع یک کار جدید باید 
اول همه ی کارهای نیمه تمام گذشته را به سرانجام برسانید. 
این درحالی اســت که دیگران همه به شما تکیه کرده اند و 
انتظار دارند که تعهدات تان را نادیده نگیرید. یک نفس عمیق 
بکشید و آســتین ها را بالا بزنید. فقط کافی است تا زمانی 
که انجام کارهای نیمه تمام به پایان نرســیده است به کسی 
وعده جدید ندهید. کمی تمرکز و پشتکار کلید حل مشکلات 

شماست.
 خرداد :

در صورتــی می توانید به تحقق آرزوهای تان 
دســت پیدا کنید که ایــن دو نکته را فراموش 
نکنیــد: ۱. حتی اگر احســاس می کنید کــه آرزوهای تان 
دســت یافتنی هســتند، باید بدانید که تحقق آن ها به همین 
سادگی ها امکان پذیر نیست. ۲. بعضی چیزها بهتر است اصلًا 
اتفاق نیفتند، زیرا وقتی تحقق یافتند احساس خوشایندی به 

شما دست نخواهد داد. 
 تیر :

امروز انرژی های عجیب و غریبی را در اطراف 
تان حس می کنید، اما نمی توانید دلیل شان را 
پیدا کنید. به نظر می رسد این انرژی ها خبری را از آینده برای 
تان آورده اند، اما متأسفانه قابل فهم نیستند. برای این که معنی 
این پیام ها را درک کنید خودتان را به زحمت نیندازید. فقط به 

آن ها گوش کنید و ذهن تان را زیاد درگیر نکنید.
 مرداد :

از نظر روابط اجتماعی به نظر می رسد که هفته 
ی پرمشــغله ای را پیــش رو دارید و گفت و 
گوهای هیجان انگیزی انتظارتان را می کشند. 
اگرچه این خبر خوشــایندی برای شماست، اما باید بیش از 
پیش به روابطی که دارید دقت کنید. حواس تان باشد که هیچ 
چیزی را با صورت ظاهر نپذیرید، به ویژه اگر موضوع عشقی 
باشد. سعی کنید از این روابط و گفت و گوها استفاده کنید تا 

مسیر درست زندگی را تشخیص دهید.
 شهریور :

به نظر می رسد که برای تجسم زندگی دلخواه 
تان به فکر و خیال پناه برده اید. ممکن اســت 
با این کار خودتان را به سادگی گول بزنید، اما مطمئن باشید 
که دیگران باورتان نخواهند کرد. ســعی کنید به واقعیت های 
زندگی تان توجه کنید و اولویت هایی را که دارید براســاس 
اهداف تان تنظیم کنید. حتی اگر لازم شد بهتر است به خاطر 
سلامتی خودتان هم که شده بعضی از رفتارهای تان را تغییر 

دهید. شک نکنید که به این ترتیب شادتر خواهید زیست.
 مهر :

به نظر می رسد که ابرهای مه آلود کنار رفته اند و 
اکنون می توانید قابلیت های پنهان و نامشخص 
آینده ی خود را ببینید. با این که هنوز مشکلات بسیاری پیش 
پای تان قرار دارند، ممکن است فکر کنید که همه چیز خوب و 
مثبت پیش می رود. اهداف بلند مدت تان را از نظر دور نکنید 
و تا می توانید برای رســیدن به آن ها تلاش کنید. افکارتان 
مسیر موفقیت را به شما نشان می دهند، اما باید برای حرکت 

در مسیر برنامه ریزی کنید.
 آبان :

همه چیز کمی آشــفته به نظر می رسد، اما باید 
صبوری به خرج دهید. ممکن اســت یک ندای 
درونی به شما بگوید که درحال از دست دادن فرصت مهمی 
هســتید. اما بدانید که موفقیت یا شکست به خودتان بستگی 
دارد. میانه ی مسیر را بگیرید و سعی کنید از همین لحظه ای 
که در آن هستید نهایت استفاده را ببرید. البته فراموش نکنید 

که در کنار همه ی این ها باید به وظایف تان هم عمل کنید.
 آذر :

به نظر می رســد که تلاش مــی کنید تا آینده 
ی خــود را طوری رقم بزنید که با اهداف بلند 
مدت تان در تضاد نباشد. اما ممکن است هنوز این آمادگی را 
نداشته باشید که به دیگران بگویید واقعاً چه چیزی در زندگی 
برای تان مهم است. همیشه وقتی با کسی حرف می زنید سعی 

می کنید تا امنیت احساسی خود را حفظ کنید. 
 دی :

تا همین چند وقت پیش همه چیز خیلی خوب 
پیش می رفت، اما امروز به نظر می رســد که 
کارها به هم گره خورده اند. حواس تان باشد که منفی نگری 
مشکلی را حل نخواهد کرد، اما اگر کمی واقع نگری خود را 
افزایش دهید همه چیز بهتر خواهد شــد. برای این که درک 
بهتری از موقعیت داشته باشید باید از دیگران هم نظرخواهی 
کنید. از مشورت های خوب بهره بگیرید تا بتوانید انتخاب های 

بهتری داشته باشید.
 بهمن :

به نظر می رسد که دیگران منظورتان را اشتباه 
فهمیده اند و اکنون بسیار ناراحت هستید. هرچه 
بیشتر ســعی می کنید وضعیت را درست کنید، 
بیشــتر به خرابی ها دامن می زنیــد. بدانید که کلید حل این 
مشــکل در دنیای خارج نیست، شاید بهتر باشد که رویکرد 
خودتان را تغییر دهید. وقتی رویه ی خود را تغییر دهید همه 

چیز خود به خود عوض خواهد شد.
 اسفند : 

آدمی نیستید که وقتی کتابی در دست می گیرد 
دزدکی آخرین صفحه را بخواند، همیشه ترجیح 
مــی دهید به ترتیب صفحات پیش برویــد و خودتان پایان 
ماجرا را حــدس بزنید. اما الآن همه چیز فرق می کند، باید 
تصمیم بگیرید که می خواهید کدام صفحه ی زندگی را ورق 
بزنید و دیگر غصه ی چیزهای از دست رفته را نخورید. اگر 
اتفاقــات غیرقابل پیش بینی در زندگی تــان رخ داد نگران 
 نشــوید، زیرا اکنون نمی توانند مانع مســیری شوند که در 

پیش گرفته اید. طرح: مریم عباس زاده

 مرگ دست خداست و هیچ کس نمی داند کی و چگونه پیمانه عمرش پر می شود  
همه ما بعد از مرگ به خاک سپرده می شویم و مانند خیلی از گذشتگان از خاطر 
می رویم، اینکه کجا و چگونه برویم مهم است اما این داستان برای عده ای متفاوت تر 
است؛ مرگ برخی به گونه ای است که جان را در کالبد عده ای دیگر محفوظ می کنند.

 اهدا کنندگان عضو کسانی هستند که در مرگ شان، زندگی نهفته است و این نفس را بدون 
هیچ چشم داشتی به کالبد بیماران نیازمند می دمند.اهدای عضو به این معنی است که یک 
فرد یا ولی دم او اجازه می دهد تا بافت ها یا اعضای سالم او به شخص دیگری برای پیوند 
اهدا شود که این پیوند می تواند زمانی که فرد زنده است یا پس از مرگ او صورت گیرد. 
پیوندهــای متداول عبارتند از: کلیه ها، قلب، کبد، پانکراس، روده، ریه ها، اســتخوان، مغز 
استخوان، پوست و قرنیه.برخی از ارگان ها و بافت ها را می توان زمانی که شخص اهداءکننده 
زنده اســت به شخص دیگری پیوند زد مانند یکی از کلیه ها یا بخشی از کبد.اما در بیشتر 

موارد اهدای عضو زمانی صورت می گیرد که فرد اهداکننده دچار مرگ مغزی شده باشد.
 در مرگ مغزی، خونرســانی به مغز متوقف شــده، اکسیژن رسانی به آن انجام نمی گیرد. 
مغز تمام کارکرد خود را از دســت می دهد و دچار تخریب غیر قابل برگشــت می گردد. 
اگرچه پس از مرگ مغزی اعضای دیگر از جمله قلب، کبد و کلیه ها هنوز دارای عملکرد 
هستند به تدریج در طی چند روز آینده از کار خواهند افتاد.در این بین اهدای عضو شاید 
عاقلانه ترین و البته انســانی ترین کاری باشد که خانواده بیمار مرگ مغزی می توانند انجام 
دهند. کاری که به زبان، ساده است اما در نهایت ممکن است نتیجه ای که مطلوب پزشکان 
و جامعه است، به همراه نداشته باشد. در اطراف ما افرادی هستند که  به واسطه بیماری با 
مرگ دست و پنجه نرم می کنند ولی با دریافت اعضایی از بدن کسانی که عنوان مرگ مغزی  
رایدک می کشند، شربت زندگی را نوشیده  و فرصت دوباره برای حیات پیدا می کنند.نیاز به 
اهدای عضو در حال افزایش است، در حالی که میزان رضایت به اهداء عضو ناکافی است. 
از جمله مهمترین عوامل محدود کننده اهداءعضو، عدم رضایت خانواده اســت. در ایران، 
علیرغم آمار بالای مرگ مغزی بســیاری از خانواده ها بر انجام این کار رضایت ندارند. 
یافته ها نشان داد که مهمترین دلایل موافقت با اهدای عضو مسائل دینی و پاداش اخروی 
بود؛ در حالی که مهمترین علت عدم موافقت علاقه به اعضای بدن و احتمال برگشــت به 
زندگی بیمار مرگ مغزی بود. حمایت تیم درمان و پزشک معالج، نگرش مذهبی و برونی 
در تصمیم رضایت خانواده های فرد مبتلا به مرگ مغزی جهت اهداء عضو تاثیر مملوس 
دارد. امــا مولفه هایی از جمله دانش و آگاهی فرد هماهنگ کننده ، نگرش مذهبی درونی 
تاثیر قابل توجهی نداشت. شاخص هایی مانند سن، سطح سواد و شغل مولفه های اثرگذاری 
نبودند. توصیه می شود تیم مراقبتی و درمانی از درک خانواده نسبت به مفهوم مرگ مغزی 
و برگشت ناپذیری آن مطمئن شــده و اطلاعات شفاف و کاملی در این رابطه به خانواده 
بدهند.همچنین نگرش مردم نسبت به اهدای عضو در مرگ مغزی مثبت است و دو عامل 
اعتقادات مذهبی و انســان دوستی نقش مهمی در اهدای عضو در مرگ مغزی در جامعه 
دارند.هر ایرانی می تواند با افزایش آگاهی خود و دیگران، بالابردن سطح اطلاعات جامعه 
در زمینه مرگ مغزی و اهدای عضو، گرفتن کارت اهدا و شرکت در طرح سفیران به ترویج 
فرهنگ اهدای عضو کمک کند. اهداء کنندگان عضو بخشندگان و سخاوتمندانی هستند که  
فریاد سکوت بیماران نیازمند را شنیده و دست ها و دل های پر از مهرشان با آن ها همنوا شده 

و مرهمی بر زخم آنان می شوند.

آغاز زندگی دوباره 
با اهدای عضو

بهاره محمد حسینی زاده/دریا
Bahareh.mhz           @gmail.com2020

یادداشت

  سرویس سلامت // عضو هیئت علمی دانشگاه علوم پزشکی 
شهید بهشتی با اشــاره به وجود تفاوت در الگوهای اپیدمی 
بیماری کووید ۱۹ در کشــورهای مختلف گفت: در کشور ما، 
»تب« شاخص چندان مهمی برای شناسایی بیماری نیست و 
بیماری 40 درصد مبتلایان با تب آغاز می شود، در حالی که در 

چین بیماری ۷5 درصد مبتلایان با تب شروع شده است.
  دکترای تخصصی اپیدمیولوژی با بیان اینکه گذاشتن تب سنج جلوی 
در فروشگاه ها و ادارات برای تشخیص بیماران در کشور ما چندان 
موثر نیست، تاکید کرد: باید الگوهای ابتلا در کشور شناسایی شده و 

از افراد جامعه بر اساس این الگوها محافظت شود.
 وی با بیان اینکه یکی از مهم ترین شاخص های تشخیص کرونا در 
کشور ما میزان غلظت اکسیژن در خون است، افزود: در کشور ما 60 
درصد بیماران هنگام ابتلا، غلظت اکسیژن خون شان پایین تر از 93 
درصد می شود؛ این درحالی است که در چین تنها 14 درصد مبتلایان 

دچار کاهش غلظت اکسیژن در خون می شوند.
  عوامل تاثیرگذار در طول مدت اپیدمی 

  این اپیدمیولوژیســت درباره عوامل موثر در طول مدت اپیدمی ها 
توضیح داد: طول مدت اپیدمی ها به قدرت، ســرعت انتشار و میزان 
عفونــت زایی عامل بیمــاری زا، تمهیدات انســان ها و امکانات و 

فرصت های جامعه برای مقابله با بیماری بستگی دارد.
  وی با اشاره به اهمیت طول مدت اپیدمی و شدت آن افزود: شدت 
اپیدمی به معنای تعداد مرگ و میر و بســتری هایی اســت که بر اثر 
بیماری رخ می دهد، برای مثال درمورد آنفولانزای فصلی ابتلا بسیار 
زیاد است، اما شدت بیماری به قدری نیست که باعث بستری تعداد 
زیادی از افراد شــود و ظرفیت بالقوه بالایی بــرای مرگ و میر و 
آســیب های اقتصادی و اجتماعی ندارد.سوری افزود: بنابراین طول 
دوره اپیدمی به عوامل مختلفی بستگی دارد. به همین خاطر در بعضی 
از کشورها مانند کره جنوبی مدت اپیدمی کووید 19 کوتاه تر است، اما 
در برخی جوامع مانند ایتالیا و یا ایران اپیدمی ماه ها طول می کشد.وی 
درباره علت تفاوت در طول مدت اپیدمی ها توضیح داد: ممکن است 
تفاوت در نوع مداخلات، ســرعت عمل و یا شدت عمل در اعمال 

مداخلات و همچنین ماهیت عامل بیماری زا در کشورهای مختلف با 
یکدیگر باعث تفاوت در طول مدت اپیدمی باشد.

  اگر وضعیت جامعه عادی شــود اپیدمی سال ها به طول 
می انجامد

  عضو هیئت علمی دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی با بیان اینکه به 
علت بالا بودن سرعت انتشار کووید 19 تقریبا هیچ نقطه غیرآلوده ای 
در کره زمین باقی نمانده اســت، گفت: زمانی می توان این اپیدمی را 
خاموش کرد که هرچقدر ســریع تر میزان مولد پایه را کاهش دهیم، 
یعنــی میانگین افرادی که از یک فرد در طــول دوره بیماری مبتلا 
می شــوند را به کمتر از یک برسانیم. اگر بخواهیم وضعیت جامعه را 
به حالت طبیعی و عادی رها کنیم ممکن است اپیدمی خیلی طولانی 

شده و حتی سال ها به طول انجامد.
  عضو هیئت علمی دانشــگاه علوم پزشکی شهید بهشتی ادامه داد: 
بعضی از عوامل بیماری زای ویروســی دچار موتاســیون )جهش( 
می شوند و این مسئله هم از عواملی است که در طول مدت بیماری ها 
نقش دارد.سوری افزود: برخی از اپیدمی ها مانند آبله و یا سرخک، 
طول مدت اپیدمی کوتاه تری دارند، زیرا اگر کسی به آن ها دچار شود، 
تا آخر عمر نســبت به آن مصون می شود اما در مورد ویروس هایی 
مانند سارس، مرس و یا کووید 19 هنوز نمی دانیم که فرد در صورت 

ابتلا چه مدت نســبت بــه آن مصون می ماند. البتــه گزارش های 
پراکنده ای نســبت به ابتلای مجدد افراد به کووید 19 گزارش شده 
است، اما هنوز قطعی نیست.وی درباره اثر وضعیت کشورهای مختلف 
بر روی شرایط اپیدمی سایر کشورها توضیح داد: حل مشکل پاندمی 
کووید 19 از محدوده شهر، استان و کشور فراتر است و یک مشکل 

جهانی است که نیاز به هماهنگی و همکاری بین المللی دارد.
  عضو هیئت علمی دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی اضافه کرد:   
حتی اگر در کشوری یک مورد بیماری یافت نشود، هر روز و ساعت 
این احتمال وجود دارد که بیماری از خارج کشــور وارد شود، مگر 
اینکه کشوری خود را کامل ایزوله کند و کسی را به کشور راه ندهد و 

حتی واردات را نیز محدود کند که تقریبا غیر ممکن است.
 چه زمانی اپیدمی خاموش شده تلقی می شود؟

سوری در ادامه یادآور شد: زمانی اپیدمی خاموش شده تلقی می شود 
که دو دوره از اپیدمی بگذرد و مورد جدیدی گزارش نشــود، مثلا 
دوره بیماری کووید 19 حدود دو هفته اســت، یعنی اگر چهار هفته 
هیچگونه ابتلای جدیدی ) منظور بســتری و مرگ نیست( گزارش 
نشــود، اپیدمی خاموش تلقی می شود. از نظر علم اپیدمی منطقه ای 
ســفید محسوب می شود که دو دوره از بیماری گذشته باشد و مورد 

جدیدی دیده نشود.
  جامعه بعد از کنترل اپیدمی نباید به حال خود رها شود

 وی درباره راه های سالم ماندن جامعه پس از خاموشی اپیدمی اظهار 
کرد: بعد از کنترل اپیدمی در جامعه یا همان دوره پست اپیدمی، نباید 
جامعه به حال خود رها شود، بلکه باید اندازه های بروز بیماری مرتب 
گزارش شود و تمهیدات لازم برای مراقبت از جامعه اتخاذ شود؛ یعنی 
ممکن است تا چند سال مجبور شــویم هر شخص جدیدی که وارد 
کشور می شود را کنترل و در صورت الزام قرنطینه کنیم تا جامعه مصون 
باقی بماند. در غیر این صورت شانس شیوع مجدد اپیدمی وجود دارد.

عضو هیئت علمی دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی در پایان با بیان 
اینکه وقوع موج های بعدی کرونا به میزان ســرعت انتشــار بیماری 
بســتگی دارد، گفت: هرچقدر فاصله گذاری اجتماعی کمتر رعایت 
شود، تعداد کسانی که به طور متوسط مبتلا می شوند، بیشتر خواهد بود.

اپیدمی کرونا چه زمانی خاموش می شود؟ 

  سرویس ســلامت // یک دکترای تغذیه دام 
گفت:  کمبود شیر در برنامه غذایی باعث کاهش 

کارایی و پیری زودرس می شود.
  بهروز یاراحمدی اظهار کرد: اهمیت نقش شیر و 
فرآورده های آن در تغذیه انسان بر کسی پوشیده 
نیست و امروزه تولید شیر و محصولات آن یکی 
از فعالیت های عمده کشاورزی محسوب می شود.

وی ادامه داد: حتی در بعضی از کشورها از مصرف 

سرانه شــیر در جامعه به عنوان شاخص پیشرفت 
و توسعه یاد شده اســت. یاراحمدی یادآور شد: 
شیر به موجب آنکه غذایی تقریباً کامل بوده و کلیه 
عناصر لازم را به صورت متعالی دارد، بدیهی است 
که از حمله میکروب ها در امان نمانده و چنانچه در 
تهیه نگهداری و توزیع آن دقت کافی نشود بر اثر 
آلودگی میکروبی به ســرعت فاسد شده و در این 
صورت نه تنها تامین کننده ارزش غذایی لازم نیست 

بلکه در صورت مصرف موجب مسمومیت غذایی 
می شود.این دکترای تغذیه دام خاطرنشان کرد: به 
لحاظ اجزای تشکیل دهنده جیره غذایی انسان شیر 
از جمله منابع ارزان قیمت پروتئین دامی است که 
کمبود آن در برنامه غذایی باعث کاهش کارایی و 
پیری زودرس است.وی اضافه کرد: همچنین عدم 
مصرف شــیر باعث بیماری های مختلف از جمله 

امراض استخوانی در کودکان می شود.

  یاراحمدی افزود: برای ترکیبات و مقدار شــیر 
تولیدی عواملی چون ژنتیــک، نژاد، تغذیه دوره 
شــیردهی و عوامل اقلیمی همچون فصل، درجه 
حرارت و سلامت دام موثر است.این دکترای تغذیه 
دام  گفت: کیفیت اولیه شــیر خام متاثر از عواملی 
همچون تغذیه و سلامتی دام، ترکیب شیمیایی شیر 
و فعالیت میکروب موجود در آن بوده که بر روی 

محصولات نهایی تاثیر گذار است.

کمبود شیر در برنامه غذایی باعث پیری زودرس می شود 

طرح:
معصومه سراجی

  گروه خبر // رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان 
گفت:  اکنون با کمبود شدید پزشک و کادر بهداشتی 
به ویژه در روســتاها روبه رو هســتیم، همچنین در 
بیمارستان های استان نیز با کمبود پرستار هم مواجه 

هستیم.
  حســین فرشیدی در نشســت خبری به صورت ویدئو 
کنفرانس در تشــریح آخرین وضعیــت مقابله با ویروس 
کووید 19 بیان داشــت: هنوز دارو و واکسنی برای درمان 
قطعی کرونا کشف نشده اســت. بر اساس اعلام سازمان 
بهداشــت جهانی تا یک سال آینده شاید نتوانیم به واکسن 
و یا داروی قطعی درمان کووید 19 برســیم. به تبلیغات و 
اخبار غیر رسمی در مورد کشــف داروهای کرونا توجه 
نکنید. هنوز داروی مورد تأیید بهداشت جهانی اعلام نشده 
و زمان مشخصی برای کشف دارو و درمان قطعی مشخص 
نشده است.وی در مورد شرایط اقتصادی مردم و قرنطینه 
طولانی مــردم در خانه عنوان کرد: تا کی بتوانیم در منزل 
بمانیم، یک شــرایط دو هفته ای و یک ماه برای ماندن در 
خانه مورد قبول است اما بیشتر از این زمان نمی توان مردم 
را مجبور به در خانه ماندن کرد. لذا باید وضعیت قرنطینه ای 

را مشخص کنیم.
  فرشیدی با اظهار اینکه هنوز رفتار ویروس کرونا شناسایی 
نشده است، خاطرنشان کرد: باید تصمیمات قرنطینه ای در 
مناطق مختلف کشــور بر اساس رفتارهای ویروس اتخاذ 
شود. بعد از گذشت سه ماه از اپیدمی کرونا ویروس بهترین 

راه مقابله رعایت موارد ســاده بهداشتی از جمله رعایت 
فاصله گذاری اجتماعی، ماســک، شستشــوی دست ها، 
رعایت نظافت است.به گفته رئیس دانشگاه علوم پزشکی 
هرمزگان، متأسفانه طی یک ماه گذشته با افزایش بیماری 
کرونا در هرمزگان روبرو شــده ایم، که یکی از این دلایل 
افزایش تعداد آمار تست های روزانه است. تعداد تست ها از 
روزی 70 تست در ابتدای شیوع ویروس در هرمزگان به 
500 تست در روز رسیده است. نمونه گیری بالا از تعداد 
افراد زیاد می تواند ما را به آمارهای بالای بیماریابی کمک 
کند و افرادی هم که هیچ گونه علائم ظاهری بیماری کرونا 
را ندارند شناسایی کنیم.وی عنوان کرد: شایعاتی این روزها 
در شهرستان های استان مطرح می شود، به طور مثال آلوده 
بودن یک پاساژ یا مجتمع تجاری یا یک اداره، مردم به این 
شایعات توجه نکنند. منبع دریافت اطلاعات روابط عمومی 
دانشگاه علوم پزشــکی و ستاد استانی بیماری کووید 19 
اســت که اطلاعات صحیح را در اختیار عموم مردم قرار 

می دهند.
  رئیس دانشــگاه علوم پزشکی استان هرمزگان در پایان 
خاطرنشــان کرد: بازار ماهی فروشــان بندرعباس بعد از 
گندزدایی و درمان مناسب شاغلین، شروع به فعالیت کرده 
است و شهروندان می توانند با خیال راحت و رعایت نکات 

بهداشتی از این بازار ماهی تهیه کنند.
  فرشــیدی در پاسخ به سوال مهر در مورد برگزاری نماز 
عید فطر بیان داشت: نماز عید فطر در هرمزگان به صورت 

تجمعی برگزار نخواهد شــد. در شهر بندرعباس هم مانند 
سال های گذشــته که در مصلی بندرعباس برگزار می شد 
امسال برگزار نخواهد شد. بهتر است مردم نماز عید فطر را 
در منزل برگزار کنند. یا در مساجد محلات و مناطق کمتر 
خطر در فضای باز برگزار کنند. برگزاری نماز در مساجد 
هم بایــد با رعایت تمامی پروتکل هــای اعلامی وزارت 

بهداشت برگزار شود.
  وی با اشــاره به اینکه افراد خانواده و همکاران آن فرد 
نیز از همان روز نیز به دلیل عدم شیوع بیماری کووید 19 
نیز باید قرنطینه شوند، عنوان کرد: قرنطینه کردن حسنی که 
دارد این است که هم از شیوع بیماری جلوگیری هم تمامی 
افرادی که در معرض بودند را از انتقال به دیگران ممانعت 

به عمل می آوریم.
  رئیس دانشگاه علوم پزشکی استان هرمزگان با بیان اینکه 
آمار مثبت کرونا در هرمزگان با یک شیب مشخص رو به 
افزایش اســت، ادامه داد: سیاست اصلی بهداشت و درمان 
استان هرمزگان شناسایی افراد پرخطر و افزایش تست ها در 
شناسایی افراد مثبت است.فرشیدی با اشاره به اینکه زمانی 
می گویند یک استان قرمز است که مرگ ومیر یا بستری براثر 
کرونا بالا رود که خوشبختانه در هرمزگان این گونه نیست، 
اظهار کرد: خوشبختانه در هرمزگان برنامه ها به خوبی پیش 

می رود و توانسته ایم طبق برنامه و کنترل پیش برویم.
  وی بــا بیان اینکه در خصوص امتحانات دانشــگاه ها و 
مدارس به صورت اســتانی تصمیم گرفته می شود، اضافه 

کرد: باید برای دانش آموزانی که سیستم ایمنی بدن ضعیف 
یا در منزل فردی بیمار است باید برای امتحانات نیز اتاق 

ایزوله ای برای شأن رد نظر گرفته شود.
رئیس دانشــگاه علوم پزشکی استان هرمزگان با اشاره به 
اینکه اگر تا پایان خردادماه نیز مرگ ومیر نداشته یا کاهش 
پیدا کند به طور حتم پیک کرونا را طی کرده ایم، خاطرنشان 
 PCR کرد: از ابتدای شــیوع کرونا در هرمزگان 31 نفر با
مثبت فوت کردند، 46 نفر PCR منفی اما سی تی اسکن شان 
نشان می داد که مبتلا هستند که بر روی هم 77 نفر را شامل 
می شــود.وی با بیان اینکه اکنون با کمبود شدید پزشک و 
کادر بهداشتی به ویژه در روستاها روبه رو هستیم، تصریح 
کرد: همچنین در بیمارستان های استان نیز با کمبود پرستار 

هم مواجه هستیم.
  فرشیدی با اشاره به اینکه انتظار داریم دستگاه های اجرایی 
به دستورالعمل ها توجه کنند، اظهار داشت: دانشگاه علوم 
پزشکی هرمزگان مسئول توزیع ماســک در بین ادارات 
نیست و خوشبختانه در استان هرمزگان اکنون هیچ کمبودی 

در زمینه تولید ژل و محلول و ماسک نداریم.
  وی ادامه داد: استانداری هرمزگان، دادگستری هرمزگان، 
ســازمان صنعت، معدن و تجارت هرمــزگان، صنایع و 
بنگاه هــای اقتصادی، پایگاه های بســیج، آتش نشــانی، 
شــهرداری بندرعباس، سمن ها و ســازمان بازرسی نیز 

همکاری بسیار مناسبی داشته اند.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی استان هرمزگان اضافه کرد: 

متأسفانه شاهد هســتیم برخی ادارات مسائل بهداشتی را 
رعایت نمی کنند، بیــان کرد: به طور مثال در فرودگاه نباید 
افراد بدون ماسک وارد شوند اما شاهد هستیم در بررسی ها 

این موضوع در برخی موارد رعایت نمی شود.
  وی با اشاره به اینکه از این پس دستگاه های اجرایی که 
به دستورالعمل ها توجه نکنند به دستگاه های ذی ربط معرفی 
می کنیم، خاطرنشان کرد: هفته گذشته به ستاد ملی مدیریت 
بیماری کرونا پیشنهاد دادیم که دولت یا استان یارانه ای به 
دستگاه ها اجرایی اعطا شود تا در تهیه ماسک مناسب نیز 
دچار مشکل نشــوند.وی با بیان اینکه سازمان بهداشت 
جهانی نیز ضدعفونی شهری به صورت مه پاش را رد کرده 
است، اظهار کرد: اکنون توسط سازمان آتش نشانی نیز امر 
ضدعفونی شبانه در بندرعباس انجام می شود اما به صورت 

هدفمند و نقاطی که در تماس بیشتر است.
 فرشــیدی با اشــاره به اینکه بیش از 60 هزار نفر اتباع 
بیگانه در هرمزگان حضور دارند، تصریح کرد: شــش نفر 
اتباع بیگانه مثبت کرونا بستری و زیر 20 نفر به کرونا مبتلا 

شده اند که مابقی در خانه قرنطینه هستند.

رئيس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان خبر داد

کمبود شدید پزشک و پرستار در هرمزگان

 سرویس سلامت // عضو هیئت علمی دانشگاه علوم پزشکی 
شهید بهشــتی، گفت: معمولا ویروس کرونا وارد کولر گازی 
نمی شود، اما کولر می تواند پخش و انتشار ویروس را بیشتر کند.

 حمید سوری، با اشاره به اینکه خوزستان و سایر مناطق گرم کشور 
درگیر موج جدید کووید 19 هستند، اظهار کرد: این روزها که موج 
جدید اپیدمی در خوزستان و برخی مناطق مطرح شده، خبرهایی 
مبنی بر افزایش موارد بروز بیماری به دلیل اســتفاده از کولر گازی 
منتشر شده است.وی در پاسخ به این سوال که آیا واقعاً علت افزایش 
معنی دار موارد ابتلاء به کرونا به دلیل اســتفاده از کولر گازی است، 
گفت: اگر شما در مناطق گرمسیر مانند خوزستان زندگی کرده باشید 
حتماً قبول می کنید زندگی بدون کولر گازی در آنجا تقریباً غیر ممکن 
اســت و این در حالی است که اولین گزارش احتمال انتقال بیماری 
از طریق کولر گازی از چین بود که بر اســاس آن مردی شصت و 
چند ساله بدون مواجهه مؤثر با افراد آلوده و به دلیل قرار گرفتن در 
معرض باد کولر، مبتلا به بیماری کرونا شده بود.عضو هیئت علمی 
دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی، ادامه داد: تحقیقات انجام شده 
در مناطق گرمسیر آمریکا مانند آریزونا نشان داد که احتمال انتقال 
بیماری از طریق کولر گازی تقریباً صفر اســت و نمونه های متعدد 
گرفته شده از بدنه و فیلتر کولرها همه منفی بودند، ولی کولر گازی 
به خاطر افزایش سرعت جریان هوا در محیط بسته می تواند احتمال 
انتقال ترشحات فرد مبتلا که با عطسه و سرفه در فضا پخش می شود 

را افزایش دهد.
  ســوری با تاکید بر ناشــناخته بودن ابعاد مختلف ویروس کرونا، 
توصیه کرد: توجه داشته باشید هنگام استفاده از کولر گازی درجه 
حرارت محیط کمتر از 24 درجه سانتیگراد نشود، بهتر است پنجره 
یا درب اتاق کمی باز باشد تا هوا جریان داشته باشد، از تراکم افراد 

در فضایی که فرد مبتلا یا محتمل در آن حضور دارد اجتناب شود و 
رعایت بهداشت فردی مانند شستن دست ها و کنترل سرفه و عطسه 

و مانند آن شدید تر و جدی تر رعایت شود.
  پرهیز از روشن کردن کولر در ساعات خنک تر شبانه روز، استفاده 
فرد آلوده یا محتمل، دارای سرفه و عطسه از ماسک مناسب، عدم 
حضور سالمندان و یا افراد پرخطر دارای بیماری در فضاهای بسته و 
استفاده از تهویه مناسب و خاموش کردن کولر در ساعاتی مشخص 
از دیگر مواردی بود که عضو هیئت علمی دانشــگاه علوم پزشکی 

شهید بهشتی، به آن اشاره کرد.
 سوری با بیان اینکه اگر مورد بدون علامت بیماری و خصوصاً سرفه 
و عطسه در منزل نیست پوشیدن ماسک ضرورتی ندارد، ادامه داد: 
اگر از فرد آلوده به ویروس کرونا در منزل مراقبت می کنید و امکان 
اقامت او در اتاقی جداگانه وجود ندارد سایر افراد حاضر در آن فضا 
از ماسک استفاده کنند و افراد غیر ساکن نیز حضور خود را به حداقل 
زمان ممکن برسانند.عضو هیئت علمی دانشگاه علوم پزشکی شهید 
بهشتی، تاکید کرد: در روزهای اپیدمی کرونا در اماکن عمومی فاصله 
گذاری اجتماعی را با جدیت بیشتری رعایت و از تجمع و تراکم افراد 

در یک محل خصوصاً مدت طولانی اجتناب شود.
  استاد اپیدمیولوژی دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی، با اشاره 
به اینکه تفاوتی بین کولر یک تکه قدیمی یا اسپلیت وجود ندارد، 
توضیح داد: درباره کولر آبی به نظر می رســد به خاطر تأثیر کمتر 
کولر آبی بر ســرعت گردش هوا نسبت به کولر گازی اثر انتشار 
ویروس کمتر باشد.وی در پایان افزود: ممکن است رطوبت بالاتر 
تأثیر افزایشــی در انتقال ویروس داشته باشد ولی تا به امروز در 
مطالب علمی و مقالات نکته ای درباره انتقال ویروس کرونا از کولر 

آبی منتشر نشده است.

آیا هوای سرد کولر در انتقال ویروس کرونا تاثیر دارد
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ثواب انتشار حدیث روز تقدیم به : 

بنیانگذار روزنامه دریا
زنده یاد حاج ایوب دبیری نژاد

 گروه گزارش// در یکصدو هفتادو پنجمین جلسه شوراي 
شهر بندرعباس طرح سوال از شهردار بندرعباس مطرح 
و به امضاي اسماعیل بواشــه و فاطمه جراره رسید و 

مقدمه استیضاح شهردار بندرعباس کلید خورد.
  بــه گزارش خبرنــگار روزنامه منطقه جنوب کشــور دریا؛ 
اصلي ترین موضوعات مطرح شــده در طرح سوال از شهردار 
در خصوص کیفیت نامناسب آسفالت خیابانها، عدم جمع آوري 
مناســب زباله، آبگرفتگي محلات، نارضایتي کارگران، جذب 
غیرقانوني نیرو و تاریکي پارکها بود که فقط دو نفر ازیازده عضو 

شورا این طرح سوال را امضا نمودند.
  رضا حیدري زاده، مجید عســکري زاده، جواد بلارک، آبتین 
امیري، حجت الاســلام احمد عامري، اســلام باوقار، کیانوش 
جهانبخش، فرزانه آرامش و فیصل دانش از جمله اعضایي بودند 

که طرح سوال را امضا ننمودند.
  این اولین بار است که پس از هفت سال تصدي سمت شهردار 
توسط امیني زاده شورا طرح ســوال از شهردار را به شهرداري 

ارسال مي نماید.
  بر اساس ماده 83 قانون تشکیلات و وظایف انتخابات شورای 
اسلامی کشور، چنانچه یک یا چند نفر از اعضای شورای شهر 
نسبت به عملکرد شهردار یا عملیات شهرداری اعتراضی داشته 
باشند، ابتدا موارد توسط رئیس شورای شهر به شهردار به طور 

روشن تذکر داده می شود.
  در صورت عدم رعایت مفاد تذکر، موضوع به صورت ســوال 
مطرح می شــود و در این صورت رئیس شورا سوال را کتبا به 
شــهردار ابلاغ و حداکثر ظرف ۱0 روز پس از ابلاغ، شــهردار 
موظف به حضور در جلسه عادی یا فوق العاده جهت پاسخگویی 
به سوالات می شود.چنانچه شــهردار از حضور امتناع ورزد و 
یا پاســخ وی قانع کننده تشخیص داده نشود، طی جلسه دیگر 
موضوع مجدداً به صورت استیضاح با امضای حداقل یک سوم 

اعضای شورای ارائه می شود.
  فاصله بین ابلاغ و تشکیل جلسه حداکثر ۱0روز است و شورا 
پس از طرح ســوال و دریافت پاســخ از شهردار رای موافق یا 

مخالف می دهد.
  پیرو تذکرات مکرر) شفاهی و کتبی ( و عدم اصلاح یا اجرا اکثر 
موضوعات مورد تذکر و نارضایتی از عملکرد شهردار در ارائه 
خدمات مناسب و مطلوب به شهروندان که سبب نگرانی و دغدغه 
مردم شده اســت؛ فاطمه جراره رئیس و اسماعیل بواشه عضو 
شورای اسلامی شهر بندرعباس طرح سوال از شهردار بندرعباس 

را بیان کردند و ضمن قرائت در صحن شورای شهر یک نسخه 
از سوالات به عباس امینی زاده شهردار بندرعباس ارسال تا در 
اسرع وقت جهت پاســخگویی به سوالات مطروحه در جلسه 

علنی شورا حضور یابند .
  موضوع سوالات مطروحه به قرار ذیل است:

۱- بــا توجه به قرارداد تنظیف با پیمانکاران  و با اســتناد به 
شــرایط پیمان متاسفانه در حســن اجرای مفاد قراردادهای 
تنظیف نظارت لازم و کافی صورت نمی گیرد که عدم نظارت 
و مدیریت صحیح باعث شــده وضعیــت تنظیف و پاکیزگی 
ســطح شهر بسیار  ضعیف باشد و همچنین بی توجهی نسبت 
به پرداخت به موقع حق و حقوق، ســنوات، عیدی و ســایر 
ملزومات کارگران باعث بروز مشــکلات متعددی  شده است 
که این مســایل باعث عدم ارائه خدمات مطلوب و نارضایتی 
شهروندان از تنظیف کوچه و خیابان ها شده است که علیرغم 

تذکرات متعدد تاکنون این رویه اصلاح نگردیده است.
۲- کیفیت نامناســب اجرای پــروژه ها و همچنین مطالعات 
ناقص و عدم نظارت و نگهداری اصولی از پروژه ها که موجب 
بلااستفاده ماندن و تخریب و اتلاف هزینه های بسیار گردیده 

است به عنوان نمونه : 
الف ( عدم نظارت صحیح و درست بر عملیات آسفالت معابر و 

کوچه ها علیرغم تصویب و تخصیص بودجه فراوان .
ب (  تعــداد هفت پروژه آبنمای موزیکال که با صرف چندین 

میلیارد تومان هزینه عمر مفید آنها به بیش از شش ماه هم نرسیده 
است.

پ (  پروژه المان بندرعباس با  هزینه اجرایی بیش از یک میلیارد 
تومان کمتر از یکسال نیازمند بازسازی گردیده است.

3-عدم اجرا و بهره برداری به موقع از پروژه های ذیل علیرغم 
تصویب و تخصیص بودجه مربوطه

الف(- پروژه های تقاطع غیر همسطح )مهرگان(
ب (  شهر بازی پ (  پارک ده هکتاری  بوستان هنر  پارک آبی، 

پارک ترافیک ، پارک موضوعی ت (  خور نایبند
4-محکومیت و شکســت تیم حقوقی شــهرداری در دعاوی 
مختلف و عدم پیگیری اجرای احکام قضایی و توافقنامه ها که 

موجب ایجاد خسارات مالی فراوان به شهرداری می گردد.
الــف ( پرونده مربوط به اصلاحــات زمین مجتمع زیتون ۱ در 

خصوص محکومیت شهرداری به مبلغ ۱0 میلیارد تومان 
ب  (  محکومیت شهرداری بندرعباس در پرونده مرتبط با خانم 

محسنی در خصوص انتقال مالکیت دو دستگاه اتوبوس. 
پ  ( عدم اجرای فاز یک آیت الله غفاری و اجرای توافقنامه ها و 

برطرف نمودن مشکلات اهالی بیش از ۱0 سال 
5-نارضایتی پرسنل ناشــی از عدم رعایت ضوابط و مقررات 
تبدیل وضعیت پرسنل شرکتی به قراردادی و قراردادی به پیمانی

6-عدم بهره برداری و اتمام به موقع از پروژه بی آر تی )اتوبوس 
ویژه( با توجه به گذشت حدود 5 سال از شروع پروژه در تاریخ 

94/6/۲4 این در حالی اســت که هر ساله هزینه های زیادی 
جهت انجام پروژه صرف گردیده و همچنین ) تغییرات محیطی 
اصلاح هندسی، تخریب خیابان ها و فضای سبز ( باعث ایجاد 
مشکلاتی برای شهروندان گردیده است .7-توسعه  نگهداری و 
بهسازی بوستان ها و پارک های سطح شهر علیرغم تصویب و 
تخصیص بودجه سنواتی، متاسفانه به نسبت بودجه هزینه شده 
نامطلوب است. اکثر بوستان ها از لحاظ روشنایی بسیار ضعیف 
اســت فضای سبز و وســایل بازی کودکان به علت فرسودگی 
خطرآفرین می باشــد. به عنوان نمونه )بوســتان خلیج فارس  

بوستان معلم و غیره...(
8-آبگرفتگی شــدید منازل و مغازه های شــهروندان در نقاط 
مختلــف محلات و خیابــان های اصلی حتــی در نقاطی که 

پروژه های هدایت آب های سطحی در آن اجرا شده است .
9-عدم تعیین و تکلیف و ساماندهی نمودن دکه ها و کانکس های 
سطح شهر که علاوه بر ایجاد ترافیک و مسدود نمودن پیاده روها، 
باعث از بین رفتن زیبایی و منظر شهری گردیده است. علیرغم 
تاکید شــورا مبنی بر راه اندازی و تقویت بازارچه های محلی 
جهت دسترســی آسان مردم و تامین مایحتاج روزانه و حمایت 
از اقشــار آسیب پذیر محلات، اما متاســفانه هر روز به تعداد 
دکه ها افزوده شده و حتی برخی از این غرفه ها بدون برگزاری 
تشریفات قانونی ) مزایده (به افراد خاص واگذار گردیده است. 
به طور مثال به گل فروشــی های جنب بوستان خلیج فارس و 

بلوار راه آهن و ده ها مورد دیگر .... می توان اشاره کرد.
۱0- بی توجهی به مصوبات و اجرایی نکردن حدود 70 درصد 
از طرح های مصوب که انجام هر یک از طرح ها  می توانست 
در جهت اصــلاح امور و کیفیت پروژه هــا و کاهش هزینه و 

رضایتمندی شهروندان موثر واقع گردد .
الف(- مصوبه مورخ 97/8/۱9 در خصوص الزام شهرداری به 
ایجاد سامانه مناقصات و مزایدات و پروژه های سرمایه گذاری 

شهرداری با هدف شفاف سازی معاملات شهرداری. 
ب (- الزام شــهرداری به راه اندازی آزمایشــگاه کنترل کیفیت 
آسفالت در سازمان عمران و آموزش نیروی متخصص و ماندگار 

در مجموعه شهرداری بندرعباس مصوبه تاریخ 96/۱0/3
ب ( - مصوبه مورخ 97/4/۲4 در خصوص الزام شــرکت های 
پیمانکار آسفالت در جهت گذراندن دوره های آموزشی مدیران 
و پرســنل تحت پوشش، در زمینه آسفالت که از سوی سازمان 
عمران شهرداری و دریافت گواهینامه صلاحیت اجرای پروژه های 
عمرانی )آسفالت( و عدم تهیه شیوه نامه مربوطه علی رغم گذشت 
دو سال از زمان تکلیف و اجرای آن. پ(- طرح الزام شهرداری 
به تقویت سازمان عمران جهت تجهیز و خرید کارخانه جدید و 

ارتقاء ظرفیت تولید کارخانه آسفالت 96/9/۲6 
ت (- در خصوص المان ها ، مبلمان و نمادهای شهری پس از 
تصویب در کمیسیون فرهنگی اجتماعی شورای اسلامی ، قابل 

اجرا می باشد.
ث (- مصوبه مورخ 97/4/۱ در خصوص کمک مالی به هیئت 
ورزشــی جانبازان و معلولین اســتان از محل بودجه سازمان 

فرهنگی ورزشی. 
ج (- مصوبه مورخ 96/۱0/۱3 : 

۱-مناسب سازی ساحل دریا جهت معلولین . ۲- احداث پارک 
ویژه معلولین توسط شهرداری بندرعباس با تجهیزات لازم. 

ح (- بی توجهی به مصوبه شورا و عدم اخذ مجوز و تاییدیه 
هزینــه اجرایی المان ها و مبلمان های شــهر که به دنبال آن 
اجرای المان ها با هزینه های سرســام آور و بدون عمر مفید 

اجرا می شود.
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روزنامه نگار موظف است ضمن دفاع از آزادی خبر و تفسیر و 
انتقاد، اسرار حرفه ای خود را حفظ کند و از افشای اطلاعات و 
اخباری که به صورت محرمانه به دست می آورد به جز مواردی 

که با حکم دادگاه مشخص می شود، خودداری کند.
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اولین طرح سوال از شهردار 
بعد از هفت سال

 گروه گزارش//پس از انتشــار سلســله گزارش هایی از برخی از 
محلات حاشیه ای و بافت های فرسوده شهر بندرعباس، فرماندار 
بندرعباس بازدید مســتمر از این محلات و برگزاری جلســات با 
نمایندگان و معتمدین برخی از محلات را در برنامه کاری خود قرار 
داد و اعلام کرد تلاش می کنیم زمینه مشارکت ساکنان این مناطق 
را در احیا وبازسازی املاک شــان و اخذ سند مالکیت با اصلاح و 
بازگشایی معابر فراهم نمایید تا خدمات رسانی به این مناطق ارتقا 
یابد و لاین بندی کوچه ها نیز میسر شود. با اجرای این طرح می توان 
اماکن تفریحی، فرهنگی، ورزشی و... را نیز در این مناطق احداث 
نمود واز میزان بافت های ناکارآمد کاسته می شود که البته نیاز است 
که دستگاه های اجرایی و بخصوص شهرداری در این حوزه اهتمام 
ویژه ای داشته باشد و در صورت نیاز، شورای شهر نیز حمایت های 
لازم و مصوباتی را در این خصوص داشته باشد. این موضوع باعث 
شد که ساکنان این مناطق امیدوارانه به این طرح بنگرند و امیدوار 
باشند بخشی از مشکلات محلات شان برطرف شود و از تبعیض ها 
در بخش های مختلف در مناطق حاشــیه ای و بافت های فرسوده 
کاهش یابد. یکشنبه هفته گذشته اولین جلسه  و یکشنبه هفته 
جاری دومین جلسه باحضور تعدادی از معتمدین محلات و برخی 
مدیران و یا نمایندگان دستگاه های اجرایی مرتبط و شهرداری های 
مناطق برگزار شد تا مشکلات در این مناطق مورد بررسی قرار گیرد 
و در زمینه راهکارهای رفع چالــش های این مناطق تبادل نظر و 
مصوباتی داشته باشند واز طرفی دیگر در خصوص تسهیل شرایط 
بازگشــایی معابر و ترمیم و بازسازی املاک فرسوده و صدور سند 
املاک فاقد سند در این محلات هم اندیشی شد. در گزارش جلسه 

یکشنبه دوم محلات با ما همراه باشید.  
  تاکیدات فرماندار

  دومین جلســه هفتگی فرماندار بندرعباس جهت پیگیری و بررســی 
مشکلات محلات آیت ا... غفاری، سنگ کن و شهرک دریا روز یکشنبه 
گذشته با حضور مدیران و نمایندگانی از شهرداری ، ثبت اسناد و املاک، 
شورای شهر، راهداری، توزیع برق، دفتر تسهیلگری محله آیت ا... غفاری 

و فرودگاه قدیم و نمایندگان این محلات و... برگزار شد.
  فرماندار بندرعباس در این جلســه با بیان اینکه این جلسات بصورت 
هفتگی برای پیگیری رفع مشکلات محلات برگزار شد؛ اظهار داشت: خود 

را مدیون مردم می دانم و بایســتی تلاش کنیم مشکلات ساکنان محلات 
بندرعباس را با استفاده از ظرفیت های مختلف برطرف کنیم.

 عزیزاله کناری گفت: مسائل و مشکلات محلات را با جدیت دنبال خواهیم 
کرد. کناری با قدردانی از شهرداری منطقه یک بندرعباس بدلیل پاکسازی 
بخشی از کوچه های محله سنگ کن، شهرداری منطقه ۲بندرعباس بدلیل 
استقرار نمایندگان شهرداری در دفتر تسهیلگری در طول هفته و دفترتسهیل 
گری محله آیت ا... غفاری بدلیل تشــکیل ۱5 پرونده جدید برای صدور 
پروانه ساختمانی وسند؛ اظهار امیدواری کرد با اطلاع رسانی گسترده در 
سطح این محلات، ساکنان برای تشــکیل پرونده و مشارکت در اصلاح 
املاک و بازگشایی معابر وبازسازی املاک فرسوده شتاب گیرد تا اینکه 

میزان خدمات دهی به ساکنان این مناطق نیز افزایش یابد.
  کناری با هشــدار جدی به کسانی که اقدام به تخریب تاسیسات عمومی 
می کنند؛ تاکید کرد: با متخلفان برخورد قانونی می شود و ساکنان محلات 
در صورت مشاهده کسانی که به تاسیسات برق و روشنایی خسارت وارد 
می کنند، با تلفن ۱۱0پلیس، ۱۲۱ اتفاقات برق تماس بگیرند ویا از متخلفان 

عکس بگیرند وبا متخلفان برخورد جدی و قانونی صورت می گیرد.
  کناری مسدودسازی کوچه های تنگ ولزوم روشنایی کوچه ها ومعابر 

محلات حاشــیه ای و بافت های فرسوده  که به پاتوق معتادان، سارقان 
وخلافکاران تبدیل شده اســت را در راستای ارتقای امنیت این محلات 

توسط شهرداري و اداره برق مورد تاکید قرار داد. 
  وی از ساکنان محله آیت ا... غفاری )شهناز( خواست به دفتر تسهیلگری 
محله جهت ثبت نام پروانه ســاختمانی و سند مراجعه کنند و ساکنان هر 
کوچه ای که زودتر مراجعه کنند ومشــارکت بیشــتری داشته باشند، در 
اولویت بازگشــایی معبر و خدمات رسانی قرار می گیرند و برای عمران 
و آبادانی محلات می طلبد مشارکت گسترده ای صورت گیرد و معتمدین 
محلات، دفاتر تسهیلگری و رســانه ها با اطلاع رسانی گسترده، زمینه 
مشارکت ســاکنان محلات را در اجرای طرح های بازگشایی و ترمیم و 
اصلاح و بازســازی املاک فرسوده فراهم نمایند تا ارتقای خدماترسانی 
را در این محلات شاهد باشیم. کناری گفت: برای تعمیرات منازل و... هم 
مجوزهای لازم داده می شود. سپس به املاک فاقد سند در این محلات، 
ســند هم صادر می شود. وی تاکید کرد: اداره ثبت اسناد هم یک روز را 
به صدور اســناد محله آیت ا... غفاری اختصاص دهد و حداقل هفته ای 
۲0 ســند را صادر کند ومراحل دریافت سند سهل و آسان گردد.وی از 
اجرای طرح نگهبان محله و شهردار محله که در این جلسه پیشنهاد داده 

شد، استقبال کرد. 
  نماینده عالی دولت در شهرســتان عنوان کرد: شهرداری طرحی را برای 
محله ســنگ کن شرقی و غربی مطالعه کند و ارائه دهد و نماینده خود را 
یک روز در هفته در محله مســتقر کند تا اهالی محله سنگ کن شرقی و 
غربی ونخل ناخدا نسبت به اخذ پروانه ساختمانی اقدام کنند و معتمدین 

محله نیز با مردم در خصوص بازسازی منازل شان صحبت کنند.
  وی بر رفع مشکلات خورهای سنگ کن توسط شهرداري تاکید کرد. 

  کناری گفت: اداره راهداری شهرستان ضمن بررسی لازم، در هفته جاری 
نسبت به اصلاح راه شهرک دریا با رفع خرابی ها و پاکسازی درختان در 
مسیر اقدام کند.فرماندار بندرعباس  تصریح کرد: اداره ثبت در خصوص 
مشکل سندهای شهرک دریا بررسی و پیگیری های لازم را انجام دهد و 
شهرداری نیز برای ساختمان هایی که قبلا از شهرداری پروانه ساختمانی 
اخذ کرده اند، پایان کار صادر کند.کناری گفت: پیگیریم که هرچه سریعتر 
کد آبادی شهرک دریا هم صادر شود تا بخشی از مشکلات این شهرک را 
بتوانیم سریع تر برطرف کنیم. وی تصریح کرد: اداره برق هم روشنایی مسیر 

ورودی شهرک دریا را تامین کند. 
  وی در خصوص درخواســت شهرداری برای برگزاری جلسه با برخی 

ادارات جهت رفع برخی مشــکلات و اختلاف نظرها در ارائه خدمات به 
شــهروندان و... گفت : فرمانداری برای برگزاری این جلسات هیچگونه 

محدودیت زمانی ندارد و بایستی برای رفع مشکلات مردم تلاش کنیم. 
  فرماندار بندرعباس در همین راســتا تاکید کرد: بجای اینکه شهروندان 
وســاکنان این محلات برای دریافت خدمات به شهرداری مراجعه کنند، 
شهرداری بایستی به محلات برود و نمایندگانی از شهرداری در آنجا مستقر 
شوند تا به درخواســت ها زودتر رسیدگی شود و مشکلات محلات از 
برخی حوزه برطرف شــود. وی با تاکید برضرورت صرفه جویی مصرف 
برق گفت: اهالی در محلات، دســتگاه های اجرایی، شهرداری ها و... ، 
لامپ هایی را که در روز در معابر، پارک ها و... روشــن است، خاموش 
کنند یا اطلاع دهند. وی افزود: بایستی بگونه ای در حوزه رفع مشکلات 
محلات و افزایش خدمات دهی در این مناطق عمل کنیم که در پایان سال 

99 بتوانیم کارنامه عملکردی قابل قبولی را ارائه دهیم. 
  عبدالحســین ارجمند مشــاور عالی شــهردار ومدیر بافت فرسوده و 
 تاریخی بندرعباس نیز دراین جلسه گفت: ساکنان محله آیت الله غفاری 
می توانند کوچه های تنگ وبدون اســتفاده را به املاک شان اضافه کنند 

وبعد سندبگیرند.
  وی افزود: بدنبال ایجاد مشوق ها و ارزش افزوده املاک در این محلات 
و بخصوص آیت ا... غفاری هستیم تا بازسازی املاک فرسوده و بازگشایی 
معابر شتاب گیرد. در فاز یک نوسازی محله آیت ا... غفاری با۲6 نفر از 
مالکان املاک در حال توافق هستیم و بصورت کلید به کلید در همان محله 
یا محله ای دیگر یا واگذاری زمین یا پرداخت نقدی توافق آنها را جلب 
می کنیم تا این طرح اجرایی شود.مشاور شهرسازی شورای شهربندرعباس 
نیز گفت: درصورت افزایش امنیت در محله آیت ا... غفاری بندرعباس، 
 میزان مشارکت ســرمایه گذاران ساخت وســاز در این منطقه افزایش 
می یابد.  معاون شــهردار منطقه یک بندرعباس نیز به ســرقت گسترده 
سطل های زباله و کابل های برق پارک ها و بوستان ها و نماینده شرکت 
توزیع برق نیز از ســرقت کابل ها وتجهیزات روشنایی معابر و شکستن 

لامپ ها و... در برخی از محلات گلایه کرد.
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